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Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava 

 
 

Z á p i s n i c a 
 
z 3. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava, volebného obdobia 2022 
– 2026, ktoré sa uskutočnilo 25. apríla 2023 v konferenčnej miestnosti trnavskej radnice 

 
 
 
Na rokovaní prítomní: 
                  31 poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 
                  Ing. Monika Černayová, hlavná kontrolórka mesta 
                  JUDr. Ivan Ranuša, náčelník Mestskej polície mesta Trnava 
                  Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka Mestského úradu v Trnave  
                  12 vedúcich odborov mestského úradu a útvarov 
                   8 riaditeľov organizácií a spoločností zriadených mestom 
                   3 občania 
 
 
Návrh programu: 
 

a/ Otvorenie 
b/ Určenie overovateľov 

Zloženie pracovného predsedníctva 
Zloženie návrhovej komisie 
Schválenie návrhu programu zasadnutia a zmeny návrhu programu  

  
 1.1 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 566 

o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta Trnava v znení VZN 
č. 571, VZN č. 575, VZN č. 581, VZN č. 590, VZN č. 591, VZN č. 597 a VZN č. 602 

1.2 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení VZN č. 401, na 
vykonanie niektorých ustanovení zákona o sociálnych službách a stanovení výšky 
úhrad za sociálne služby, poskytované Mestom Trnava v znení neskorších 
predpisov 

1.3 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia,  ktorým sa určujú názvy nových ulíc 
v meste Trnava 

1.4 Návrh Všeobecne  záväzného nariadenia, ktorým sa dopĺňa  VZN č. 57 v znení  
VZN č. 258, VZN č. 334, VZN č. 385, VZN č. 403, VZN č. 405, VZN č. 472, VZN    
č. 473, VZN č. 479, VZN č. 498, VZN č. 534, VZN č. 567, VZN č. 580, VZN č. 586  
a VZN č. 599 O územnom pláne mesta Trnava a o regulatívoch a limitoch 
využívania územia a zásad pre ďalší rozvoj mesta Trnava 

1.5 Návrh Všeobecne  záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 466       
v znení VZN č. 467, VZN č. 469, VZN č. 478, VZN č.484, VZN č. 489,  VZN               
č. 493, VZN č. 496, VZN č. 512, VZN č. 513, VZN č. 522, VZN č. 533, VZN                 
č. 549, VZN č.553, VZN č. 559, VZN č. 568, VZN č. 569, VZN č. 570, VZN 576         
o  Územnom  pláne  mesta  Trnava  a  o regulatívoch  a limitoch využívania územia 
a zásad pre ďalší rozvoj mesta Trnava 

1.6 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 315 
o udeľovaní ocenení mesta Trnava v znení VZN č. 354 

1.7 
 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 240 
o pamätihodnostiach mesta Trnava  

2.1 Povolenie na  spracovanie  Zmeny Územného plánu mesta  Trnava - Zmena ÚPN 
CMZ  06/2023 
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3.1 1. aktualizácia rozpočtu mesta Trnavy na rok 2023 

3.2 Záverečný účet mesta Trnavy za rok 2022 a hodnotiaca správa za rok 2022 

3.3 Zmena členov výboru pre audit 

4.1 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta a s majetkom štátu, ktorý 
Mesto užíva  

5.1 Dodatok č. 2 k Tarife v Mestskej autobusovej doprave v meste Trnava č. 1/2021 
6. Majetkové záležitosti 

7.1 Stanovisko k zaradeniu súkromnej materskej školy a súkromnej jazykovej školy do 
Siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky 

8.1 
 

Návrh na schválenie dotácie a zmeny účelu použitia dotácie z rozpočtu mesta 
Trnava na rok 2023 

9.1 Návrh na pridelenie nájomného bytu vo vlastníctve mesta    
10.1 Informatívna správa o výsledkoch ukončených a stave rozpracovaných kontrol od 

1.2.2023 do 12.4.2023 
11.1 Návrh na úpravu schválených uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 

k termínu konania MZ 25.4.2023 a správa o kontrole plnenia uznesení MZ 
v intervale od 26.1.2023 do 5.4.2023 

 

  
12. R ô z n e  
13. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 
14. Rekapitulácia uznesení 
 Z á v e r  

                                                    
 

Príloha k bodu programu č. 6  
 

6.1 Obchodná verejná súťaž o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj zariadení 
strojárskeho charakteru – jednotlivých častí linky na zhodnocovanie komunálneho 
odpadu Splitting  

6.2 Kúpa pozemku p. č. 8964/2 na Ulici Vančurovej v Trnave  (Západoslovenská 
distribučná, a. s.) 

6.3 Kúpa pozemkov na Saleziánskej ulici v Trnave (TRUCKS SERVIS-TRNAVA, spol. 
s  r. o., Ing. Timotej Bachratý a Ľuba Bachratá)  

6.4 Predaj pozemku vo vlastníctve mesta Trnava pod garážou na Ulici Študentská č. 4 
v Trnave  

6.5 Predaj podielov z pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava parc. reg. E č. 970, v k. ú. 
Trnava vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 2542 na Ul. Ľ. Podjavorinskej 8, 
9  a zriadenie vecného bremena 

6.6 Správa k žiadostiam, ktoré majetková komisia neodporučila schváliť 24. 1. 2023 
a 21. 3. 2023 

6.7 Súhlas s použitím pozemkov na vybudovanie NN prípojky na ulici Pri Kalvárii 
v Trnave (STAMITRANS PLUS, s.r.o., Štefanová 105, Štefanová, IČO: 52 832 945) 

6.8 Súhlas s použitím pozemku na vybudovanie parkovacích miest na ulici Nám. J. 
Herdu v Trnave (Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave, Nám. Jozefa Herdu 2, IČO: 
36078913) 

6.9 Súhlas s použitím pozemkov na vybudovanie vodovodnej prípojky na ulici Rovná v 
Trnave  (vlastníci bytov v BD na ul. Rovná č. 2 v Trnave, v zast. SVB Zátvor 1793, 
Rovná ulica 1793/2, 917 01 Trnava, IČO: 36089494) 

6.10 Súhlas s použitím pozemkov za účelom umiestnenia VN prípoja k distribučnej stanici 
v rámci stavby „Bytový dom s polyfunkciou Orolská záhrada“ v Trnave  - (GS Invest, 
s. r. o.) 

6.11 Súhlas s použitím pozemku na vybudovanie prístupovej rampy pred BD Hlboká 12 
v Trnave (Bytové družstvo so sídlom v Trnave) 
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6.12 Majetkovoprávne usporiadanie stavebných objektov SO 602 Rekonštrukcia 
a komplementácia VN vedenia a SO 609 Telekomunikačná prípojka v rámci stavby 
„Občianska vybavenosť Bratislavská – Nerudova“ (L-Real, s. r. o.) 

6.13 Prenájom časti pozemku na ulici Chovateľská v Trnave (United Industries a.s., 
Šafárikovo nám. 4, 811 02 Bratislava, IČO: 35 686 031 

6.14 Zmena nájomcu v zmluvných vzťahoch na prenájom pozemkov pod predajnými 
stánkami na území mesta Trnava (Pekáreň, KPK s. r. o.) 

6.15 Ukončenie nájomnej zmluvy cč. 575/2022 

6.16 Zámena pozemkov na Ulici Kapitulská v Trnave (TALAMONE s.r.o.) 

6.17 Prevod novovybudovaných vodných stavieb – kanalizácia a vodovod – z vlastníctva 
Mesta Trnava  do vlastníctva TAVOS, a. s. 

6.18 Súhlas s použitím pozemkov Mesta v k. ú. Zavar, parc. reg. „C“ č. 209/9 a 209/13        
k stavbe „Polyfunkčný areál Zavar 1“   

6.19 Výpožička nebytových priestorov v objekte na ulici Limbová 11 v Trnave, Centrum 
voľného času  

6.20 Odsúhlasenie skutočnej výšky vynaložených nákladov na stavebné úpravy 
nebytových priestorov v objekte na Ulici Limbová 3 v Trnave, BESST, s.r.o. 

6.21 Schválenie prenájmu nebytových priestorov a súťažných podmienok obchodnej 
verejnej súťaže na prenájom nebytových priestorov  

6.22 Schválenie podmienok obchodných verejných súťaží  
6.23 Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže  

6.24  Schválenie užívania nebytových priestorov v objekte Mestského zimného štadióna – 
Hokejový klub Trnava. 

 
 

        3. riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Trnava viedol Bc. Marcel Krajčo, prvý 
zástupca primátora mesta.  
 
         Predsedajúci privítal prítomných poslancov mestského zastupiteľstva a ostatných 
prizvaných. Prezentovaných bolo 25 poslancov mestského zastupiteľstva; mestské zastupiteľstvo 
bolo uznášaniaschopné. (V priebehu rokovania sa počet poslancov zvýšil na 31.) 
         Z neúčasti na rokovaní mestského zastupiteľstva sa neospravedlnil žiadny poslanec; niektorí 
poslanci nahlásili neskorší príchod.  
 
         Overená bola zápisnica z 2. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva konaného 14. 
februára 2023. 
         Overovateľmi zápisnice boli poslanci  mestského zastupiteľstva Mgr. Tatiana Vavrová a Ing. 
Andrej Farkaš.  
         Za overovateľov zápisnice vystúpil poslanec Farkaš, ktorý skonštatoval, že text zápisnice 
korešpondoval s priebehom rokovania, čo potvrdili overovatelia svojim podpisom.  
 
         Za overovateľov zápisnice z 3. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva boli určení 
PhDr. Miloš Krištofík a Mgr. Ivan Kopčík, poslanci MZ.  
 
        Pracovné predsedníctvo bolo zložené v zmysle čl. 7 ods. 10 Rokovacieho poriadku 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava. 
 
         Návrh uznesení predkladala mestskému zastupiteľstvu návrhová komisia, ktorej zloženie  pre 
toto zasadnutie bolo nasledovné : Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka mestského úradu 
a dvaja vedúci odborov mestského úradu: JUDr. Igor Kršiak a Mgr. Michal Špernoga. 
 
        Ing. Katarína Koncošová, PhD, prednostka MsÚ – na úvod rokovania predstavila nových 
členov tímu mestského úradu: Ing. Katarínu Tibenskú, novú vedúcu ekonomického odboru, Ing. 
Lukáša Drobného, nového vedúceho odboru dopravy a Mgr. Zuzanu Hrinkovú Siebenstichovú, 
ktorá je novou vedúcou odboru komunikácie a vzťahov s verejnosťou.   
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         Poslanci pristúpili k schváleniu návrhu programu rokovania mestského zastupiteľstva a jeho 
zmien. 
         Návrh  programu rokovania mestského zastupiteľstva bol v súlade s § 12 ods. 4 zákona             
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zverejnený na úradnej tabuli 
i webovom sídle mesta; k dispozícii ho mali i poslanci spolu s materiálmi.   
             
         Mestská rada mesta Trnava na zasadnutí 18. apríla 2023 odporučila do programu rokovania 
mestského zastupiteľstva v bode 9. zaradiť ďalší materiál pod č. 9.2 - Návrh na poskytnutie 
ubytovania podľa osobitného predpisu – z dôvodu nedodržania lehoty zverejnenia zámeru 
(zverejnenie 14.3.2023) bol materiál z rokovania mestskej rady 18.4.2023 stiahnutý a odporučený 
zaradiť do programu rokovania mestského zastupiteľstva ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
Materiál bol distribuovaný so spoločným spravodajcom.  
 
         Na rokovaní mestského zastupiteľstva k návrhu programu rokovania boli zaznamenané 
nasledovné návrhy poslancov : 
         Mgr. Ivan Kopčík – do programu rokovania odporučil zaradiť materiál týkajúci sa doplnku 
k organizačnému zabezpečeniu Tradičného trnavského jarmoku 2023. 
(Materiál bol zaradený do bodu 12. Rôzne pod č. 12.1.). 
         Ing. Dušan Zaťko – na podnet spracovateľa materiálu žiadal zmeniť poradie prerokovania 
materiálov č. 1.4 a č. 1.5 v rámci bodu programu 1. 
         PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – do programu 
rokovania navrhla zaradiť stanovisko k zriadeniu školskej výdajne jedla pri Súkromnej materskej 
škole Slnečnica, Ružindolská ulica 4, na základe doručenej žiadosti. 
(Materiál bol zaradený do bodu 7. pod č. 7.2). 
 
         Ďalšie pripomienky k návrhu programu rokovania vznesené neboli.   
       
    
        Následne prebehlo hlasovanie k návrhu programu rokovania mestského zastupiteľstva. 
 
        Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol schválený návrh programu, ktorý 
bol zverejnený v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. 
        Následne bolo hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) prijaté uznesenie MZ        
č. 116 k zverejnenému návrhu programu rokovania.  
 
        Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo schválené odporúčanie mestskej 
rady na doplnenie programu rokovania o materiál č. 9.2.  
        Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol prijatý návrh poslanca Kopčíka na  
zaradenie materiálu č. 12.1 do programu rokovania. 
        Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol prijatý návrh poslankyne 
Nemčovskej na zaradenie materiálu č. 7.2 do programu rokovania. 
        O návrhu poslanca Zaťka na zmenu poradia prerokovania materiálov č. 1.4 a č. 1.5 sa 
nehlasovalo; predsedajúci skonštatoval, že ide o procedurálny návrh.  
 
        Následne bolo hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) prijaté uznesenie MZ                   
č. 117 k zmenám návrhu programu rokovania v zmysle schváleného odporúčania mestskej rady a 
schválených návrhov vznesených poslancami na zasadnutí. 
 
         Predsedajúci skonštatoval, že takto schválený program rokovania mestského zastupiteľstva 
sa stáva pre celý priebeh rokovania záväzným.   
 
 
 Poslanci mestského zastupiteľstva pristúpili k prerokovaniu schváleného programu rokovania. 
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Materiál č. 1.1 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 566 o dočasnom 
parkovaní motorových vozidiel na území mesta Trnava v znení VZN č. 571, VZN č. 575, VZN 
č. 581, VZN č. 590, VZN č. 591, VZN č. 597 a VZN č. 602 

Spravodajca: JUDr. Ivan Ranuša 
 
        Návrh všeobecne záväzného nariadenia obsahuje rozšírenie zóny R4 o ulice alebo časti ulíc 
Agátová, Štúrova, Terézie Vansovej a Andreja Kubinu. Návrh VZN obsahuje rozšírenie zóny R5 o 
ulice alebo časti ulíc Kvetná, Agátová, Štúrova, Matuškova, Sadová, Terézie Vansovej, Okružné 
námestie.  
        Návrh nariadenia rieši zavedenie nových rezidentských zón, zóna R9 na uliciach alebo časti 
ulíc Špačinská cesta, Jána Hajdóczyho, Námestie Jozefa Herdu, Prechodná, Jaderná, Okružná, 
Oblúková, Atómová, Veterná, Na hlinách, Murgašova, Lichardova, Legionárska, Bučianska a zóna 
R10 na uliciach alebo časti ulíc Saleziánska, Strmá, Veterná, Olympijská, Poštová, Rovná, Spojná, 
Letecká.  
        Návrh nariadenia obsahuje rozšírenie zóny B o nové parkovacie plochy na uliciach Terézie 
Vansovej, Poštovej, Okružnej, Oblúkovej, Bučianskej a Rybníkovej. K samotnej regulácii statickej 
dopravy v nových a rozšírených zónach dôjde až po realizácii dopravného značenia, obyvatelia 
predmetných ulíc však budú mať možnosť získať parkovaciu kartu REZIDENT ZÓNY, ktorá je 
platná aj v zóne B, nadobudnutím účinnosti zmeny VZN. Doba spoplatnenia ako aj ceny za úhradu 
parkovania sú navrhované identicky ako v prípade iných rezidenčných zón. 
 
  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 4.4.2023 do 14.4.2023. 
  V určenej lehote bolo k nemu uplatnených viacero pripomienok, celkovo od 23 osôb, ktoré boli 
zapracované do štandardnej tabuľky. 
 
       Mestská rada mesta Trnava sa zaoberala pripomienkami vznesenými k návrhu nariadenia 
spracovanými do tabuľky. Skonštatovala, že z celkového počtu vznesených pripomienok len 
podnety p. Lukáša Grmana,  p. Antona Kollára a p. Jozefa Planka spĺňajú charakter pripomienky k 
návrhu nariadenia, zvyšok boli len názory občanov, resp. ich e-mailová komunikácia; a tak neboli 
splnené náležitosti týkajúce sa predkladania pripomienok k zverejnenému návrhu všeobecne 
záväzného nariadenia.  
 
       Hlasovaním vyhodnotila pripomienky vznesené vyššie uvedenými predkladateľmi 
a odporučila: 
a/ pripomienku č. 1 vznesenú p. Lukášom Grmanom  
- mám pripomienku na všeobecné záväzné nariadenie - návrh VZN 566 na zónu R9 ulica Na 
hlinách. 
Nesúhlasím so spoplatnením 24h, 7 dní v týždni. Keď už to musí byť tak aspoň tak ako je to v 
centre mesta do 18:00 a víkendy zadarmo. 
Ďalej každý vie že Na hlinách je problém s parkovaním. Žiadny sľúbený parkovací dom tu stále 
nestojí. Parkovacích miest je málo a to že vy tu spustíte regulované parkovanie a 
nezaručujete že bude dostatok parkovacích miest, tak kde máme autá parkovať? Spravte 
parkovací dom, potom zavádzajte regulované parkovanie.  
100h ročne pre návštevu je tiež málo.  
– neakceptovať  
b/ pripomienku č. 2 vznesenú p. Antonom Kollárom  
– navrhujem  v  Čl.1  za text „VZN č.566 sa  mení a dopĺňa nasledovne“ doplniť nasledovné body 
a vykonať nasledovné zmeny: 
 V bode 1 doplniť za text: 
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„1. V prílohe č. 1 VZN č. 566 v časti ZÓNA B sa na konci textu v sedemnástej odrážke namiesto 
bodky vkladá bodkočiarka a nové odrážky s textom, ktorý znie:  
„- Ulica Terézie Vansovej (obrázok 2);  
- Ulica Poštová (obrázok 6);  
- Ulica Okružná (obrázok 6);  
- Ulica Bučianska (obrázok 6);  
- Ulica Oblúková (obrázok 6);  
- Ulica Rybníková (obrázok 6).““ 
Vložiť nový riadok 
 „- parkovisko na Námestí Jozefa Herdu (vedľa bývalej Stavoindustrie) (obrázok 6) a patrične 
upraviť obrázok 6.“ 
 – akceptovať  
c/ pripomienku č. 3 vznesenú p. Antonom Kollárom  
– Doplniť nový bod 14: 
14.   V prílohe č. 1 VZN č. 566 sa za časť Zóna R8 vkladajú nové časti s nadpismi, textami a 
obrázkami:  
„ZÓNA R11  
Zónou R11 sa na účely VZN rozumejú vymedzené úseky miestnych komunikácií nachádzajúce 
sa na území mesta Trnava vymedzené priestorom medzi ulicami Špačinská cesta, Jána 
Hajdóczyho, Murgašovou a  Námestím Jozefa Herdu , t.j. západná časť bývalého sídlidka ČSM. 
Doba spoplatnenia:  
pondelok až nedeľa: od 00:00 do 24:00 hod. 
Spoplatnenie a platnosť Parkovacej karty pre zónu R11 prevziať v zmysle návrhu v bode 13. Pre 
zóny R9 a R10. 
Bod 10 upraviť tak, že sa s textu aj obrázku pre zónu R9  vyjme priestor špecifikovaný 
v navrhovanom bode 14. 
– neakceptovať  
d/ pripomienku č. 4 vznesenú p. Antonom Kollárom  
– Navrhujem v poradí druhú úpravu bodu 10 tak, že sa s textu aj obrázku pre zónu R9 vyjme 
priestor na ulici Na hlinách. 
– neakceptovať  
e/ pripomienku č. 5 vznesenú p. Antonom Kollárom  
– Navrhujem v poradí tretiu úpravu bodu 10 tak, že sa s textu aj obrázku pre zónu R10 vyjme 
priestor Saleziánskej, Strmej  a Spojnej ulice a ulice Veterná, Poštová a Rovná v priestore od 
Saleziánskej ulice po Spojnú ulicu včítane s pomyselnou čiaorou predĺženou po Východnú ulicu 
pre Veternú ulicu. 
– neakceptovať  
f/ pripomienku č. 6 vznesenú p. Antonom Kollárom  
– Navrhujem  doplnenie nového bodu 15. 
15.   Pre každú zónu Rx uvedenú v tomto VZN uvádzať nasledovné údaje: 
--a-  Počet regulérnych parkovacích miest v zóne Rx. 
--b-  Počet bytov v zóne Rx 
--c-  Matematický podiel: Počet regulérnych parkovacích miest v zóne Rx / Počet bytov v zóne 
Rx  s presnosťou na tri desatinné miesta ku dňu schvaľovania VZN. 
- neakceptovať 
g/ pripomienku č. 7 vznesenú p. Jozefom Plankom  
- V rezidentskej zóne 9 a 10 navrhujem dobu spoplatnenia nasledovne: 
- nedeľa - pondelok 18:00 - 6:00 
- pondelok - piatok 18:00 - 6:00 
Rovnakú dobu spoplatnenia navrhujem upraviť aj v existujúcich a budúcich rezidentských 
zónach, okrem exponovaných, ako je v blízkosti polikliniky, City Areny, prípadne ďalších na 
základe analýzy údajov o parkovaní. 
– neakceptovať  
h/ pripomienku č. 8 vznesenú p. Jozefom Plankom  
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- Ak sa neprijme návrh v bode 1, navrhujem, aby mala parkovacia karta NÁVŠTEVA ZÓNY kredit 
500 hodín. Rovnaký kredit hodín pre návštevy bude mať aj parkovacia karta REZIDENT ZÓNY. 
– neakceptovať  
i/ pripomienku č. 9 vznesenú p. Jozefom Plankom  
- Navrhujem pre celú Trnavu, okrem exponovaných zón, uvedených v bode 1, jednu rezidentskú 
zónu. 
– neakceptovať  
j/ pripomienku č. 10 vznesenú p. Jozefom Plankom  
- Ak sa neprijme návrh v bode 3, navrhujem upraviť pre jednotlivé zóny nasledovný text 
" Zaplatená úhrada pre Zónu Rx umožňuje parkovanie vozidla v zóne Ry ....." 
textom 
"Zaplatená úhrada pre ktorúkoľvek rezidentskú zónu umožňuje parkovanie vozidla aj v ostatných 
zónach, okrem zón (uviesť exponované zóny uvedené v bode 1) a v zóne B." 
Pod zaplatenou úhradou sa myslí aj parkovacia karta rezidenta. 
– neakceptovať  
k/ pripomienku č. 11 vznesenú p. Jozefom Plankom  
- Ak sa neprijme ani jeden z návrhov v bodoch 3 a 4, navrhujem zaviesť bonusovú parkovaciu 
kartu na spôsob, ako je to v Bratislave:  
Bratislavčania a Bratislavčanky s trvalým pobytom kdekoľvek v Bratislave si môžu kúpiť za 10 
eur/rok takzvanú bonusovú parkovaciu kartu, s ktorou môžu parkovať v ktorejkoľvek regulovanej 
zóne PAAS 2 hodiny denne bez ďalšieho poplatku. Ak teda v lokalite využívajú napríklad 
posilňovňu, môžu si túto kartu zakúpiť a namiesto hodinového poplatku za parkovanie využiť 
zľavu 100% na prvé dve spoplatnené hodiny .  
– neakceptovať.  
  
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
ďalších pripomienok.  
 
Rozprava: 
      Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – rozširovanie parkovacích zón je strategicky 
rozmiestňované na prvý polrok tohto roka. V tomto mestskom zastupiteľstve je na spracovanie 
zóna R9, R10 a rozšírenie zóny R4, R5 a na júnové zastupiteľstvo sa pripravuje materiál, ktorým 
bude do rezidenčného parkovania zvyšok mesta, teda aj sídliská Prednádražie, Linčianska, 
Kopánka, atď. Ide o živý proces, ktorý sa ukazuje aj v niektorých číslach. Spustila sa zóna R6, 
ktorá sa intenzívne vyhodnocuje a je dosť možné, že príde aj k nejakým zmenám. Rovnako to bude 
fungovať aj v týchto zónach; po spustení zóny R9, R10 sa bude vyhodnocovať existujúci stav 
a pristúpi sa k tomu, aby to bolo čo najideálnejšie.     
      Ing. Vladimír Ekhardt, poslanec MZ – dal návrh na možnosť vystúpiť verejnosti - obyvateľky 
z Oblúkovej ulice pani Lašček. 
      Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo vystúpenie schválené. 
 
p. Lucia Lašček, Oblúkova ulica 4 
Skonštatovala, že jedna hromadná pripomienka bola podaná ešte dnes, ale po funuse 
a spomenula robenú petíciu k tejto veci. Uviedla, že jedna časť Oblúkovej ulice má byť zaradená 
do zóny B, s čím občania nesúhlasia. Bezmála 100% obyvateľov nesúhlasí s tým, aby na ich ulici 
bola vybudovaná zóna B. Zväčšia táto zóna je tvorená je mimo rodinných domov; Oblúkova ulica 
je ulica s rodinnými domami a obyvatelia sa cítia diskriminovaní, s návrhom nesúhlasia a prosia 
o vyňatie Oblúkovej ulice zo zóny B a zapojenie do zóny R9. Na kúpu rodinného domu boli 
potrebné nemalé finančné prostriedky a oni sami nemajú kde parkovať, pretože im tam parkujú 
ľudia zo sídliska Na hlinách. Miesta na parkovanie majú výlučne vo svojom vlastníctve a nevie si 
predstaviť, že zakaždým, keď príde a odíde, bude si musieť dať auto do 3m priestoru. Je pravdou, 
že cestná komunikácia patrí mestu, ale mesto by sa malo správať tak, aby neboli poškodené 
záujmy obyvateľov.  
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K tomu, čo bolo povedané, že ak to nebude fungovať, tak sa to odstráni. Ak budeme fungovať 
spôsobom pokus-omyl, môžeme sa premenovať na Kocúrkovo, Odporučila nájsť najskôr vhodné 
riešenie, kde bude zóna B fungovať. Dala návrh na riešenie najskôr Špačinskej cesty ako zóny B.        
 
       Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – zaujalo ho vyjadrenie poslanca Krajča, že v júni bude 
komplexné nariadenie k parkovaniu v ďalších rezidenčných zónach. Požiadal preto o doručenie 
materiálu, ktorým by sa dali vyhodnotiť predchádzajúce rezidenčné zóny; minimálne z toho 
pohľadu, koľko je v zóne vytvorených parkovacích miest a o koľko kariet bolo požiadané, 
s prípadne ich rozdelením podľa typov. Bude zaujímavé zistiť podľa jednotlivých zón ako sa 
uchytila parkovacia politika. Zároveň oznámil, že za toto nariadenie nebude hlasovať, pretože 
nesúhlasí s parkovaním v rezidenčných zónach 24/7.     
       Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – skonštatoval, že už na minulom zasadnutí hovoril 
o tom, že problém s rezidenčným parkovaním nemá, dokonca si myslí, že ide o celkom dobré 
riešenie. Na druhej strane sa však pýtal, ako sa bude riešiť nedostatok parkovísk. Informáciu dostal 
s tým, aby čakal ako vyvinie a koľko parkovacích miest sa bude potrebovať. Poukázal na sídlisko 
Linčiansku, kde je už teraz nedostatok parkovacích miest a pri zavedení rezidentskej zóny si nevie 
predstaviť ako budú ľudia parkovať. Zaujímal sa, či je nejaký harmonogram už dnes spracovaný, 
akým spôsobom budeme v Trnave riešiť nedostatok parkovacích miest a ich kapacita.    
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval na poslanca a uviedol, že dnes 
sa nevie o tom, že na Linčianskej je nedostatok parkovacích miest, lebo nie je známe, koľko ľudí 
tam parkuje a kto tam parkuje. Či autá nie sú len dlhodobo odstavené a pod. To sa zistí až po 
zavedení rezidenčnej zóny. Správna je požiadavka poslanca Mráza o číslach z už zavedených 
rezidenčných zón. Vec sa spracuje a rozpošle sa všetkým poslancom.     
       Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – na mieste kolegu by sa parkovania na sídlisku Linčianska 
neobával, ktoré je na tom dobré než je situácia vo zvyšku Trnavy. Navyše sa plánuje výstavba 
parkovacieho domu na Golianovej ulici, na mieste bývalých zberných surovín. Skôr sa obáva 
sídliska Na hlinách, kde je situácia kritická aj teraz a vieme, že sa tam parkuje nadivoko, na 
neoficiálnych parkovacích miestach, dokonca aj v kruhových objazdoch, atď., a regulácia 
zadefinuje parkovanie. Ako neoficiálnu informáciu spomenul zjednosmernenie Okružnej ulice, čo 
mu následne potvrdené nebolo.  
        Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – pýtal sa, kedy bude na sídlisku Linčianska 
zrealizovaný parkovací dom. Bolo to témou už na dvoch zasadnutiach výboru mestskej časti, 
odpoveď však nedostali. Zároveň spomenul parkovanie pri nemocnici, kde od rána 8,00 h do 14,00 
h tam nie je voľné ani jedno parkovacie miesto.   
        Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – poukázal na trojročný rozpočet, v ktorom 
je parkovací dom na Golianovej, ktorý rozšíri kapacitu o 99 parkovacích miest. Ide o projekt, keď 
realizátor pripraví aj projektovú dokumentáciu, čím sa realizácia urýchli od štandardného 
stavebného procesu. Keď príde k podpisu zmluvy s firmou, zadefinovaný bude termín spracovania 
projektovej dokumentácie a tiež i realizácie. Rovnako mesto pripravuje aj zadanie na rozšírenie 
kapacít na Rybníkovej a Starohájskej. Spomenul informáciu z V. Clementisa, J. Slottu a T. Tekela, 
zo včera, keď narátal 10 -15 voľných parkovacích miest cca o 22 h. Uviedol však, že pred činžiakom 
je napr. 20 parkovacích miest a o niečo ďalej je parkovisko so 100 miestami. Ak ale ľudia nenájdu 
voľné parkovacie miesto tesne pred činžiakom, tak sú nespokojní. Sídlisko Družba má dostatok 
parkovacích miest, v porovnaní so sídliskom Na hlinách, preto sa aj intenzívne pracuje na 
parkovacom dome a samozrejme zlegalizovať reálne parkovacie miesta. Opätovne poukázal na 
odstavovanie vozidiel na chodníkoch, prechodoch,... Na hlinách, čo nie je dlhodobo tolerovateľné.      
        Mgr. Martin Uhlík, poslanec MZ – požiadal kolegu Holečka, môže to byť aj v dlhšom horizonte, 
definovať, čo je podľa neho „dostatočné množstvo parkovacích miest“, môže to byť aj podľa 
jednotlivých mestských častí, resp. zón a potom si spolu sadnú a po zavedení rezidenčných zón 
prediskutujú, koľko bolo treba reálne parkovacích miest a koľko bolo zbytočne ich vybudovaných; 
keďže viackrát spomínal aj záchytné parkoviská v centre, na začiatku mesta a parkovacie domy a 
pod.    

Ing. Andrej Farkaš, poslanec MZ – spomenul poslanca Holečka a poukázal na diskusiu na 
sociálnych sieťach, podľa ktorej by sa malo postaviť dostatok parkovacích miest a až potom 
zavádzať reguláciu. Verejne vyhlásil, že stále mesto nevie, kto všetko v zónach parkuje 



10 

 

a zaparkovať potrebuje. Uviedol, že v jeho činžiaku je zopár študentských bytov, do ktorých chodia 
študenti autami. V nedeľu večer zaparkujú a vo štvrtok, piatok odídu domov. Nemajú v Trnave 
trvalý pobyt, mesto z nich nemá príjem. Je rád, že mesto je mestom študentským, prináša to veľa 
výhod, ale i negatíva, z ktorých jedným je i parkovanie ich vozidiel. Ak by sa vybudovali parkovacie 
miesta pre všetky autá v Trnave, tak po regulácii zistíme, že všetky nemusia byť. Zároveň poukázal 
na študentov, ktorí majú prepravu vlakmi zdarma. Uviedol, že mesto sa snažíme budovať pre ľudí 
a nie pre autá.  

Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – problém videl v tom, keď aj predsedajúci spomenul, 
že niektorí, napr. Na hlinách nemajú čo robiť. Asi tam majú čo robiť a zrejme tam bývajú. A to 
mentálne nastavenie, ktoré spomenul aj poslanec Farkaš je také, že budujete mesto len pre tých, 
ktorí tu majú trvalý pobyt. Opakovane to zaznelo, že z ľudí, ktorí tu nemajú trvalý pobyt, nič 
nemáme. To nie je pravda. Mesto má z nich veľa, ale mestský rozpočet nemá. Prinášajú mestu 
peniaze pre život občanov, ale nie pre rozpočet mesta, aby sa z toho dalo budovať. Predmetná 
filozofia je voľbou vedenia, pretože v konečnom dôsledku volia ľudia s trvalým pobytom v meste. 
Snaha získať ľudí na trvalý pobyt je evidentná a tí, ktorí ho nemajú, toto ich bude k tomu viesť. 
Podotkol, že holým okom je poznateľné, že parkovacie miesta chýbajú a znepríjemníme ľuďom, 
ktorí nemajú výsadu trvalého pobytu a neznamená to, že autá zmiznú. Položil otázku, či je 
efektívne, aby mesto vyhnalo všetkých ľudí, ktorí v meste nemajú trvalý pobyt a tým pádom 
nemôžu čerpať benefity, ktoré mesto pripravuje len pre ľudí s trvalým pobytom.        

Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – opravil svoje vyjadrenie a uviedol, že napr. 
Na hlinách nemá čo robiť človek, ktorý stojí na prechode alebo na chodníku. Na fotografii 
prezentoval auto stojace na Zámočníckej ulici, ktorého vodič zastavil na chodníku, donútil pani 
s dieťaťom prejsť po frekventovanej ceste, bol so zapnutými s blikačkami, nemal zaplatený 
parkovací lístok ani preukaz a pod predným sklom mal tabuľku „Zásobovanie“. Bolo to o 12,00 h, 
pričom prevádzky sa môžu bez problémov zásobovať aj spredu do 10,00 h. Pritom o kúsok ďalej, 
na Vajanského ulici boli voľné parkovacie miesta. Takýto vodič by mal dostať pokutu a jemu 
podobných je viacej.        

Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – pripomienku poslanca Holečka považoval za adekvátnu 
prosbu. Osobne nepovažoval za správne odvolávať sa na to, že sa ide vyskúšať a testovať, koľko 
bude treba parkovacích miest. Pretože ak chcem niečo zavádzať, použijem vstupné údaje, 
štatistiku. Mesto má prístup k evidencii vozidiel, prehľad o obyvateľoch, pospájať si ich a na 
základe toho vydedukovať, koľko parkovacích miest bude treba. Teda nie spôsobom pokus – omyl. 

Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval, že jednu zónu mesto otváralo 
extrémne dlho a to Podjavorinskú a potom Spartakovskú. Tie sa riešili týmto systémom, že najskôr 
sa vybudovali parkovacie miesta s nemalým finančným nákladom a po zavedení regulácie sa 
zistilo, že ich toľko ani nepotrebujeme. Poslanci sú hospodári tohto mesta a s finančnými 
prostriedkami by mali nakladať hospodárne.   

Mgr. Martin Uhlík, poslanec MZ – požiadal náčelníka mestskej polície, či by vedel 
vydedukovať, koľko študentov je v jeho činžiaku a na koľkých autách parkujú. Uviedol, že 
informácie môže dodať do ďalšieho zasadnutia zastupiteľstva.    

Ing. Vladimír Ekhardt, poslanec MZ – na základe vystúpenia obyvateľky z Oblúkovej ulice 
predložil návrh, vyčleniť túto ulicu zóny B a možnosť zverejniť nejaké alternatívy.   

JUDr. Ivan Ranuša, náčelník mestskej polície – požiadavku poslanca Uhlíka považoval za 
žart, keďže to na základe prístupných dát, nie je to možné vydedukovať. Argumentácia poslancov 
z Lepšej Trnavy smerovala k tomu, že až po zavedení celej regulácie statickej dopravy zistíme to 
ako sa potreba parkovacích miest prejaví, ako zareaguje verejnosť, vodiči v danej zóne na nutnosť 
uhrádzať platby za parkovanie. Jednoznačne možno konštatovať, že spravidla to prináša efekt -15 
až 30% vozidiel. Presun vozidiel niekde inde, ako to už odznelo, nespochybňuje, že sa presunú do 
zón, ktoré nie sú regulované, ale počet vozidiel sa zníži, napr. že viacero študentov začne chodiť 
len na jednom aute, prípadne vlakom. Ľudia vypracú garáže, ktorú majú roky zapratanú 
a zaparkujú tam druhé auto. Ľudia, ktorí majú tretie auto s určitým vzťahom k nemu, na ktorom ani 
nejazdia, tak sa rozhodnú ho predať. Teda individuálnych situácií, ktoré vedú k úbytku áut je 
viacero a sú určite merateľné až na základe zavedenia regulovanej statickej dopravy v zóne.         

Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – reagoval na poslanca Uhlíka. Uviedol, že do 
rezidenčných zón sa už vracať nebude, ale už v minulosti otvoril problematiku nedostatku 
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parkovacích miest na dvoch miestach – ide o priestor pre nemocnici a priestor v centre mesta. 
Osobne si situáciu preveroval viackrát za deň a počas niekoľkých dní. Zistil, že vodiči čakali 
v autách na uvoľnenie parkovacieho miesta. A to vtedy ešte pošta z Linčianskej nebola presunutá 
na Dohnányho. Uviedol, že ak vieme o nedostatku parkovacích miest v lokalitách, čo bude trvalé, 
keďže ide o frekventované lokality, do ktorých ľudia chodia autom aj z okolia. Ak vieme 
o nedostatku parkovacích miest, navrhoval to riešiť, nie represiou ale prevenciou.     

Ing. arch. Peter Purdeš, mestský úrad – odbor dostal úlohu od pána primátora, aby spracovali 
viaceré zadania s problémovými miestami. Golianova je v realizácii, pripravené je zadanie na 
Rybníkovú ulicu, dokončuje sa na Spartakovskú ulicu a tiež sa rieši i lokalita spomínaná poslancom 
Holečkom.    
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – uviedol, že nemocničná časť je z pohľadu 
poslanca Holečka prioritná, aj z pohľadu mesta. Treba si uvedomiť, že čím väčší počet áut sa do 
lokality bude pozývať, zväčšením kapacity parkovacích plôch, pretože pre mnohých je ísť tam 
autom pohodlné. Viac sa zahlcuje priestor, ktorý je najproblémovejší aj z pohľadu dopravy. Čo sa 
týka centra, vznikajú lokálne problémy so zaparkovaním. V súčasnosti sa rekonštruuje Námestie 
SNP, ide o rozsiahlu stavebnú úpravu, počas ktorej je znemožnené parkovanie cca na 50 
parkovacích miestach. Obnovené budú po dokončení stavby a rokuje sa aj s dodávateľom stavby, 
aby to bolo čo najskôr; teda do leta. Na Hospodárskej ulici sa prerábajú vnútrobloky a počas 
výstavby je tam v parkovaní určitý diskomfort, avšak ľudia na druhej strane dostanú nový verejný 
priestor.     

PhDr. Katarína Ďurková, PhD., poslankyňa MZ – podľa hovorcu nemocnice v rámci areálu 
parkovacie miesta sú, časovo sú však obmedzené na niekoľko hodín. Problémom okolo nemocnice 
sú ľudia, ktorí dochádzajú na vlaky. Následne spomenula situáciu v centre, v ktorom býva 
a uviedla, že od doby zavedenia rezidenčného parkovania, počas dňa nie je problém so 
zaparkovaním v zóne Univerzitného kostola. Problém nastáva po 18 hodine a tu vidí priestor na 
rozšírenie zóny aj na víkendy a na parkovanie 24/7.   
       Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – zareagoval na pána Holečka, nakoľko už druhýkrát otvára 
problematiku nemocnice a s ňou spojený problém v parkovaní. Uviedol, že nemocnicu má 
v zriaďovateľskej pôsobnosti ministerstvo zdravotníctva a tento problém treba adresovať tam a ako 
mestskému poslancovi nič nebráni, aby išiel na ministerstvo a za nové parkovacie miesta loboval.  
Pýtal sa poslanca, či videl projekt novej nemocnice, v ktorom sa ráta aj s parkovacím domom 
s kapacitou niekoľko stoviek miest. Načo bude preto mesto riešiť nové parkovacie miesta pri 
nemocnici, keď tam nemá ani žiadny disponibilný pozemok. Na mestskom pozemku pri urgentnom 
príjme bolo vybudovaných 99 nových parkovacích miest. Ak by sa tam riešil parkovací dom, ako 
bude občanom Na hlinách toto vysvetlené, že to neriešime u nich alebo na Linčianskej. Mesto si 
predovšetkým musí riešiť svoj problém a parkovacie miesta pre svojich obyvateľov. Z plánu obnovy 
a odolnosti sa ponúkajú nemalé finančné prostriedky na realizáciu novej nemocnice v Trnave, 
ktorej súčasťou má byť aj nový parkovací dom. Ak by sa toto podarilo, tak problém s parkovaním 
by pri nemocnici prestal existovať.     
        Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – reagoval, že dosť dlho žije v tejto lokalite, chodí 
tadiaľ každý deň a nepovedal to ako generálne riešenie. Uviedol to ako príklad, že toto je to miesto, 
o ktorom vieme, že je problematické a bude aj do budúcnosti. Požiadal, aby reakcie boli bez 
poúčania. 
         
       Ďalšie pripomienky v rámci rozpravy vznesené neboli. 
       Predsedajúci skonštatoval, že pripomienky k návrhu nariadenia všetci poslanci dostali a je ich 
viacero. Vyjadrila sa k nim aj mestská rada a jej odporúčania sú uvedené v spoločnom 
spravodajcovi. Mestská rada odporučila akceptovať len pripomienku č. 2 pod bodom b/ 
a pripomienky uvedené pod ostatnými bodmi neakceptovať. Predložil svoj návrh, ak nie je iný návrh 
od poslancov, prejsť k spoločnému hlasovaniu. Najskôr hlasovať o pripomienkach, ktoré budeme 
akceptovať a potom o tých, ktoré nebudeme akceptovať. Návrh predložil z jednoduchého dôvodu, 
aby sa skrátil čas a nakoľko je pripomienok veľa a všetci ste mali priestor si ich pozrieť.        
       Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) sa mestské zastupiteľstvo stotožnilo 
s odporúčaním mestskej rady pripomienku č. 2 pod bodom b/ spoločného spravodajcu, vznesenú 
pánom Kollárom k návrhu nariadenia akceptovať.  
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       Hlasovaním (za 21, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovali 3) sa mestské zastupiteľstvo stotožnilo 
s odporúčaním mestskej rady pripomienky uvedené v spoločnom spravodajcovi pod bodom a, c, 
d, e, f, g, h, i, j, k/ neakceptovať.   
 
       Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – sa pýtal, prečo sa má hlasovať o všetkých 
pripomienkach naraz; ide o demokratické vyjadrenie názoru poslanca. 
       Predsedajúci skonštatoval, že pred hlasovaním  dal návrh na spôsob hlasovania a žiadny iný 
protinávrh vznesený nebol. Položil otázku poslancovi, či sa chce k niektorej pripomienke vrátiť 
a osobitne ju prerokovať. Poslanec Galbavý na otázku predsedajúceho nereagoval. 
 
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – pred hlasovaním o návrhu poslanca 
Ekhardta uviedol, že mesto sa snažilo nájsť najvhodnejší spôsob riešenia v lokalite. Rozumie tomu, 
že keď sa niečo mení, nepáči sa to každému. T. č. je však stav na ulici taký, že parkuje sa zľava-
sprava. Myslí si, že po regulácii tam žiadne problémy nebudú, podobne ako to bolo na Spíglsáli.       
       JUDr. Ivan Ranuša, náčelník mestskej polície – uviedol, že niekedy nie je možné dosiahnuť 
taký konsenzus v dislokovaní a rozmiestnení parkovacích miest, aby boli spokojní všetci. Chápe 
argumentáciu, resp. obavy zo strany obyvateľov Oblúkovej ulice, že sa práve na ich ulici stane, že 
parkoviská označené ako B prilákajú ďalších ľudí, ktorí potencionálne na celom tom území budú 
chcieť zaparkovať a nielen rezidenti. Nastane stav, že ich možnosti budú limitované. Záležitosť 
určenia parkoviska typu B prechádza širokou diskusiou a nad touto časťou dopravnej politiky držia 
ochrannú ruku dopravní inžinieri, najmä odbor územného rozvoja a koncepcií. Zároveň uviedol, že  
parkovacia politika je dynamická téma a neustále bude dochádzať k prehodnocovaniu toho, či to 
v daných územiach funguje alebo nefunguje. Práve z toho dôvodu nie vždy sa to podarí na počiatku 
rozhodnúť úplne ideálnym spôsobom a potrebné je reagovať na ten stav, ktorý vznikne; 
vyhodnocovať ho, získať dostatočné dáta a prehodnocovať ho v závislosti od toho, čo chceme 
dosiahnuť – a to upratanie verejného priestoru s elimináciou náporu na statickú dopravu. Osobne 
nevylučuje to, že ak blízka budúcnosť ukáže, že rozhodnutie nebolo správne, môže ulica Oblúkova 
prejsť do iného režimu.       
 
        Hlasovaním (za 8, proti 14, zdržali sa 9, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh poslanca Ekhardta 
v súvislosti s vystúpením obyvateľky z Okružnej ulice.  
        Hlasovaním (za 25, proti 5, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 118, ktorým 
bolo schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 603 v zmysle prerokovávaného materiálu 
a schválenej pripomienky č. 2. 
 
 
 
 
Materiál č. 1.2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení VZN č. 401, na vykonanie 
niektorých ustanovení zákona o sociálnych službách a stanovení výšky úhrad za sociálne 
služby, poskytované Mestom Trnava v znení neskorších predpisov 

Spravodajca:  Mgr. Anna Menkynová 
 

Z dôvodu zvýšenia cien potravín, v období od septembra 2022 do februára 2023 je potrebné 
pristúpiť k zvýšeniu maximálnej sumy za stravnú jednotku a na percentuálnu úpravu diabetickej 
stravnej jednotky pre prijímateľov sociálnych služieb v Zariadení pre seniorov v Trnave, ul. Terézie 
Vansovej č. 5. 

V platnom znení VZN č. 401, v znení VZN č. 584 je stanovená maximálna suma za stravnú 
jednotku 4,30 eura. Vzhľadom na nárast cien za potraviny, v období od septembra 2022 do 
februára 2023 bol realizovaný rozbor spotreby potravín v zariadení, kedy skutočná suma za 
stravnú jednotku predstavuje čiastku: za racionálnu stravu 3,82 euro, za šetriacu stravu 3,86 euro, 
za diabetickú stravu 4,25 euro. 

V platnom VZN č. 401 v znení neskorších VZN je stanovené pevné % zvýšenia sumy za 
diabetickú stravu, konkrétne o 25%, ktoré však dlhodobo nezodpovedá skutočnému % zvýšenia, 
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ktoré je momentálne 11%. Z tohto dôvodu navrhujeme percentuálne zvýšenie diabetickej stravy 
určiť nie pevným %, ale rozpätím určeným „do“ 25% tak, aby sa dala suma za túto stravnú jednotku 
adekvátne upravovať s ohľadom na cenové vstupy potravín. 

Pri tvorbe stravnej jednotky pre prijímateľov je potrebné dbať na kvalitu a štandardy 
poskytovaných sociálnych služieb a najmä na potreby prijímateľov služby vzhľadom na závažnosť 
ich zdravotného stavu. Od kvality poskytovanej služby – stravovania, závisí aj ďalší bio-psycho-
sociálny stav prijímateľov sociálnych služieb.  

Keďže v zariadení je poskytovaná strava prijímateľom sociálnych služieb s rôznymi 
špecifickými zdravotnými obmedzeniami a taktiež vzhľadom na nepredvídateľnosť ďalšieho 
nárastu cien potravín, vzniká potreba navýšiť maximálnu sumu za stravnú jednotku komplexne na 
6,- euro, aby mohla byť aj týmto prijímateľom zabezpečovaná strava riadna, výživná a prináležiaca 
k ich zdravotnému stavu. 

Na stretnutí vedenia organizácie so zástupcami prijímateľov služieb v októbri 2022 a v marci 
2023 bola prerokovaná záležitosť ohľadom navýšenia sumy za stravnú jednotku a aj percentuálne 
upravenie diabetickej stravy. 
  
  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 3.4.2023 do 12.4.2023. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
      Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
      Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 119, ktorým 
bolo schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 604 v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 1.3 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa určujú názvy nových ulíc v meste 
Trnava 

Spravodajca:  Ing. Martina Stanová, MBA 
 

                Mesto určuje a mení názvy ulíc a iných verejných priestranstiev v zmysle  zákona SNR                
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. V súlade s § 2b sú názvy 
určované všeobecne záväzným nariadením s prihliadnutím na históriu mesta, významné nežijúce 
osobnosti a podobne.  

   Týmto všeobecne záväzným nariadením sa predkladá návrh na určenie názvov nových ulíc 
v meste Trnava, územne spadajúcich do mestskej časti Trnava – sever. Konkrétne ide                          
o komunikácie v novovznikajúcej obytnej zóne v lokalite „Cukrovar“, na ktorých sa začali vydávať 
stavebné povolenia. 

   Uvedené návrhy na pomenovanie ulíc predložil investor a následne boli predložené na 
prerokovanie výborom mestských častí Trnava – stred a Trnava - sever, do ktorého územia 
novovznikajúce ulice patria. Oslovené výbory nedoručili k návrhom žiadne pripomienky, ani 
nenavrhli iné názvy. Preto sú na pripomienkovanie predkladané v nasledovnom znení: a) Sladká 
ulica, je odkazom na lokalitu bývalého trnavského cukrovaru; b) Pri Slávii, je odkazom na 
umiestnenie ulice pozdĺž areálu Slávie Trnava; c) Nová Štefánikova, myslené ako pokračovanie 
Štefánikovej ulice, prerušené križovatkou s Rybníkovou ulicou; d) Námestie Augusta Stummera, 
odkaz na spoluzakladateľa a prevádzkovateľa trnavského cukrovaru. 
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  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 3.4.2023 do 12.4.2023. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním na zmenu investorom navrhnutého názvu novovznikajúcich ulíc v mestskej časti 
Trnava – sever: 
a) „Sladká ulica“ nahradiť názvom „Ulica Fraňa Štefunka“ 
b) „Pri Slávii“ nahradiť názvom „Ulica Jána Krištofíka“ 
c) „Nová Štefánikova“ nahradiť názvom „Česká cesta“ 
d) v prípade „Námestie Augusta Stummera“ ponechať navrhovaný názov. 
 
Rozprava: 
       Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – vysvetlil návrhy, ktoré sú uvedené a niektoré z nich 
predložil na mestskej rade. Zároveň uviedol, že informácie k pánovi Fraňovi Štefunkovi preposielal 
len členom mestskej rady, preto predstavil návrh na pomenovanie Ulice Fraňa Štefunka. Je rodák 
z neďalekých Vlčkoviec, kde má zriadenú aj pamätnú izbu. Je najvýznamnejším spomedzi žiakov 
Jána Koniarka, o ktorom napísal aj monografiu. Zároveň poznamenal, že jedno z jeho diel, socha 
Thálie sa doteraz nachádza vo foyeri Divadla Jána Palárika v Trnave. Na Slovensku sú po tomto 
sochárovi a umelcovi pomenované už dve ulice, a to v Bratislave – Ružinove a v Martine, kde 
pôsobil väčšiu časť svojho života a kde i dožil. Fraňo Štefunko získal ceny a medaily k oslavám 
výročia SNP, diplom za sochárske dielo a niekoľko cien a ocenení v súťažiach. V roku 1959 dostal 
titul „Zaslúžilý umelec“ a v roku 1968 mu bol udelený titul „Národný umelec“ za celoživotné dielo.  
Na mestskej rade predložil aj návrh „Česká cesta“. Práve v lokalite cukrovar viedla významná 
obchodná česká cesta. Ako všetci vieme, Trnava vznikla v osade na križovatke dvoch ciest a jedna 
z nich viedla z Ostrihomu do Čiech, cez Karpaty. Druhá cesta bola smerom z Talianska do Poľska.  
S návrhmi sa mestská rada stotožnila. 
Rovnako aj s návrhom na pomenovanie Ulica Jána Krištofíka, ktorý sa zaslúžil o vybudovanie 
mestskej športovej haly.            
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – predložil poslanecký návrh, zložený 
z dvoch bodov a to, jeden protinávrh, aby sa „Sladká ulica“ premenovala. Nič nemá proti 
predloženému návrhu, ale má za to, aby sa ulice v cukrovare držali miesta, na ktorom vznikajú. 
A neurčovať názvy ďalším uliciam, pretože Sladká ulica je tou, ktorú developer – investor, už reálne 
aj buduje, resp. má už vybudovanú. Zároveň odporučil investorovi, aby návrhy prehodnotil do 
ďalšieho zastupiteľstva.    

Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – požiadal kolegov o podporu návrhu, ktorý dal na mestskej 
rade a ktorá sa s ním stotožnila. Nechce dehonestovať návrhy alebo myšlienkové pochody niekoho 
iného. Podotkol, že Sladká ulica ústi do Cukrovej ulice, čo považuje za nevhodné.   

 
Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – podotkol, že dá hlasovať o každom 

návrhu, ktorý vzišiel z mestskej rady a následne o poslaneckom návrhu, ktorý predložil. Uviedol, 
že ak sa poslanci rozhodnú hlasovať za odporúčanie mestskej rady, tak jeho poslanecký návrh je 
bezpredmetný.   

 
       Hlasovaním (za 15, proti 5, zdržali sa 8, nehlasoval 1) nebolo prijaté odporúčanie mestskej 
rady návrh „Sladká ulica“ nahradiť názvom „Ulica Fraňa Štefunka“; zostal návrh „Sladká ulica“. 

PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – po hlasovaní 
vyhlásila, že hlasovania sa zdržala, ale mala technické problémy.  
       Hlasovaním (za 18, proti 2, zdržali sa 8, nehlasovali 2) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
„Pri Slávii“ nahradiť názvom „Ulica Jána Krištofíka“. 
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        Hlasovaním (za 16, proti 4, zdržali sa 10, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej 
rady „Nová Štefánikova“ nahradiť názvom „Česká cesta“. 
 

PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – pre spresnenie dala 
pozmeňovací poslanecký návrh ako zmenu, aby sa dnes hlasovalo len o tej ulici, ktorá je 
vybudovaná a ostatné ulice sa ponechali na pomenovanie, keď budú vybudované. (Svoj návrh 
neskôr zobrala späť.) 

   
JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu – uviedol, že boli dve hlasovania, ktoré 

konštatovali snahu po zmene názvu ulíc tak ako boli prijaté na mestskej rade. K nim prebiehali 
hlasovania, niektoré veci boli potvrdené a iné vyvrátené. Podaný bol aj poslanecký návrh pána 
Krajča, ktorý hovoril jednak o zachovaní názvu ulice Sladká ulica a vo všeobecnosti len 
o pomenovaní tejto ulice. Ide o riadny pozmeňovací návrh poslanca, o ktorom treba hlasovať. Ak 
prejde, bude sa hlasovať ako o celku, t. z. všeobecne záväzné nariadenie s názvom ulice Sladká 
ulica. Ak pozmeňovací návrh by neprešiel, vrátane všetkých štyroch ulíc.     

    
 Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – uviedol, že asi sa nedá očakávať, že zamestnanec 

mesta sa bude vyjadrovať priamo proti svojmu nadriadenému. Vrátil sa k histórii, keď už pri tvorbe  
nášho rokovacieho poriadku upozorňoval, že uprednostňovanie stanoviska mestskej rady bude 
narážať na legislatívnu právomoc poslancov. Poukázal na rokovací poriadok národnej rady; vždy 
má prednosť poslanecká iniciatíva a až potom sa rokuje o odporúčaní rady. Je vo faktickom 
rozpore a ďalšie hlasovanie o pozmeňovacích návrhoch názvov ulíc; poslanci hlasujú opakovane 
o tom vzápätí, čo je absolútne neprípustné. Ak toto mestské zastupiteľstvo vyjadrilo kolektívnu vôľu  
nazvať ulicu týmto názvom, tak nemôže zamestnanec mesta povedať zastupiteľstvu, že môže 
o tom hlasovať znova a toto svoje rozhodnutie zamietnuť. Je to neprípustné, nesúhlasí s takýmto 
hlasovaním, ktoré bude zmätočné. Ak to silou mocou chcete, kým sa tá ulica postaví, dajte návrh 
na zmenu uznesenia na mestské zastupiteľstvo v júni. Na každom zastupiteľstve sa dopúšťate 
porušovania zákona, čo je flagrantné, jasné a nie medzi riadkami. A chcete sa toho dopúšťať znova 
a to len na základe toho, že máte v zastupiteľstve väčšinu.  
        JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu – reagoval na poslanca Galbavého. Bez 
ohľadu na to, či je alebo nie je zamestnanec mesta, ale ako právnik odboru právneho si ctí zákon, 
ktorý by mal poznať. Pokračoval, že každý poslanec v zmysle legislatívy a rokovacieho poriadku 
má to mať dostatočne zrejmé a naštudované. Názvy ulíc sa prijímajú všeobecne záväzným 
nariadením, ktoré sa prijíma 3/5 väčšinou prítomných poslancov, keď je uznášania schopné 
zastupiteľstvo. Hlasovalo sa o návrhu mestskej rady, ktorý si osvojil poslanec Krajčo a hlasovalo 
sa jednotlivo. Hlasovalo sa o zmene názvu, ktorý bol navrhovaný v nariadení a toho názvu, ktorý 
vyplynul z rokovania mestskej rady ako návrhu na zmenu. Následne sa má hlasovať 
o pozmeňovacom návrhu pána Krajča, ktorý ešte vylúčil hlasovanie o troch uliciach v rámci 
komplexného hlasovania o všeobecne záväznom nariadení, ktoré sa prijíma finálne 3/5 väčšinou 
prítomných poslancov. Rokovací poriadok, zákon hovorí o práve poslanca a jeho povinnostiach. 
Právom poslanca je predkladať pozmeňovacie návrhy a povinnosťou mestského zastupiteľstva je 
rokovať a hlasovať o pozmeňovacích návrhoch. Nie je tu hájenie kolektívneho názoru, ale 
legislatívneho.       

 Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – žiadal pána Kršiaka odpustiť si osobné invektívy 
ohľadom odbornosti. Po vystúpení pána Kršiaka uviedol, že práve preto hovorí, že rokovací 
poriadok je zlý, dajte návrh, nech sa zmení, nech sa hlasuje skôr o návrhu poslancov a nie 
o návrhoch rady. Trvá na tom, že nie je možné opakovane o tom istom hlasovať. Napriek tomu, že 
to bola poslanecká iniciatíva, ktorú ctí viac ako názor rady, ale keďže je takto zle postavený 
rokovací poriadok, má predchádzať hlasovanie o návrhoch poslancov vždy tomu, čo odporúčala 
mestská rada. Pretože iniciatíva poslanca je legislatívne silnejšia, ale takto bol rokovací poriadok 
vtedy schválený a myslí si, že fakticky je to hlasovanie o tom istom. Hovorí o tom, že idú po sebe 
nasledovať dve hlasovania, ktoré sú v rozpore akoby ďalšie hlasovanie malo byť vetom toho 
predchádzajúceho. Takto by sa mohli donekonečna dávať návrhy, kým sa niečo neschváli.   

JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu –  úplne sa stotožnil s tým, že mestské 
zastupiteľstvo nemôže hlasovať o tej istej veci dvakrát. Ale pozmeňovací návrh pána Krajča nebol 
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len o zachovaní ulice s názvom „Sladká ulica“, alebo aj o jej zmene, ale i o vylúčení troch názvov 
ulíc z celkového hlasovania nariadenia. V časti, kde je názov ulice „Sladká“, o tom sa hlasovať 
nemôže, ale v pozmeňovacom návrhu vylúčenia troch ulíc z nariadenia sa hlasovať môže a musí.        

Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – na margo dvoch poznámok, že sa sústavne porušuje zákon, 
mu príde zvláštne, že žiadne kroky sa nevyvodzujú. Vyzval poslanca Galbavého, že ak chce, nech 
navrhne zmenu rokovacieho poriadku. Je tu nejaký úzus, ktorý platí niekoľko rokov, tak nech ho 
zmení a poslanci to odhlasujú.   

Mgr. Martin Uhlík, poslanec MZ – reagoval na reakciu poslanca Galbavého a uviedol, že 
napadol odbornosť pána Kršiaka hrubým spôsobom. 

Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – dôrazne si vyprosoval, že by napadol akýmkoľvek 
spôsobom odbornosť pána Kršiaka, pretože to by si nikdy nedovolil znižovať úroveň vedomostí 
svojho kolegu. Naopak pán Kršiak verejne povedal, aby som si doplnil vedomosti z mojej 
odbornosti. Zasiahol do oblasti a výrazne prekročil červenú hranicu a zároveň požiadal 
o prestávku, aby sa s pánom Kršiakom porozprával.  
V závere povedal, že za tých niekoľko rokov zniesol urážok veľké množstvo a berie to tak, že je to 
súčasťou folklóru. Do dnešného dňa si nikto nedovolil atakovať jeho súkromnú sféru, jeho 
zamestnanie a znižovať vážnosť jeho povolania. To má iný dôsledok. Garantuje, že ako advokát 
sa živí aj so svojou vlastnou povesťou. To, čo pán Kršiak práve spravil, bolo to, že sa snažil znížiť  
jeho povesť ako advokáta a jeho odbornosť.   

p. Juraj Fuzák, poslanec MZ – podotkol, že toto si musí poslanec Galbavý vysvetliť s pánom 
Kršiakom medzi sebou, avšak poslanec Galbavý narušil jeho integritu. Poslancovi odporučil začať 
najskôr od seba.   

Ing. Juraj Novota, poslanec MZ – odporučil tento spor ukončiť a požiadať prokuratúru, aby sa 
vyjadrila, či náš rokovací poriadok je v súlade so zákonom alebo nie.  

Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – reagoval na poslanca Novotu a uviedol, že 
nepovedal, že nie je v súlade so zákonom, ale upozorňoval práve na problém, ktorý môže nastať 
a na to, že je vhodné kopírovať rokovací poriadok Národnej rady SR, lebo tento sa vyvíjal skutočne 
dlhú dobu a berie do úvahy určité nuansy ústavnej prednosti. Na vystúpenie poslanca Fuzáka 
uviedol., že akosi prirodzene sa predpokladá, že nie je osoby v podriadenom postavení vypovedať 
alebo hovoriť voči názoru osoby, ktorá je v nadriadenom postavení. Je to bežné aj v civilnom 
konaní. Nejde o znižovanie integrity, len poukázal na to, že sa vyjadruje osoba, ktorá je v priamom 
podriadenom styku voči osobe, ktorej názor má nejakým spôsobom spochybňovať.    
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval a povedal, že mesto zamestnáva 
pána Kršiaka, aby prinášal zdatnosť v právnom odvetví.  

Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – do vyostrenej debaty nevstupoval, ale obrátil sa na 
poslanca Kopčíka v súvislosti s tým, čo povedal. Spýtal sa, aké možnosti ako opoziční poslanci 
majú. Na mestskej rade navrhol pomenovanie ulice, s ktorým sa mestská rada stotožnila. Ak by sa 
však nestotožnila, tak návrh v pléne nepredloží. Dehonestovaná bola jedna z najväčších osobností 
v sochárskom umení a jej rozvetvenú rodinu, ktorá žije v Trnave a v okolí len preto, že to predložil 
opozičný poslanec.   

Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval na poslanca Mráza a uviedol, že 
s tým názorom  na dehonestovanie osoby sa nestotožňuje, iba za vhodnejší považoval názov ulice 
Sladká.   

Mgr. Ľubica Horváthová, poslankyňa MZ – hlasovania sa zdržala preto, lebo sa stotožnila 
s názorom poslanca Krajča, keďže tam boli rôzne diskrepancie v názvoch. Odložme to 
a dohodnime sa aké tam budú ulice a potom to predložiť ako jeden materiál.  

Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – nijako sa nevyjadroval k menám ulíc, ale reagoval na 
procesné veci, ktoré hovoril poslanec Galbavý.  Reagoval na poslanca Mráza.  

Mgr. Martin Uhlík, poslanec MZ – reagoval na poslanca Mráza a uviedol, že môže nesúhlasiť 
s politikou, ktorú politická strana robí, ktorú zastáva. Ale vždy si ho vážil za jeho pripravenosť, 
rozhľad a osobne hlasoval aj za ním predložené návrhy.  

Ing. Andrej Farkaš, poslanec MZ – na mestskej rade za poslanca Mráza návrh hlasoval za, 
rovnako bude hlasovať aj proti návrhu, aby sme schválili nariadenie iba so Sladkou ulicou, pretože 
bol stotožnený s tým ako to išlo z mestskej rady. Nebol to žiadny ťah proti opozičnému politikovi 
a aj preto mal ten návrh 15 hlasov za.     
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      Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
      Hlasovaním (za 16, proti 9, zdržali sa 4, nehlasoval 1) bol návrh poslanca Krajča schválený.  
      Hlasovaním (za 16, proti 9, zdržali sa 4, nehlasoval 0) nebolo prijaté všeobecne záväzné 
nariadenie k určeniu názvu nových ulíc v meste Trnava, v časti cukrovar.  
 
 
 
       Na požiadanie poslanca Galbavého bola vyhlásená   p r e s t á v k a . 
 
  
 
Materiál č. 1.5 
Návrh Všeobecne  záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 466 v znení VZN 
č. 467, VZN č. 469, VZN č. 478, VZN č.484, VZN č. 489,  VZN č. 493, VZN č. 496, VZN č. 
512, VZN č. 513, VZN č. 522, VZN č. 533, VZN č. 549, VZN č.553, VZN č. 559, VZN č. 568, VZN 
č. 569, VZN č. 570, VZN 576 o  Územnom  pláne  mesta  Trnava  a  o regulatívoch  a limitoch 
využívania územia a zásad pre ďalší rozvoj mesta Trnava 

Spravodajca:  Ing. arch. Ondrej Horváth 
 
       Mesto Trnava - orgán územného plánovania, ktorý obstaral územnoplánovaciu dokumentáciu 
je v zmysle § 30 ods.1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 
(stavebný zákon) v znení neskorších predpisov povinný sledovať, či sa nezmenili územno-
technické, hospodárske alebo sociálne predpoklady, na ktorých základe bola navrhnutá koncepcia 
organizácie územia. Ak príde k zmene predpokladov alebo aj na základe verejnej požiadavky, 
orgán územného plánovania obstará doplnok alebo zmenu územnoplánovacej dokumentácie.      
        Toto nariadenie doplní predchádzajúce nariadenia - Zmena 13/2023 ÚPN mesta Trnava - 
Lokalita A, B, C, D. V uplynulom období potrebu zmeny ÚPN mesta Trnava si vyžiadali nové 
okolnosti: - požiadavka vlastníka parcely č. 4021/370 na Ulici Dúhová / Átriová na jej začlenenie 
do vymedzeného bloku s kódom funkčného využitia A 01;  požiadavka mesta Trnava na doplnenie 
regulatívov tak, aby bolo možné pružne a efektívne zabezpečiť podmienky pre priestorové 
vymedzenie cyklotrás v jestvujúcich i navrhovaných verejných priestoroch;  požiadavka investora 
na vytvorenie priestorových podmienok na dostavbu zariadenia letnej čitárne a prevádzkového 
zázemia v areáli Knižnice Juraja Fándlyho na Rázusovej ul.;  potreba doplnenia záväznej časti 
ÚPN mesta Trnava o chránené vtáčie územie Špačinskonižnianske polia, ktoré je súčasťou 
európskej sústavy chránených území Natura 2000. 

Na základe uvedených skutočností orgán územného plánovania v súlade s odporúčaniami 
príslušných orgánov mesta Trnava obstaral Zmenu 13/2023 Územného plánu mesta Trnava v 
znení neskorších zmien v rozsahu:  Lokalita A – RD na Ul. Dúhová/Átriová ( parc. č. 4021/370), 
Lokalita B – Cyklistická doprava (doplnenie regulatívov záväznej časti), Lokalita C – Areál Knižnice 
Juraja Fándlyho – úprava vymedzenia nezastavateľnej plochy určenej pre plošnú parkovú zeleň 
na vymedzených funkčných plochách;  Lokalita D – Chránené vtáčie územie Špačinsko - 
nižnianske polia (doplnenie regulatívov záväznej časti).  

Mesto Trnava objednalo vypracovanie Zmeny 13/2023 územného plánu mesta Trnava. 
Obstarávanie Zmeny 13/2023 Územného plánu mesta Trnava bolo zabezpečované v zmysle § 2a 
Stavebného zákona prostredníctvom odborne spôsobilej osoby na obstarávanie ÚPD Ing. 
Miroslavom Poloncom - reg. č. 457. Zmeny 13/2023 Územného plánu mesta Trnava sú 
vypracované v zmysle § 11 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v 
znení neskorších predpisov a vyhlášky MŽP SR č. 55/2001 Z. z. o územnoplánovacích podkladoch 
a územnoplánovacej dokumentácii. Postup spracovania bol v súlade s uvedenými predpismi.  

Oznámenie o prerokovaní bolo doručené 45 dotknutým orgánom štátnej správy a 
organizáciám, z ktorých v rámci zákonnej lehoty doručilo svoje stanovisko 14 orgánov. Za verejnosť 
neboli vznesené žiadne pripomienky. Vyhodnotenie všetkých stanovísk a pripomienok, ktoré boli v 
zákonnej lehote prerokovávania vznesené k návrhu Zmeny 13/2023 Územného plánu mesta 
Trnava a spôsob ich vyhodnotenia je v prílohe č. 2. Po doplnení všetkých pripomienok z 
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prerokovania bol návrh Zmeny 13/2023 Územného plánu mesta Trnava spolu s požadovanými 
prílohami predložený v zmysle § 25 Stavebného zákona na preskúmanie Okresnému úradu 
Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného plánovania.  

Lokalita A – RD na Ul. Dúhová /Átriová ( parc. č. 4021/370) Predmet zmeny: Aktuálne znenie 
územného plánu mesta Trnava eviduje predmetné územie Lokality A ako súčasť jestvujúceho 
verejného priestoru. Pričlenenie parcely č. 4021/370 v k. ú. Trnava k vymedzenému bloku 
definovanom ako: - plochy obytného zemia – nízkopodlažná zástavba (rodinné domy) s kódom 
funkčného využitia - A 01 – Nízkopodlažná zástavba, rodinné domy – mestské formy v návrhovej 
etape. 

Lokalita B – Cyklistická doprava (doplnenie regulatívov záväznej časti) Predmet zmeny: 
Doplnenie textovej časti regulatívov pre cyklistickú dopravu o ustanovenia umožňujúce pružne a 
efektívne zabezpečiť podmienky pre priestorové vymedzenie cyklotrás v jestvujúcich i 
navrhovaných verejných priestoroch podľa konkrétnych podmienok a potrieb.  

Lokalita C – Areál Knižnice Juraja Fándlyho – úprava vymedzenia nezastaviteľnej plochy pre 
plošnú parkovú zeleň na vymedzených funkčných plochách Predmet zmeny: Aktuálne znenie ÚPN 
mesta Trnava vymedzuje v rámci areálu Knižnice Juraja Fándlyho v priestore medzi jestvujúcim 
hlavným objektom a vodným tokom Trnávka tzv. nezastavateľné plochy určené pre plošnú parkovú 
zeleň na vymedzených plochách primárnej funkcie (mestotvornej polyfunkcie a kódom funkčného 
využitia B 01). Úprava vymedzenia nezastavateľných plôch určených pre plošnú parkovú zeleň na 
vymedzených plochách primárnej funkcie tak, aby zohľadňovala rozsah: - plochy pôvodných 
doplnkových objektov areálu, - zámer vybudovať zariadenie čitárne a technicko-hospodárskeho 
zázemia na vymedzenom území v návrhovej etape.  

Lokalita D – Chránené vtáčie územie Špačinsko - nižnianske polia (doplnenie regulatívov 
záväznej časti) Predmet zmeny: Doplnenie regulatívov tak, aby zohľadňovali chráneného vtáčieho 
územia Špačinskonižnianske polia v uplynulom období, ktoré je súčasťou európskej sústavy 
chránených území Natura 2000.  

Zmena Územného plánu mesta Trnava bola prerokovaná v termíne od 16.02.2023 do 
17.03.2023. 

Návrh zmeny bol prerokovaný v Komisie územného rozvoja, dopravy a životného prostredia 
MZ, ktorá hlasovaním za podporila všetky zmeny.  
 
  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 4.4.2023 do 14.4.2023. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
      Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
      Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 120, ktorým 
bolo schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 605 v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
 
Materiál č. 1.4 
Návrh Všeobecne  záväzného nariadenia, ktorým sa dopĺňa  VZN č. 57 v znení  VZN č. 258, 
VZN č. 334, VZN č. 385, VZN č. 403, VZN č. 405, VZN č. 472, VZN č. 473, VZN č. 479, VZN č. 
498, VZN č. 534, VZN č. 567, VZN č. 580, VZN č. 586  a VZN č. 599 O územnom pláne mesta 
Trnava a o regulatívoch a limitoch využívania územia a zásad pre ďalší rozvoj mesta Trnava 
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Spravodajca:  Ing. arch. Ondrej Horváth 
 
        Mesto Trnava - orgán územného plánovania, ktorý obstaral územnoplánovaciu dokumentáciu 
je v zmysle § 30 ods.1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 
(stavebný zákon) v znení neskorších predpisov povinný sledovať, či sa nezmenili územno-
technické, hospodárske alebo sociálne predpoklady, na ktorých základe bola navrhnutá koncepcia 
organizácie územia. Ak príde k zmene predpokladov alebo aj na základe verejnej požiadavky, 
orgán územného plánovania obstará doplnok alebo zmenu územnoplánovacej dokumentácie.  
        Toto nariadenie doplní predchádzajúce nariadenia - Zmena CMZ 05/2023 ÚPN mesta Trnava 
- Lokalita A, B.  
         V uplynulom období potrebu zmeny ÚPN mesta Trnava si vyžiadali nové okolnosti: - 
požiadavka investora na vytvorenie priestorových podmienok na dostavbu zariadenia letnej čitárne 
a prevádzkového zázemia v areáli Knižnice Juraja Fándlyho na Rázusovej ul.; - požiadavka mesta 
Trnava na doplnenie regulatívov tak, aby bolo možné pružne a efektívne zabezpečiť podmienky 
pre priestorové vymedzenie cyklotrás v jestvujúcich i navrhovaných verejných priestoroch CMZ Na 
základe uvedených skutočností orgán územného plánovania v súlade s odporúčaniami príslušných 
orgánov mesta Trnava obstaral Zmenu Centrálnej mestskej zóny 05/2023 Územného plánu mesta 
Trnava v znení neskorších zmien v rozsahu. - Lokalita A - Areál Knižnice Juraja Fándlyho – Letná 
čitáreň,  Lokalita B - Cyklistická doprava – doplnenie regulatívov záväznej časti. 
        Mesto Trnava objednalo vypracovanie zmien a doplnkov CMZ 05/2023 územného plánu 
mesta Trnava Obstarávanie Zmeny Centrálnej mestskej zóny 05/2023 Územného plánu mesta 
Trnava bolo zabezpečované v zmysle § 2a Stavebného zákona prostredníctvom odborne 
spôsobilej osoby na obstarávanie ÚPD Ing. Miroslavom Poloncom - reg. č. 457. 03/1/4/70. 
       Zmeny Centrálnej mestskej zóny 05/2023 Územného plánu mesta Trnava sú vypracované v 
zmysle § 11 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení 
neskorších predpisov a vyhlášky MŽP SR č. 55/2001 Z .z. o územnoplánovacích podkladoch a 
územnoplánovacej dokumentácie. Postup spracovania bol v súlade s uvedenými predpismi. 
Oznámenie o prerokovaní bolo doručené 42 dotknutým orgánom štátnej správy a organizáciám, z 
ktorých v rámci zákonnej lehoty doručilo svoje stanovisko 13 orgánov. Za verejnosť neboli 
vznesené žiadne pripomienky. Dňa 08.03.2023 sa konalo verejné prerokovanie. Vyhodnotenie 
všetkých stanovísk a pripomienok, ktoré boli v zákonnej lehote prerokovávania vznesené k návrhu 
zmien Centrálnej mestskej zóny 05/2023 Územného plánu mesta Trnava a spôsob ich 
vyhodnotenia je v prílohe č. 2. Po doplnení všetkých pripomienok z prerokovania bol návrh zmien 
Centrálnej mestskej zóny 05/2023 Územného plánu mesta Trnava spolu s požadovanými prílohami 
predložený v zmysle § 25 Stavebného zákona na preskúmanie Okresnému úradu Trnava, odboru 
výstavby a bytovej politiky, oddeleniu územného plánovania.  
         Lokalita A - Areál Knižnice Juraja Fándlyho – Letná čitáreň. Predmet zmeny: Aktuálne znenie 
ÚPN mesta Trnava vymedzuje v rámci areálu Knižnice Juraja Fándlyho v priestore medzi 
jestvujúcim hlavným objektom a vodným tokom Trnávka tzv. nezastavateľné plochy určené pre 
plošnú parkovú zeleň na vymedzených plochách primárnej funkcie (mestotvornej polyfunkcie a 
kódom funkčného využitia B 01). Úprava vymedzenia nezastavateľných plôch určených pre plošnú 
parkovú zeleň na vymedzených plochách primárnej funkcie tak, aby zohľadňovala rozsah: - plochy 
pôvodných doplnkových objektov areálu, - zámer vybudovať zariadenie čitárne a technicko-
hospodárskeho zázemia na vymedzenom území v návrhovej etape. 
        Lokalita B - Cyklistická doprava – doplnenie regulatívov záväznej časti. Predmet zmeny: 
Doplnenie textovej časti regulatívov pre cyklistickú dopravu o ustanovenia umožňujúce pružne a 
efektívne zabezpečiť podmienky pre priestorové vymedzenie cyklotrás v jestvujúcich i 
navrhovaných verejných priestoroch podľa konkrétnych podmienok a potrieb.  
       Zmena Územného plánu mesta Trnava bola prerokovaná v termíne od 16.02.2023 do 
17.03.2023.  
        Návrh zmeny bol prerokovaný v Komisie územného rozvoja, dopravy a životného prostredia 
MZ, ktorá sa uskutočnila dňa 05.04.2023 a tá hlasovala v obidvoch bodoch za.   
         Po verejnom prerokovaní zmeny ÚPN v zmysle platnej legislatívy a obdržaní kladných 
stanovísk dotknutých orgánov samosprávy, štátnej správy, orgánov, organizácií, právnických a 
fyzických subjektov, vyhodnotenia pripomienok a vydaní súhlasného záverečného stanoviska 
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Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky, oddelenia územného plánovania 
podľa § 25 zákona č. 50/1976 Zb. v znení noviel, zákona o územnom plánovaní a stavebnom 
poriadku (stavebný zákon) predmetnú zmenu schvaľuje Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava. 
 
  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 4.4.2023 do 14.4.2023. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 121, ktorým 
bolo schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 605 v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 1.6 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 315 o udeľovaní 
ocenení mesta Trnava v znení VZN č. 354 

Spravodajca: Ing. Katarína Koncošová, PhD.   
  
        Mestské zastupiteľstvo je oprávnené podľa ustanovenia § 11 ods. 4, písm. n) zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zriaďovať a zrušovať orgány 
potrebné na samosprávu mesta a určovať náplň ich práce. Podľa ustanovenia § 15 odsek 1 zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších prepisov môže mestské zastupiteľstvo 
zriaďovať komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné orgány; ide 
o fakultatívne orgány mestského zastupiteľstva, o zriadení alebo nezriadení ktorých rozhoduje 
výlučne mestské zastupiteľstvo.  
       V predchádzajúcich volebných obdobiach zriaďovalo Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava aj 
Komisiu pre udeľovanie ocenení mesta Trnava. Táto komisia plnila svoje úlohy v procese 
udeľovania a odnímania ocenení mesta Trnava, ktoré jej ukladalo Všeobecne záväzné nariadenie 
č. 315 o udeľovaní ocenení mesta Trnava v znení VZN č. 354. 
       Dňa 28. 11. 2022 sa uskutočnilo ustanovujúce zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 
Trnava pre volebné obdobie 2022 – 2026. Mestské zastupiteľstvo na tomto ustanovujúcom 
zasadnutí zriadilo o. i. aj komisie pre volebné obdobie 2022 – 2026. Komisia pre udeľovanie 
ocenení mesta Trnava nebola pre volebné obdobie 2022 – 2026 zriadená. Vzhľadom na uvedené, 
bol spracovaný tento návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne 
záväzné nariadenie č. 315 o udeľovaní ocenení mesta Trnava v znení VZN č. 354. Návrh 
všeobecne záväzného nariadenia v súlade s upravovaným procesom bol predložený na rokovanie 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava, ktoré sa konalo 14. 2. 2023. 
V rámci rozpravy predloženého a hlasovaním schváleného poslaneckého návrhu bol materiál 
z rokovania stiahnutý s tým, že bude dopracovaný v nadväznosti na vznesené pripomienky. 
       Nový návrh všeobecne záväzného nariadenia bol predkladaný so 
zapracovaním  prezentovaných pripomienok, po konzultácii s primátorom mesta.    
 
  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
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  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 4.4.2023 do 13.4.2023. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s úpravou: 
a/ k bodu 2 :  
v čl. 12 ods. 1 sa na začiatok vety dopĺňa slovo „Všetky“, takže nové znenie:  
„Všetky doručené návrhy na udelenie ocenení Mestskej rade mesta Trnava predkladá primátor 
mesta, Mestská rada ich posúdi a vybrané návrhy  následne predkladá na schválenie Mestskému 
zastupiteľstvu mesta Trnava.“  
b/ k  bodu 6.: 
v čl. 17 ods. 1 sa mení znenie na: 
„Návrhy na udelenie ocenení posudzuje Mestská rada mesta Trnava.“ 
 
      Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
      Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k úprave textu čl. 12 ods. 1. 
     Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k zmene textu v čl. 17 ods. 1. 
      Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 122, ktorým 
bolo schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 607 v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 1.7 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 240 
o pamätihodnostiach mesta Trnava 

Spravodajca:  Ing. arch. Ondrej Horváth 
 
        Návrh všeobecne záväzného nariadenia sa predkladal z dôvodu aktualizácie textového 
znenia nariadenia a súčasne aj za účelom aktualizácie zoznamu hmotných nehnuteľných 
pamätihodností mesta. 
        Aktualizácia všeobecne záväzného nariadenia upravuje niektoré odseky článku Čl.5 VZN č. 
240 o pamätihodnostiach mesta Trnava. 
       Súčasne sa aktualizuje zoznam o doplnenie jednej nehnuteľnosti, konkrétne objektu 
mechanizačnej dielne, ktorý sa nachádza v areáli cukrovaru. Objekt bol postavený v roku 1923. 
Jeho výstavbu si vyžiadali rozsiahle výrobno-technologické zmeny v procese výroby cukru                  
v Trnavskom cukrovare na začiatku 20-tych rokov 20.storočia. Nová mechanizačná dielňa tak mala 
zabezpečiť fungovanie, opravu i údržbu celého technologického zariadenia v areáli cukrovaru. 
Mechanizačná dielňa je situovaná v blízkosti hlavnej výrobnej a skladových budov. Predstavuje 
halový priestor s murovaným obvodovým plášťom a s priehradovou drevenou konštrukciou 
strešného plášťa. Je typickým reprezentantom výrazu hladkého omietaného muriva v kombinácii   
s režným tehlovým murivom s typickými industriálnymi tabuľkovými oknami a nadsvetlíkom. 
Mechanizačná dielňa je dokladom rozsiahlych výrobno-technologických zmien vo výrobe cukru        
v Trnavskom cukrovare v medzivojnovom období, ktoré mali zabezpečiť jeho 
konkurencieschopnosť na zahraničných trhoch, a udržať ho v líderskej pozícii v rámci bývalého 
Československa. Je hmotným svedectvom každodennej cukrovarskej výroby, ktorá by sa 
nezaobišla bez technického opravárenského zázemia. Mesto už predčasom (cca pred 20-timi 
rokmi) dalo podnet na Pamiatkový úrad SR, aby objekt bol zapísaný do zoznamu národných 
kultúrnych pamiatok. Do zoznamu boli zapísané vtedy 4 objekty nachádzajúce pri Šrobárovej ulici.  
         Vzhľadom na vyššie uvedené je jeho zápis do zoznamu hmotných nehnuteľných 
pamätihodností mesta. Mesto Trnava utvára a vedie evidenciu pamätihodností mesta v súlade s § 
14 ods. 4 zákona č. 49/2002 Z. z. o ochrane pamiatkového fondu. 
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  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne záväzného 
nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení VZN č. 176 
a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 4.4.2023 do 14.4.2023. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok.  
 
Rozprava: 
        Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – ocenil snahu a túto iniciatívu, že túto pomerne významnú 
stavbu zaraďujeme do pamätihodností mesta, vďaka čomu investor nebude mať možnosť túto 
stavbu zbúrať. Podotkol, že má informácie, že tieto snahy tu boli a tak vďaka tomuto kroku bude 
objekt ako pamiatka zachovaná a chránená.    
     
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 123, ktorým 
bolo schválené Všeobecne záväzné nariadenie č. 608 v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
 
Materiál č. 2.1 
Povolenie na  spracovanie  Zmeny Územného plánu mesta  Trnava - Zmena ÚPN CMZ  
06/2023 

Spravodajca:  Ing. arch. Ondrej Horváth 
   
         Orgán územného plánovania - Mesto Trnava obstaráva územnoplánovaciu dokumentáciu      
a v zmysle § 30 zákona č. 50/1976 Zb. je povinný sledovať, či sa nezmenili územno-technické, 
hospodárske a sociálne predpoklady, na základe ktorých bola navrhnutá koncepcia územia. Ak 
príde k zmene predpokladov, orgán územného plánovania prostredníctvom odboru územného 
rozvoja a koncepcií obstará doplnok, zmenu alebo úpravu územného plánu. Povolenie na 
spracovanie návrhu zmien a doplnkov schvaľuje mestské zastupiteľstvo.  
         Mesto Trnava zabezpečuje legislatívne prerokovania a schvaľovania zmien, doplnkov               
a úprav podľa potrieb mesta alebo na základe žiadosti iných subjektov. Sú predkladané návrhy na 
povolenie spracovania piatich zmien územného plánu, štyri na základe žiadostí investorov                 
a majiteľov pozemkov. Zmena ÚPN CMZ, Lokalita A – Bytový dom Paulínska na Orolskej ulici.       
O zmenu územného plánu na Orolskej ulici požiadala spoločnosť VJ INVEST, s. r. o., Trnava, ktorá 
plánuje prestavať a nadstavať jestvujúci 2-podlažný objekt slúžiaci v súčasnosti výlučne pre 
obchod a služby na Orolskej ulici, na bytový dom s priestormi pre obchod a služby na prízemí 
objektu. V danom prípade dôjde k zmene objemových regulatívov zástavby na pozemku parc.          
č. 656/1. Jestvujúci dvojpodlažný objekt bude nadstavaný o jedno plnohodnotné nadzemné 
podlažie a jedno ustúpené podlažie s výmerou polovice nadstaveného podlažia. To znamená, že 
objekt bude štvorpodlažný, so štvrtým podlažím ustúpeným. Pre realizáciu predloženého zámeru 
bude potrebné zmeniť územný plán. Zmeny budú premietnuté hlavne do výkresovej časti. Funkčnú 
plochu (B 01 – mestotvorná polyfunkcia) nie je potrebné meniť.      
          MsÚ - odbor územného rozvoja a koncepcií odporúčal schváliť povolenie na spracovanie 
zmeny územného plánu.  
         Návrhom sa zaoberala Komisia územného rozvoja, dopravy a životného prostredia MZ na 
svojom zasadnutí dňa 5. 4. 2023 a tá odporučila schváliť mestskému zastupiteľstvu povolenie na 
spracovanie tejto zmeny.  
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Zmena ÚPN CMZ, lokalita B – Nebytová budova Balakovo O zmenu územného plánu na Paulínskej 
ulici požiadala spoločnosť DPD, s. r. o., Trnava, ktorá plánuje nadstavať jestvujúcu 4-podlažnú 
časť objektu, ktorý slúži pre obchod, služby, administratívu a bývanie. Konkrétne ide o nadstavbu 
jednej bytovej jednotky nad časťou 4-podlažnej časti objektu, ako piate nadzemné podlažie.               
V danom prípade by došlo k zmene objemových regulatívov zástavby na pozemku parc .č. 640/2. 
Pre realizáciu predloženého zámeru by bolo potrebné zmeniť územný plán. Zmeny by museli byť 
premietnuté hlavne vo výkresovej časti. Funkčná plocha (B 01 – mestotvorná polyfunkcia) by sa 
nemenila.  
         Odbor územného rozvoja a koncepcií MsÚ neodporúčal povolenie na spracovanie Zmeny 
ÚPN CMZ, nakoľko predložený návrh je potrebné dopracovať komplexne aj o riešenie dopravy, 
prípadne predložiť architektonickú štúdiu, ktorá by riešila komplexne všetky budúce nároky na 
dostavbu objektu.  
          Návrhom sa zaoberala Komisia územného rozvoja, dopravy a životného prostredia MZ na 
svojom zasadnutí dňa 5. 4. 2023 a tá neodporučila schváliť mestskému zastupiteľstvu povolenie 
na spracovanie tejto zmeny.  
         V prípade povolenia spracovania týchto zmien bude obstaraný návrh zmeny, predložený na 
verejnoprávne prerokovanie v zmysle zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 
poriadku (stavebný zákon). K nemu sa vyjadria dotknuté orgány, organizácie, právnické, fyzické 
osoby a dotknuté obce . Súbežne bude prebiehať proces posudzovania vplyvov činnosti na životné 
prostredie (SEA). Po prerokovaní a obdržaní záverečného kladného stanoviska od Okresného 
úradu odboru výstavby a bytovej politiky v zmysle § 25 zákona č. 50/1976 Zb. bude materiál 
predložený na rokovanie mestského zastupiteľstva na jeho schválenie. Záväzná časť bude 
vyhlásená VZN, ktorej návrh bude zverejnený na pripomienkovanie minimálne 21 dní pred 
mestským zastupiteľstvom a po jeho schválení vyvesený na 30 dní, aby sa stal doplnkom 
územného plánu mesta. 
 
      Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním:  
a/ alternatívy A, t. j. povoľuje spracovanie zmeny ÚPN CMZ mesta Trnava, Lokalita A – Bytový 
dom Paulínska na Orolskej ulici 
b/ alternatívy A, t. j. nepovoľuje spracovanie zmeny ÚPN mesta Trnava, Lokalita B – Nebytová 
budova Balakovo  
a s technickou úpravou termínu v návrhu uznesení, namiesto „31.9.2023“ uviesť „30.9.2023“ 
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
      Súčasťou materiálu boli dva návrhy na zmenu územného plánu: Lokalita A a Lokalita B. Každá 
zmena bola spracovaná s uznesením v dvoch alternatívach, t. j. povoľuje alebo nepovoľuje 
spracovanie zmeny.  
 
        Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k zmene ÚPN v lokalite A – bytový dom Paulínska na Orolskej ulici – povoliť spracovanie zmeny. 
        Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 1) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k zmene ÚPN v lokalite B – nebytová budova Balakovo – nepovoliť spracovanie zmeny. 
        Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 124 
v zmysle schváleného odporúčania mestskej rady k lokalite A – povoliť spracovanie zmeny. 
        Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 125 
v zmysle schváleného odporúčania mestskej rady k lokalite B – nepovoliť spracovanie zmeny. 
 
 
 
 
Materiál č. 3.1 
1. aktualizácia rozpočtu mesta Trnavy na rok 2023 

Spravodajca:  Ing. Katarína Tibenská 
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        V súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, zákonom č. 523/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy je na rokovanie mestského zastupiteľstva predkladaná 1. aktualizácia 
rozpočtu mesta Trnava na rok 2023, ktorá navrhuje zmeny v príjmovej, výdavkovej časti rozpočtu 
a vo finančných operáciách.   
        Rozpočet mesta Trnava na rok 2023 bol schválený uznesením MZ č. 22/2022 z 13. decembra 
2022. Od začiatku roka bol rozpočet mesta v príjmovej a výdavkovej časti upravovaný 
rozpočtovými opatreniami v súlade s Rozpočtovými pravidlami mesta Trnava a rozpočtovými 
opatreniami štátu v súvislosti s poskytnutými dotáciami na prenesený výkon štátnej správy.  
       Navrhovaná aktualizácia reaguje na situáciu v súvislosti s pokračujúcimi investičnými akciami 
z roku 2022, na procesy verejného obstarávania – ukončenie a zahájenie nových obstarávaní, 
na prípravu akcií so zámerom získania grantových zdrojov, na zmenu cien bežných výdavkov – 
osobných a prevádzkových výdavkov.   
        Navrhovaná 1. aktualizácia rozpočtu obsahuje zmeny v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu 
a vo finančných operáciách.  
        Navrhuje sa zvýšenie celkových príjmov o 4 595 616 eur, z toho zvýšenie bežných príjmov 
o 3 683 058 eur – formou zvýšenia podielových daní a projektov a zvýšenie kapitálových príjmov 
o 912 558 eur – predpoklad získania grantových zdrojov.  
        Zvýšenie celkových výdavkov, bez navýšenia rozpočtu investícií v sume 2 151 157 eur, keďže 
táto úprava je realizovaná presunom cez záverečný účet mesta, o 7 768 990 eur. Aktualizácia 
zahŕňa zvýšenie bežných výdavkov o 3 425 809 eur – osobné výdavky, nákup vybavenia, 
materiálu, výdavky na opravy a údržbu, na elektrickú energiu, čistenie a  údržbu miestnych 
komunikácií a iné nevyhnutné bežné výdavky a navýšenie kapitálových výdavkov o 4 343 181 eur 
– na investície mesta. 
        V rámci použitia rezervného fondu navrhuje 1. aktualizácia použitie zdrojov rezervného fondu 
alokovaného na sociálne účely v sume 452 201 eur na projekty a investície v sociálnej oblasti a 
použitie účelovo viazaných splátok za predaj pozemkov na Rybníkovej ulici na haly v rámci 
rekonštrukcie areálu AŠK Slávia v sume 65 886 eur na tréningové haly. V rámci finančných 
operácií aktualizácia navrhuje aj použitie nevyčerpanej časti úveru na financovanie kapitálových 
výdavkov mesta v sume 1 602 453 eur. Zároveň bude 1. aktualizáciou zapojených 630 000 eur 
z fondu poplatku za rozvoj, ktoré budú prerozdelené z dôvodu nerealizovaných akcií a navýšené 
o zostatok prostriedkov z roku 2022. Aktualizáciou rozpočtu bude taktiež upravené čerpanie 
úverových finančných prostriedkov a síce prerozdelenie v sume 643 316 eur. 
        Aktualizované položky boli popísané v textovej časti aktualizácie. 
  
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva  
s požiadavkou na doplnenie materiálu o: 
a/ Pumptrack – Ludvika van Beethovena /urovnanie vyrubenej pokuty ÚVO/ 
ide o presun finančných prostriedkov 25 000,- eur z položky 16.1.4 – zamestnanci úradu na 
novytvorenú položku 10.2.1. Bežné výdavky  
b/ Priestor pred OD Jednota na Paulínskej ulici 
kde sa dopĺňa nová položka na strane výdavkov 2.2.2.3 Parky, parčíky a detské ihriská -  Priestor 
pred OD Jednota na Paulínskej ulici – realizácia 200 000,- eur 
 
Rozprava: 
      PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH., druhá zástupkyňa primátora mesta – na základe 
požiadavky právneho odboru, keďže musí byť špecifikácia uvedená aj v uznesení, vzniesla návrh 
na doplnenie uznesenia o body: 
h) urovnanie záväzku so spoločnosťou EM CARD a. s. vo výške 17 850 eur súvisiaceho s 
odstúpením od Rámcovej dohody zo dňa 28.5.2021  (c.č.z. 579/2021) 
i) urovnanie záväzku so spoločnosťou AGROFARMA BUDMERICE, s. r. o. vo výške 13 680 eur 
nad rámec Nájomnej zmluvy zo dňa 31. 03. 2021 (c.č.z. 1421/2020) pri realizácii stavby 
„Umiestnenie lávky pre cyklistov a peších na Hornom rybníku v lokalite Kamenný mlyn“. 
       Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – avizoval vopred, že nebude hlasovať za túto aktualizáciu 
z dôvodu, že minimálne jedna položka v aktualizácii je pre neho rozporuplná a bude rád, ak mu ju 
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niekto vysvetlí, čo položka znamená. V časti, kde sa hovorí o využití úveru, je vyčlenených 50 tis. 
eur na projektovú dokumentáciu na drevený mobilný záhon na Trojičnom námestí. Pýtal sa, aká to 
bude projektová dokumentácia, keď bude stáť 50 tis. eur, či sa bude robiť geologický prieskum 
celého Trojičného námestia. Ako argument uviedol, že všeobecná prax je taká, že projektová 
dokumentácia tvorí väčšinou 5 -10% celkových nákladov konkrétnej stavby. Ak by to bola pravda, 
znamená to, že drevený záhon bude stáť 500 tis. až 1 milión eur?  

PhDr. Miloš Krištofík, poslanec MZ – je tam položka 100 tis. eur na projektovú dokumentáciu 
na preferenčné pásy na Hospodárskej ulici. Dal do pozornosti to, že v roku 2012, resp. 2013 
bratislavská firma robila audit na mestskú hromadnú dopravu a medzitým boli aj debaty ohľadom 
tretieho pásu. Vyšlo to negatívne; pre Trnavu nevýhoda. Vzniká lievik pri konzervovke a od riešenia 
sa upustilo. Pýtal sa, či má mesto iné analýzy alebo doba sa posunula niekde inde.   
       Ing. arch. Ondrej Horváth, vedúci odboru mestského úradu – odpovedal poslancovi Barošovi 
za garanta položky, že boli to aj prostriedky na realizáciu, takže ak to tam nie je, je to chyba 
v textácii. K preferenčným pásom uviedol, že preferenčné pásy bol čiastkový problém, ktorý mesto 
nevedelo riešiť bez toho, aby sme riešili komplexnú dopravu okolo celého centra mesta. Preto sa 
najskôr musí spracovať dopravná štúdia ako zlepšiť dopravu v okolí centra mesta a až potom 
uvažovať o zaradení, resp. nezaradení takejto položky do rozpočtu mesta.    

Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval na poslanca Krištofíka a uviedol, 
že preferenčné pásy v rozpočte boli a teraz sa položka ruší. Poukázal na str. 17 položku 
inteligentné riadenie dopravy, kde sa do rozpočtu vyčleňujú prostriedky, s ktorými bude mesto 
realizovať križovatky v celej Trnave.  

Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – žiadal vysvetliť dôvod, prečo sa ide navyšovať investícia 
rekonštrukcie Námestia SNP o cca 183 tis. eur.  

Ing. Dušan Béreš, vedúci odboru mestského úradu – v januári 2023 sa začala rekonštrukcia 
Námestia SNP a niekoľko týždňov, resp. mesiacov bol robený archeologický prieskum, pri ktorom 
boli zistené stredoveké nálezy, ktoré znamenali prepracovanie čiastočné projektovej 
dokumentácie. Popri tom sa našlo niekoľko pochybení v rámci projektu aj v súvislosti s prekládkou 
niektorých sietí alebo s neúnosným podložím. Sú to náklady stavby, ktoré budú riešené ako práce 
naviac.     
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržali sa 5, nehlasoval 1) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k pumptracku. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k verejnému priestoru pred OD Jednota. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bol prijatý návrh poslankyne 
Nemčovskej. 
       Pripomienka poslanca Baroša ako technická pripomienka bola zapracovaná v rámci textácie 
uznesenia; s čím poslanec vyjadril súhlas.   
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržali sa 5, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 126, 
v zmysle prerokovávaného materiálu a schválených pozmeňovacích návrhov a doplnkov. 
 
 
 
 
Materiál č. 3.2 
Záverečný účet mesta Trnavy za rok 2022 a hodnotiaca správa za rok 2022 

Spravodajca: Ing. Katarína Tibenská 
 
       V súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, zákonom č. 523/2004 Z. z.               o 
rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy bol na rokovanie mestského zastupiteľstva predkladaný Záverečný účet 
mesta Trnava za rok 2022 a hodnotiaca správa za rok 2022 ako súhrnný dokument prezentujúci 
výsledky rozpočtového hospodárenia mesta, vrátane rozpočtových a príspevkových organizácií       
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  
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        V predkladanej hodnotiacej správe je spracované hodnotenie plnenia rozpočtu podľa 
programovej štruktúry schváleného rozpočtu na rok 2022, plnenie merateľných ukazovateľov           
a napĺňanie zámerov a cieľov v jednotlivých programoch.  
        Mesto hospodárilo v roku 2022 na základe Rozpočtu mesta Trnavy na rok 2022 schváleného 
uznesením mestského zastupiteľstva č. 763/2021 z 2. novembra 2021. Rozpočet mesta v príjmovej 
a výdavkovej časti bol v priebehu roka upravený uznesením mestského zastupiteľstva                           
k záverečnému účtu za rok 2022, aktualizáciami rozpočtu schválenými mestským zastupiteľstvom 
formou uznesení, rozpočtovými opatreniami v súlade s Rozpočtovými pravidlami mesta Trnava       
a rozpočtovými opatreniami štátu v súvislosti s poskytnutými dotáciami na prenesený výkon štátnej 
správy.  
       Uznesením MZ č. 872/2022 zo dňa 15. februára 2022 bola schválená zmena k účelu využitia 
výťažku z predaja objektu na Ulici Kollárová č. 24 v Trnave. Uznesením MZ č. 873/2022 zo dňa 
15. februára 2022 bola schválená 1. aktualizácia rozpočtu mesta Trnavy na rok 2022.  
Uznesením MZ č. 877/2022 zo dňa 15. februára 2022 bola schválené organizačné zabezpečenie 
akcie Tradičný trnavský jarmok 2022. Záverečný účet za rok 2021 bol schválený uznesením MZ    
č. 897/2022 z 26. apríla 2022, v rámci ktorého boli nedokončené investičné akcie z roku 2021 
presunuté do rozpočtu na rok 2022 aj so zdrojmi financovania z rezervného fondu.  
Uznesením MZ č. 898/2022 zo dňa 26. apríla 2022 bola schválená 2. aktualizácia rozpočtu mesta 
Trnavy na rok 2022. Uznesením MZ č. 899/2022 zo dňa 26. apríla 2022 bolo schválené 
financovanie projektu „Vybudovanie kompostárne č. 2 v meste Trnava. Uznesením MZ č. 953/2022 
zo dňa 28. júna 2022 bola schválená 3. aktualizácia rozpočtu mesta Trnavy na rok 2022. 
Uznesením MZ č. 1009/2022 zo dňa 28. júna 2022 bolo schválené organizačné zabezpečenie 
akcie Tradičný trnavský jarmok 2022 – zmena č.1. Uznesením MZ č. 1010/2022 zo dňa 28. júna 
2022 bolo schválené organizačné zabezpečenie akcie ADVENT v Trnave 2022.  
Uznesením MZ č. 1015/2022 zo dňa 31. augusta 2022 bola schválená 4. aktualizácia rozpočtu 
mesta Trnavy na rok 2022. Uznesením MZ č. 1023/2022 zo dňa 22. septembra 2022 bola 
schválená 5. aktualizácia rozpočtu mesta Trnavy na rok 2022, vyhodnotenie za 1. polrok                     
a monitorovacia správa za 1. polrok. Uznesením 20/2022 zo dňa 13. decembra 2022 k návrhu na 
úpravu uznesenia MZ č. 872/2022 k účelu využitia výťažku z predaja objektu na Kollárová č. 24        
v Trnave. Uznesením 21/2022 zo dňa 13. decembra 2022 k schváleniu úverového rámca na 
financovanie kapitálových výdavkov. Uznesením č. 22/2022 z 13.decembra.2022 k rozpočtu mesta 
Trnavy na rok 2023 a viacročnému rozpočtu na roky 2023 – 2025.  
        Okrem zmien rozpočtu schvaľovaných v mestskom zastupiteľstve bol rozpočet upravovaný     
v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a v súlade 
s Rozpočtovými pravidlami mesta Trnava aj realizovanými rozpočtovými opatreniami schválenými 
primátorom mesta. Rozpočtové opatrenia umožňujú pružne reagovať na aktuálnu potrebu zmeny 
rozpočtu vzniknutú v období medzi zasadnutiami mestského zastupiteľstva. Rozpočet bol 
upravovaný aj rozpočtovými opatreniami štátu, ktorými bola v priebehu roka aktualizovaná výška 
dotácií na prenesený výkon štátnej správy. O prijatých rozpočtových opatreniach je v zmysle § 14 
ods. 4 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vedená evidencia 
a v súlade s 3-3/2/6 Rozpočtovými pravidlami mesta Trnava je informácia o prijatých rozpočtových 
opatreniach predkladaná pri prerokovávaní záverečného účtu v mestskom zastupiteľstve ako 
príloha k materiálu.  
        Záverečný účet v súlade s § 16 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy povinne obsahuje: • údaje o plnení rozpočtu v členení podľa § 10 ods. 3           
v súlade s rozpočtovou klasifikáciou, • bilanciu aktív a pasív, • prehľad o stave a vývoji dlhu, • údaje 
o hospodárení príspevkových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, • prehľad                       
o poskytnutých dotáciách podľa § 7 ods. 4 v členení podľa jednotlivých príjemcov, ak nie sú obcou 
zverejnené iným spôsobom, • údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti, • hodnotenie 
plnenia programov rozpočtu mesta. Mesto Trnava nevykonáva podnikateľskú činnosť.  
       Rozpočtované bežné príjmy vo výške 72 420 726 eur boli v skutočnosti dosiahnuté vo výške 
75 838 505,69 eur, čo je vyššie o 3 417 780 eur najmä z podielu na výnose dane z príjmov fyzických 
osôb, ktorý bol rozpočtovaný s ohľadom na avizované znižovanie finančných prostriedkov pre 
samosprávy; z poplatku za zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu; z príjmu zo 
skládky komunálneho odpadu, z výberu dane z nehnuteľností zo stavieb; z príjmov poplatku za 
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rozvoj. Najvýraznejšie zníženie bežných príjmov bolo z príspevkov pre školstvo, z poplatku za 
uloženie odpadu a na grantových položkách.  
         Kapitálové príjmy rozpočtované vo výške 15 687 480 eur boli v skutočnosti dosiahnuté vo 
výške 6 591 976,92 eur, čo je nižšie o 9 095 503 eur z dôvodu nenaplnenia príjmov z grantových 
zdrojov. 
        Bežné výdavky rozpočtované vo výške 72 062 817 eur boli v skutočnosti použité vo výške 67 
477 024,06 eur, čo predstavuje úsporu 4 585 792,94 eur. K úspore došlo vo všetkých programoch 
rozpočtu s výnimkou programu Bytová výstavba, kde boli rozpočtované len výdavky zo štátneho 
fondu rozvoja bývania.  
       Kapitálové výdavky rozpočtované vo výške 38 389 325 eur boli v skutočnosti použité vo výške 
21 356 200,91 eur, nižšie plnenie rozpočtu bolo o 17 033 124 eur. Všeobecne možno uviesť, že 
dôvodmi boli nevhodné klimatické podmienky, opakovaný proces verejného obstarávania a iné 
objektívne dôvody (detailne opísané pri jednotlivých položkách v textovom vyhodnotení plnenia 
rozpočtu).  
        Prostredníctvom záverečného účtu je navrhovaný presun investičných akcií vo výške 2 151 
157 eur do rozpočtu na rok 2023 so zdrojmi financovania z rezervného fondu nasledovne: • 
nasvietenie priechodov pre chodcov (122 652 eur), • humanizácia obytného priestoru Na Hlinách, 
dvor za Kysucou (156 505 eur), • revitalizácia sídliskového dvora Agátka (428 724 eur), • rozšírenie 
skládky tuhého komunálneho odpadu – projektová dokumentácia (60 000 eur), • ZŠ s MŠ I. Krasku 
– novostavba telocvične (796 516 eur), • Pumptrack – Ludvika van Beethovena (85 916 eur) • 
rekonštrukcia objektu na Mikulášskom námestí – projektová dokumentácia (50 500 eur), • 
majetkovoprávne usporiadanie a odkupovanie majetku (450 344 eur).  
       Výsledok rozpočtového hospodárenia roku 2022 po vylúčení zostatku nepoužitých účelových 
prostriedkov vo výške 901 387,78 eur, vylúčení zostatkov nepoužitých finančných operácií 
príjmových vo výške 3 506 155,01 eur a cudzích zdrojov v sume 2 004 eur eur je 6 112 512,75 eur.  
       Výsledok hospodárenia bol dosiahnutý vyššími bežnými príjmami, úsporou bežných výdavkov, 
nižším plnením kapitálového rozpočtu, keď na financovanie schodku kapitálového rozpočtu boli z 
prebytku bežného rozpočtu použité finančné prostriedky vo výške 2 418 203,94 eur.  
       Finančné prostriedky z výsledku hospodárenia sú navrhnuté na pridelenie do rezervného 
fondu, do fondu poplatku za rozvoj a do fondu opráv a údržby bytových budov. Návrh uznesenia 
obsahuje všetky ustanovenia, ktoré v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy podliehajú schváleniu mestským zastupiteľstvom. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
Rozprava: 
       Ing. Monika Černayová, hlavná kontrolórka – predložila svoje stanovisko k záverečnému účtu, 
ktoré poslanci mali k dispozícii aj v písomnej forme a tvorí súčasť archívnych dokumentov.  
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 127 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
        
 
 
 
Materiál č. 3.3 
Zmena členov výboru pre audit 

Spravodajca: Ing. Katarína Tibenská 
  
        V zmysle zákona 423/2015 Z. z. o štatutárnom audite a o zmene a doplnení zákona 
č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, sú účtovné jednotky, ktoré sú 
predmetom verejného záujmu povinné zriadiť si výbor pre audit. 
       Výbor pre audit musí mať najmenej troch členov a môže byť zriadený ako samostatný výbor, 
alebo ako výbor riadiaceho orgánu, alebo ako výbor dozorného orgánu. Členovia výboru ako celok 
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musia mať kvalifikáciu vhodnú pre sektor, v ktorom účtovná jednotka pôsobí. Predseda výboru pre 
audit a nadpolovičná väčšina členov výboru pre audit musí byť nezávislá.  
       Na základe žiadosti o ukončenie členstva vo Výbore pre audit Mesta Trnava dvoch členiek: 
Ing. Alici Tibenskej – tajomníčky Materiálovotechnologickej faktulty STU so sídlom v Trnave a 
Ing. Kataríny Tibenskej – ekonomickej riaditeľky Tatrachema, v. d. Trnava, bolo navrhnuté 
mestskému zastupiteľstvu k schváleniu dvoch nových členov výboru pre audit z dôvodu flexibility 
realizácie zasadnutí výboru, prípadne per rollam rozhodnutí a dodržania kvalifikácie: 
        Ing. Katarína Kúdelová - manažér v UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, projektový 
špecialista v OZ Na trati, súdny znalec v odvetví kontroling, v oblasti produktov firemného 
bankovníctva, finančných analýz a pod.  
        Ing. Zuzana Haršányová - ekonomický manažér, riadenia ekonomických procesov, vedenia 
účtovníctva a fakturácie v spol. ELMA MaR, s. r. o., odborníčka v oblasti ekonomického 
a projektového kontrolingu, procesný školiteľ.   
        Ing. Lucia Sandtner, PhD., CA – audítor, daňový poradca, správca konkurznej podstaty,  
zostáva naďalej ako predseda výboru pre audit. 
Činnosť výboru pre audit (§34 ods. 4 z. č. 423/2015): 
a) sleduje proces zostavovania účtovnej závierky, dodržiavanie osobitných predpisov a predkladá 

odporúčania a návrhy na zabezpečenie integrity tohto procesu, 
b) sleduje efektivitu vnútornej kontroly, interného auditu a systémov riadenia rizík v účtovnej 

jednotke, ak ovplyvňujú zostavovanie účtovnej závierky, 
c) sleduje priebeh a výsledky štatutárneho auditu individuálnej účtovnej závierky a štatutárneho 

auditu konsolidovanej účtovnej závierky a zohľadňuje zistenia a závery úradu, 
d) preveruje a sleduje nezávislosť štatutárneho audítora alebo audítorskej spoločnosti podľa §21, 

24 a 25, predovšetkým vhodnosť poskytovania neaudítorských služieb v súlade s osobitným 
predpisom a služieb poskytovaných štatutárnym audítorom alebo audítorskou spoločnosťou 
podľa § 33 ods. 1, 

e) je zodpovedný za postup výberu štatutárneho audítora alebo audítorskej spoločnosti 
a odporúča vymenovanie štatutárneho audítora alebo audítorskej spoločnosti na schválenie na 
výkon štatutárneho auditu pre účtovnú jednotku v súlade s osobitným predpisom,  

f) určuje termín štatutárnemu audítorovi alebo audítorskej spoločnosti na predloženie čestného 
vyhlásenia o nezávislosti, 

g) informuje riadiaci orgán alebo dozorný orgán účtovnej jednotky o výsledku štatutárneho auditu 
a vysvetlí ako štatutárny audit účtovnej závierky prispel k integrite účtovnej závierky a akú úlohu 
mal výbor pre audit v uvedenom procese. 

     V zmysle platného uznesenia č. 621/2017 bola Mestským zastupiteľstvom schválená odmena 
pre členov výboru pre audit za výkon ich funkcie. Výška schválenej odmeny zostáva naďalej 
v platnosti. 
     V zmysle článku 3 štatútu Výboru pre audit:  
1. Výbor je zložený z troch členov výboru a tajomníka výboru. 
2. Členov výboru schvaľuje mestské zastupiteľstvo na dobu neurčitú. 
3. Predsedu výboru v súlade s § 34 ods. 3 zákona menujú členovia výboru na prvom rokovaní 

výboru.  
4. Predseda výboru a členovia výboru musia byť nezávislí. Nezávislým členom je v súlade s ust. 

§ 34 ods. 3 zákona fyzická osoba, ktorá nie je majetkovo alebo osobne prepojená s Mestom 
Trnava, alebo jeho dcérskou účtovnou jednotkou, ktorou sú rozpočtové a príspevkové 
organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Trnava, nie je štatutárnym orgánom Mesta 
Trnava a štatutárnym audítorom Mesta Trnava a ani im nie je blízkou osobou. 

 
      Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 128 
v zmysle prerokovávaného materiálu.   
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Materiál č. 4.1 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta a s majetkom štátu, ktorý Mesto užíva 

Spravodajca: JUDr. Jana Tomašovičová 
 

Uznesením MZ č. 442/2008 boli schválené „Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom  
mesta a majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý bol mestu zverený“, ktoré nadobudli účinnosť 
1. januára 2009 a  ktoré prešli  viacerými zmenami. 
 Návrh nových Zásad vyplynul najmä z nasledovných dôvodov: 

- úprava rozhodovacích právomocí mestského zastupiteľstva, primátora mesta a príspevkových 
a rozpočtových organizácií, 

- právne stanoviská a výklady platnej legislatívy, 
- úprava postupov pri realizácii technického zhodnotenia alebo opráv nebytových priestorov vo 

vlastníctve mesta, 
- aplikačná prax pri uplatňovaní postupu pri umiestňovaní inžinierskych sietí na pozemkoch vo 

vlastníctve mesta,   
Z rozhodovacích právomocí bola vypustená Mestská rada z dôvodu, že v zmysle § 14 ods. 

3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov je obecná rada 
iniciatívnym, výkonným a kontrolným orgánom obecného zastupiteľstva, plní úlohy podľa 
rozhodnutia obecného zastupiteľstva a zároveň plní funkciu poradného orgánu kreovaného 
mestským zastupiteľstvom.  

Na základe vyššie uvedeného sú v návrhu Zásad upravené rozhodovacie právomoci 
mestského zastupiteľstva, primátora mesta samostatne a doplnené právomoci primátora mesta za 
splnenia podmienky vopred prerokovania a odporučenia Mestskej rady. 

Navrhujú sa z rozhodovacích právomocí mestského zastupiteľstva vypustiť prenájmy 
majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, všeobecne podľa druhu prenajímaného majetku. 
Mestským zastupiteľstvom boli prijaté všeobecné uznesenia z dôvodu osobitného zreteľa, ktoré 
boli schválené trojpätinovou väčšinou poslancov najmä: 

− Nájom pozemkov pod predajnými stánkami - unesenie MZ č. 716/2009 k pozemkom pod 
predajnými stánkami 

− Nájom pozemkov pod garážami - uznesenie MZ č. 717/2009 – k pozemkom vo vlastníctve 
mesta Trnava pod garážami v k. ú. Trnava, v znení uznesenia MZ č. 97/2015 

− Zriaďovanie a prevádzkovanie exteriérových sedení na pozemkoch vo vlastníctve mesta 
Trnava - uznesenie MZ č. 718/2009 k všeobecným podmienkam zriaďovania 
a prevádzkovania exteriérových sedení na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trnava  

− Umiestňovanie reklamných zariadení - uznesenie MZ č. 719/2009 v znení uznesení MZ č. 
333/2012, č. 432/2012 a č. 807/2014 – pre umiestňovanie reklamných, informačných a 
propagačných zariadení na pozemkoch a objektoch vo vlastníctve mesta  

− Uznesenie MZ č. 720/2009 k nakladaniu s Malometrážnymi bytmi na Ulici Vl. Clementisa  č. 
51 a k Zásadám nakladania s mestskými ubytovňami vo vlastníctve mesta Trnava 

− Nájom nebytových priestorov v objektoch základných škôl - uznesenie MZ č. 721/2009 
k uzatváraniu nájomných zmlúv týkajúcich sa nebytových priestorov vo vlastníctve mesta 
Trnava, nachádzajúcich sa v objektoch základných škôl 

− Prevod nájmu a predĺženie nájomných vzťahov - uznesenie MZ č. 722/2009 k prevodu nájmu 
na blízku osobu a predlžovanie platných nájomných vzťahov s tým istým nájomcom. 

Podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona  č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších 
predpisov každý konkrétny prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa musí byť schválený 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pričom osobitný zreteľ musí byť zdôvodnený; zámer 
prenajať majetok týmto spôsobom je obec povinná zverejniť najmenej 15 dní pred schvaľovaním 
nájmu mestským zastupiteľstvom na svojej úradnej tabuli a na svojej internetovej stránke, pričom 
tento zámer musí byť zverejnený počas celej tejto doby. 

Na základe úlohy danej Finančnou komisiou MZ mesta Trnava bol do návrhu Zásad 
zapracovaný nový postup pri realizácii technického zhodnotenia alebo opráv nebytových priestorov 
vo vlastníctve mesta. 
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Z doterajších skúseností vyplynula potreba v Zásadách aktualizovať postup k umiestňovaniu 
inžinierskych sietí  na pozemkoch vo vlastníctve alebo v užívaní mesta  

Zároveň boli v Zásadách vykonané viaceré formálne zmeny textov. 
S  predloženým novým návrhom „Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 

a s majetkom štátu, ktorý Mesto užíva“ sa zaoberala majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 
21. marca 2023 a odporúča MZ schváliť jeho predložené znenie. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s návrhmi v § 10:  
a/ v bodoch 5 a 8, v oboch bodoch písmena b) a c) zmena sumy „z 15 000 eur“ na „10 000 eur“ 
b/ nový bod 12 so znením: 
„Započítanie technického zhodnotenia alebo opravy majetku do nájomného nesmie presiahnuť 
70% sumy nájomného v danom roku.“ 
c/ nový bod 13 so znením: 
„Medzi technické zhodnotenie a opravy majetku podľa § 9, ktoré môžu byť započítané do nájmu, 
nepatrí: 
a) vymaľovanie vnútorných priestorov, 
b) zmena dispozície a s tým spojené úpravy (elektroinštalácia, voda, kúrenie), 
c) inštalácia vybavenia pre špecifický druh podnikateľskej činnosti, 
d) výmena podláh, 
e) výmena osvetlenia, 
f) výmena sanitárnej techniky, obklady, dlažby, 
g) výmena vnútorných dverí, 
h) technické zhodnotenie a opravy neschválené podľa § 10 bod 5 a 8.“ 
d/ znenie pre nový bod 14: 
„Medzi technické zhodnotenie a opravy majetku podľa § 9, ktoré môžu byť započítané do nájmu, 
patrí najmä: 
a) zateplenie obvodového plášťa, 
b) výmena vykurovacích telies, 
c) výmena okien a vstupných dverí, 
d) oprava strešnej krytiny, 
e) nová elektroinštalácia, 
f) nadstavba alebo prístavba.“ 
 
Rozprava: 
      JUDr. Jana Tomašovičová, vedúca odboru mestského úradu – navrhla doplnenie dokumentu 
z dôvodu konfliktu dvoch právnych noriem nasledovne: 
- v § 3 ods. 6 sa dopĺňa nové písm. r), ktoré znie: 
r) udelení súhlasu s podnájmom nebytových priestorov alebo s pristúpením účastníka na strane 
nájomcu nebytových priestorov využívaných v nájomnom vzťahu zdravotníckymi zariadeniami v 
ambulantnej zdravotnej starostlivosti, o ktoré požiada výlučne právnická osoba, ktorú založila 
fyzická osoba - pôvodný nájomca, ktorá je jediným zakladateľom a štatutárnym orgánom právnickej 
osoby a bude vykonávať rovnakú činnosť v zdravotníckom odbore ambulantnej zdravotnej 
starostlivosti za nezmenených podmienok 
- doterajšie písm. r) sa označuje ako písm. s) 
- v § 7 ods. 6 písm. a) sa na konci textu dopĺňa nová odrážka, ktorá znie: 

- označenie iného záväzku, ktorý bude mesto alebo správca požadovať za povinný obsah zmluvy. 
V prípade prenájmu nebytových priestorov za účelom poskytovania zdravotnej starostlivosti v 
priestoroch Mestskej polikliniky a Zdravotného strediska na Mozartovej ulici v Trnave, povinným 
obsahom zmluvy bude dojednanie práva zmeny v osobe nájomcu, a to výlučne v prípade prenájmu 
nebytových priestorov využívaných v nájomnom vzťahu zdravotníckymi zariadeniami v 
ambulantnej zdravotnej starostlivosti, o ktorú požiada právnická osoba, ktorú založila fyzická osoba 
- pôvodný nájomca, ktorá je jediným zakladateľom a štatutárnym orgánom právnickej osoby a bude 
vykonávať rovnakú činnosť v zdravotníckom odbore ambulantnej zdravotnej starostlivosti za 



31 

 

nezmenených podmienok, pod sankciou odstúpenia od nájomnej zmluvy zo strany mesta alebo 
správcu v prípade porušenia uvedenej povinnosti na strane nájomcu počas doby nájmu. 
        Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – aby to bolo formálne v poriadku, keďže legislatívne 
návrhy predkladá mestská rada alebo poslanec, návrhy predložené pani Tomašovičovou si osvojil.  
Okrem toho predložil ďalšie tri pozmeňovacie návrhy.  
Zmena navrhovaného znenia  § 3 ods. 6 písm. c) vypustiť celý text – vrátane cenníka a jeho 
výnimiek; ide o nadbytočné ustanovenie, keďže primátor mesta sám určuje cenník a kedykoľvek 
môže z neho urobiť výnimku, resp. ho zmeniť. Dávalo by zmysel, ak by cenník schvaľovala iná 
entita, napr. zastupiteľstvo. Ale ak on je tá istá osoba, ktorá sa má cenníkom riadiť a zároveň ho 
môže zmeniť, alebo urobiť výnimku, tak je to úplne nadbytočné.   
Obdobné znenie sa nachádza i v ods. 7 písm. d). V obidvoch prípadoch teda vypustiť vety ako 
nadbytočné.  
Ďalší návrh sa týka § 3 ods. 6 písm. h) – podľa v súčasnosti platného VZN č. 566 nie je možné 
prenajímať parkovacie miesta. Prenajímať sa môžu tie, ktoré sú mimo regulovanej statickej 
dopravy, ale vzhľadom, že má byť na ďalšom zastupiteľstve schválená regulovaná doprava 
v celom meste, v takom prípade by boli tieto dve normy v rozpore. Lebo podľa VZN nemá primátor 
samostatné oprávnenie prenajímať parkovacie miesta. Dokonca považoval za problematické, ak 
by sa takáto dierka urobila v tomto systéme, zavalený by bol žiadosťami o prenájom parkovacieho 
miesta vo vlastníctve mesta. Text navrhol upraviť tak, že sa vypustí – a parkovacích miest. 
Tretí pozmeňovací návrh je § 4 ods. 5 – svojou podstatou ide o generálnu plnú moc, avšak podľa 
platného práva, spôsobilými na právne úkony sú len fyzické osoby, pričom z kontextu tejto normy 
vyplýva, že správca je právnickou osobou, či už príspevkovou podľa ods. 1 alebo rozpočtovou 
alebo podľa ods. 4 obchodnou spoločnosťou. Chápe zámer, ktorý bol v tomto bode, avšak 
poukazuje na to, že správca ako taký nemôže konať, pretože právnická osoba nemá právnu 
subjektivitu. Ak by bolo spornou stranou Mesto Trnava, tak na základe týchto zásad nebude môcť 
správca majetku konať bez plnej moci voči súdu. Navrhol, aby toto celé uznesenie bolo vyňaté, 
pretože nie je zrejmý jeho účel a aj tak vždy, keď bude mať konať správca v mene mesta, musí 
mať na to samostatnú plnú moc na konkrétnu osobu, napr. na konateľa alebo štatutárneho 
zástupcu. Ale nie nikdy na správcu ako právnickú osobu ako je to tu uvedené 
.      JUDr. Jana Tomašovičová, vedúca odboru mestského úradu – vyjadrila sa, že § 6 písm. c) tak 
ako to bolo navrhnuté, aj písm. d) v 7, to bolo doplnené na návrh správcov, aby vedeli, že cenník 
patrí schvaľovať do kompetencie primátora mesta. Môže to vypadnúť, problém v tom nevidí.  
§ 3 ods. 6 písm. h) nejde o parkovacie miesta verejne prístupné, ale o parkovacie miesta vo 
vnútrobloku, napr. na Františkánskej ulici. Podotkla, že sa to môže teda bližšie špecifikovať. V § 4 
ods. 6  je citácia v zmysle zákona. Zároveň doplnila, že príspevkové aj rozpočtové organizácie 
majú právnu subjektivitu; teda sú to právne subjekty.   

JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu – k pozmeňovacím návrhom sa pokúsil 
ozrejmiť motív. Cenníky boli dopĺňané hlavne z dôvodu vyžiadania správcov. Naša príspevková 
organizácia, ktorá prenajíma predajné stoly, slnečníky, ... ide o hnuteľné veci, o ktorých nemôže 
v rámci jednotkových cien rozhodnúť sama, ale rozhodne príslušný orgán. Pokiaľ ide o jednotkovú 
hodnotu do 5 tis. eur rozhodne primátor mesta. Ale aby nemusel rozhodovať o každom 
individuálnom prípade, sú spracované cenníky. Z tohto dôvodu to bolo tak navrhnuté, aby 
generálny cenník bude slúžiť správcom tak, aby nemuseli každú žiadosť o hnuteľnú vec riešiť 
individuálne s primátorom mesta. Takže nechal na zváženie, či to vypustiť alebo ponechať. 
Čo sa týka generálnej plnej moci, vyplýva to zo zákona a predpokladá, že to bolo skopírované 
z predošlých zásad; kde to je možné takýmto pozmeňovacím návrhom vylúčiť.    

p. Juraj Fuzák, poslanec MZ – položil otázku k tým parkovacím miestam. V prípade situácie, 
že v mestskej športovej hale bude nejaká medzinárodná akcia, bude potrebovať napr. televízny 
štáb nejaký krátkodobý prenájom, alebo záber, kto o tom bude rozhodovať? 

JUDr. Jana Tomašovičová, vedúca odboru mestského úradu – reagovala na pripomienku 
poslanca Fuzáka a uviedla, že malo by sa to riešiť vo VZN o parkovacích miestach, lebo ide o iný 
prípad než ten, ktorý je popísaný v zásadách. Asi bude regulované v rámci nejakej lokality.   

JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu – doplnil kolegyňu. Situácia môže nastať, 
parkovacie miesta sú spoplatnené dvojakým spôsobom. Forma parkovacej politiky, dočasné státie 
alebo prenájom ako majetkový úkon, kedy môže nastať situácia, že bude nejaký turnaj alebo 
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aktivita, kde nejakým majetkovým úkonom bude záujem vyčleniť plochu. V praktickom živote to 
možno riešiť výpožičkou, ktorá je v právomoci primátora mesta po konzultácii alebo prerokovaní 
mestskou radou; potom by sa to muselo riešiť ako bezodplatné, ak by to vypadlo. 

JUDr. Ivan Ranuša, náčelník mestskej polície – pripomienka patrí skôr odboru dopravy, ale 
tam sa to ani teraz nerieši prostredníctvom zmluvných vzťahov typu prenájom alebo výpožička. 
Tam sa prostredníctvom cestného správneho orgánu určuje, že predmetné parkovisko je určené 
pre iné účely ako v bežnom režime.  

Ing. Lukáš Drobný, vedúci odboru mestského úradu – takéto prípady bolo povoľované napr. 
pre automobily alebo prenosové vozy pri futbalovom štadióne. Ak sa jedná o zvláštne užívanie 
miestnych komunikácií, časovo obmedzené, tak rozhodnutie vydáva odbor dopravy. Zatiaľ s tým 
nebol žiadny problém.  

Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – po vypočutí argumentov uviedol, že návrh, ktorý sa 
týka cenníka, na tom by trval. Myslí si, že primátor je oprávnený vydávať cenník ako usmernenie 
z hľadiska svojich právomocí ako štatutára mesta a nie je potrebné to dávať do zásad. Ide 
legislatívne o nezmysel, aby on obmedzoval sám seba, keď môže meniť, resp. dávať výnimky. Je 
to logicky v texte o oprávneniach primátora. Tak tam by sa to vyhodilo. Naopak, čo sa týka 
parkovania, nie vyhodiť, ale doplniť znenie – mimo regulovaného státia podľa VZN. Predpokladá, 
že by stálo za úvahu pri nasledujúcom VZN pamätať na to, že môžu nastať situácie, kedy by mohla 
byť udelená výnimka. Lebo vychádzal z platného znenia, ktoré nepredpokladá nájom parkovacích 
miest v regulovanom státí. To tretie, netvrdí, že nejde o legálne znenie prebraté zo zákona, ale 
myslí si, že je istým časom prekonané. Dal návrh, aby generálna moc správcu bola odtiaľ vyňatá.          

 Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – uviedol, že nespochybňuje návrhy pána Galbavého, ktoré 
dáva ako poslanec, na čo má právo. Každý z poslancov by ich mohol dať niekoľko. Preto by bolo 
fajn, ak ich mal poslanec viac, do budúcna poslal ostatným, ideálne 24 hodín. Podotkol, že 
poslanec Galbavý dal nejaké návrhy, teraz po diskusii ich modifikuje. Zriadená je mestská rada, 
kde jeho poslanecký klub má svojho zástupcu, je tu majetková komisia, kde mohli byť tieto veci 
predžuté.  
Vyslovil požiadavku na poslancov, do budúcnosti, ak majú nejaké rozsiahlejšie pozmeňovacie 
návrhy, aby ich ostatným kolegom poslali vopred.     

 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k § 10 bodu 5 a 8. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k doplneniu nového bodu 12. 
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k doplneniu nového bodu 13. 
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k doplneniu nového bodu 14. 
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bol prijatý návrh k § 3 ods. 6 a § 7 ods. 
6, ktorý vzniesla spracovateľka materiálu a s ktorým sa stotožnil poslanec Galbavý. 
       Hlasovaním (za 6, proti 8, zdržali sa 14, nehlasoval 1) nebol prijatý návrh poslanca Galbavého 
k § 3 ods. 6 písm. c/ a § 3 ods. 7 písm. d/. 
       Hlasovaním (za 13, proti 2, zdržali sa 13, nehlasoval 1) nebol prijatý návrh poslanca Galbavého 
k § 3 ods. 6 písm. h/. 
       Hlasovaním (za 9, proti 5, zdržali sa 14, nehlasoval 1) nebol prijatý návrh poslanca Galbavého 
k § 4 ods. 5. 
       Hlasovaním (za 24, proti 1, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 129, ktorým 
bol dokument schválený v zmysle prerokovávaného materiálu a schválených odporúčaní mestskej 
rady a návrhov poslancov.   
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Materiál č. 5.1 
Dodatok č. 2 k Tarife v Mestskej autobusovej doprave v meste Trnava č. 1/2021 

Spravodajca:  Ing. Lukáš Drobný 
 
       Ministerstvo dopravy a výstavby SR vo vzťahu k aktuálnemu vývoju konfliktu na území Ukrajiny 
informovalo, že Ústredný krízový štáb zriadený vládou SR ponechal kompetenciu pre oblasť 
zavedenia alebo zrušenia bezplatnej prepravy v mestskej hromadnej doprave (MHD) na rozhodnutí 
mesta.  
       Na základe týchto skutočností navrhujeme úpravu tarify, ktorá spočíva vo vyňatí tejto skupiny 
cestujúcich s nárokom na bezplatnú prepravu v MHD. Ceny cestovného zostávajú nezmenené. 
 
 Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  

 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 130 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
 
 
 
Materiál č. 6 
Majetkové záležitosti 

Spravodajca: č. 6.1 až 6.18 JUDr. Jana Tomašovičová 
                      č. 6.19 až 6.21 JUDr. Ing. Eva Kolláriková, PhD., MBA 
                      č. 6.22 Ing. Andrea Tomašovičová 
                      č. 6.23 Ing. Lenka Klimentová, PhD. 
 
 
č. 6.1 
Obchodná verejná súťaž o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj zariadení 
strojárskeho charakteru – jednotlivých častí linky na zhodnocovanie komunálneho odpadu 
Splitting 

 
        Mesto Trnava v roku 2012, v rámci 2. etapy výstavby Zariadenia na zhodnotenie odpadov, 
v areáli firmy FCC Trnava s.r.o. na Zavarskej ulici, vybudovalo zariadenie na dotrieďovanie 
komunálneho odpadu tzv. systém Splitting. Investičná akcia bola financovaná aj s využitím 
nenávratného finančného príspevku z operačného programu Životné prostredie 
spolufinancovaného Kohéznym fondom. 
       Zariadenie linky sa už nepoužívalo a Mesto Trnava ho neplánovalo ďalej prevádzkovať 
z dôvodu, že náklady na prevádzku, údržbu, opravy zariadenia a náklady za odber elektrickej 
energie boli záťažou pre rozpočet mesta.  
       Obchodná verejná súťaž (ďalej len „OVS“) na predaj celého zariadenia bola zrealizovaná 
v súlade s uznesením MZ č. 964/2022 s východiskovou cenou 1 550 595,50 eura. Do súťaže sa 
neprihlásil žiaden záujemca. Zariadenie bolo odborne zdemontované a uložené v areáli skládky 
odpadu až do doby odpredaja jednotlivých častí.  
       Na základe uznesenia MZ č. 1032/2022 bola vyhlásená OVS na predaj jednotlivých zariadení 
strojárskeho charakteru - jednotlivých častí linky na zhodnocovanie komunálneho odpadu Splitting. 
Východiskové ceny boli stanovené vo výške všeobecnej hodnoty  stanovenej znaleckým 
posudkom. 
       Zariadenie bolo odborne zdemontované a uložené v areáli skládky odpadu až do doby 
odpredaja jednotlivých častí.   
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       Majetková komisia sa na zasadnutí dňa 19. 10. 2022 zaoberala vyhodnotením OVS 
o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj jednotlivých zariadení strojárskeho charakteru – 
jednotlivých častí (v počte 12) linky na zhodnocovanie komunálneho odpadu Splitting. 
       Výsledky OVS boli schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva 13. 12. 2022 
a s víťazným uchádzačom bola uzatvorená kúpna zmluva.. 
       Majetková komisia na svojom zasadnutí 21. 3. 2023 prerokovala návrh podmienok OVS 
o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj zvyšných zariadení strojárskeho charakteru - 
jednotlivých častí na zhodnocovanie komunálneho odpadu Splitting so zníženými východiskovými 
cenami o 50 % a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť vyhlásenie obchodnej verejnej 
súťaže o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj zariadení strojárskeho charakteru – častí 
linky na zhodnocovanie komunálneho odpadu Splitting, podmienky obchodnej verejnej súťaže a 
obsah kúpnej zmluvy ako je uvedené v návrhu uznesenia. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
Rozprava: 
       PhDr. Miloš Krištofík, poslanec MZ – skonštatoval, že pripomienka ohľadom kontajnerov bola 
aj na mestskej rade, s veľkou diskusiou. Na mestskej rade pochopil, že kontajnery sa budú dávať 
osobitne, keďže tržná cena je nad 2 tis. eur a mesto ich predáva za 500,- eur. Odporučil zvýšiť 
východiskovú cenu na kontajner 2 tis. eur bez DPH.    
       Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – pýtal sa, koľký krát sa opakuje súťaž a za akú cenu bol 
kontajner vtedy.  
       JUDr. Jana Tomašovičová, vedúca odboru mestského úradu – východisková cena pre 
kontajner je 1 699,20 eur a záloha za účasť v súťaži je 500,- eur. Ak sa prihlásia viacerí, bude 
elektronická aukcia. Súťaž sa opakuje druhýkrát. Raz sa predávalo zariadenie ako celok, to sa 
nepredalo, potom sa rozdelila na jednotlivé súčiastky, z ktorých niektoré sa predali a teraz 
pokračuje súťaž s nepredanými. Kontajner bol vtedy za cenu 3 398,- eur podľa znaleckého 
posudku.  

 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 20, proti 0, zdržali sa 5, nehlasoval 1) bol prijatý návrh poslanca Krištofíka 
k bodu 6 v časti VIII. 
       
PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – vyhlásila, že hlasovala 
proti, avšak mala technické problémy s hlasovaním.  
 
      Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 131 
v zmysle prerokovávaného materiálu a schváleného poslaneckého pozmeňovacieho návrhu.  
 
 
 
č. 6.2 
Kúpa pozemku p. č. 8964/2 na Ulici Vančurovej v Trnave  (Západoslovenská distribučná, a. 
s.) 

 
       Majetková komisia MZ sa na svojich zasadnutiach v roku 2022 zaoberala žiadosťami   
spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 
o odkúpenie stavby trafostanice, pozemkov pod trafostanicami a pozemkov priľahlých 
k trafostaniciam v meste Trnava.  
        Na stretnutí zástupcov ZSDis a zástupcov mesta Trnava prišlo k dohode, že na základe 
sumarizácie požiadaviek a ponuky zo strany ZSDis príde k vzájomnému majetkovoprávnemu 
usporiadaniu nehnuteľností medzi ZSDis a Mestom Trnava.  
Celkovo ide o predloženie šiestich žiadostí z toho piatich o kúpu nehnuteľností z vlastníctva Mesta 
Trnava do vlastníctva Západoslovenskej distribučnej, a. s. a jednej kúpy pozemku z vlastníctva 
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ZSDis do vlastníctva Mesta Trnava. Na základe vyššie spomínanej dohody ZSDis zabezpečí 
vyhotovenie geometrických plánov a po vzájomnom odsúhlasení rozsahu odčlenenia 
v jednotlivých GP a ich overení katastrom, predloží jednotlivé žiadosti na odkúpenie nehnuteľností. 
Postupne budú na rokovanie mestského zastupiteľstva predkladané konkrétne žiadosti. 
         Na základe vyššie uvedeného a na základe odsúhlasenia majetkovou komisiou zo dňa 
23.08.2022, spoločnosť Západoslovenská distribučná, a. s. doručila dňa 16.03.2023 na MsÚ 
v Trnave podklady (geometrický plán č. 66/2022 ktorým sa oddelil pozemok určený ku kúpe t. j. 
parcela č. 8964/2 a znalecký posudok č. 6/2023 na stanovenie kúpnej ceny) k odkúpeniu 
novovytvoreného pozemku parcela registra „C“ č. 8964/2, druh pozemku Zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 264 m2 (oddeleného z pôvodného pozemku parcela registra „C“ č. 8964, 
druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie vo vlastníctve Západoslovenská distribučná, a. s., 
Čulenova 6, 816 47, Bratislava),  zapísaného na LV č. 91, v k. ú. Trnava na Ulici Vančurovej 
v Trnave, v zmysle Geometrického plánu č. 66/2022, úradne overenom Okresným úradom 
Trnava, katastrálnym odborom pod číslom G1-48/2023 dňa 16.01.2023, vyhotoveného 
spoločnosťou GEODETI, s. r. o., Priehradná ul. č. 1, 949 01 Nitra, od spoločnosti 
Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47, Bratislava, IČO: 36 361 518 do majetku 
Mesta Trnava, IČO: 00 313 114, Ulica Hlavná 1, 917 74 Trnava, za  kúpnu cenu stanovenú 
znaleckým posudkom zo dňa 14.02.2023, č. 6/2023 vyhotoveným znalcom Ing. Miroslavom 
Velkom, výkon činnosti Devínska cesta 1D, 841 04 Bratislava, vo výške 27 500,- eur. 
         V platnom rozpočte programu 15 – majetkovoprávne usporiadanie pozemkov, nie sú 
odsúhlasené finančné prostriedky na kúpu vyššie uvedeného pozemku. V prípade odsúhlasenia 
kúpy pozemku, bude možné uzatvoriť kúpnu zmluvu až po schválení finančných prostriedkov vo 
výške dohodnutej ceny t. j. 27.000,- eur. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2) bolo prijaté uznesenie MZ č. 132 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
 
č. 6.3 
Kúpa pozemkov na Saleziánskej ulici v Trnave (TRUCKS SERVIS-TRNAVA, spol. s  r. o., Ing. 
Timotej Bachratý a Ľuba Bachratá) 

 
Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave, obdržal dňa 10.08.2022 od spol. TRUCKS SERVIS-

TRNAVA, spol. s  r. o., žiadosť o informáciu, či a za akých okolností by Mesto Trnava bolo ochotné 
jednať o odkúpení pozemkov na Saleziánskej  ulici v Trnave, k. ú. Trnava, parc. . reg. „C“ č. 5292/4 
a 5292/8, resp. o ich zámene za iný, prípadne o ich inom zmysluplnom využití. Predmetné 
pozemky sú vo vlastníctve spoločnosti a fyzických osôb, ktoré sú zároveň spoločníkmi spoločnosti. 
       Ide o nasledovné pozemky na Saleziánskej ulici v  k. ú. Trnava: 
- parc. reg. „C“ č. 5292/4  zast. plocha a nádvorie o výmere 583 m2, zapísaný na LV č. 4780 vo 
vlastníctve Ing. Timoteja Bachratého a Ing. Ľuby Bachratej, r. Hrašnovej, Hlavná 29, 919 21 
Zeleneč, ktorí sú zároveň spoločníci a konatelia spol. TRUCKS SERVIS-TRNAVA, spol. s  r. o., 
- parc. reg. „C“ č. 5292/8  zast. plocha a nádvorie o výmere 388 m2, zapísaný na LV č. 10174 vo 
vlastníctve TRUCKS SERVIS-TRNAVA, spol. s  r. o., Vlčkovce 54, 919 23 Vlčkovce, IČO: 
36241245 s tým, že žiadateľ je zároveň spoločník  a konateľ spol. TRUCKS SERVIS-TRNAVA, 
spol. s  r. o.  
     Svoj návrh  odôvodňuje žiadateľ tým, že sa jedná o pozemky pred bytovým domom   na parc. 
reg. „C“ č. 5292/6 18 b. j. Saleziánska 13 – 15, č. súp. 1794, na ktorých sa nachádza zeleň 
a chodník (parc. reg. „C“ č. 5292/4) a parkovisko (parc. reg. „C“ č. 5292/8).                    
     Majetkovoprávne usporiadanie susediacich pozemkov toho istého využitia je nasledovné:    a) 
pozemky pred bytovým domom Saleziánska 17 – 19/súp. č. 6542 na parc. reg. „C“  č. 5292/7:   
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- parc. reg. „C“ č. 5292/98 a 5292/99 sú zapísané v spoluvlastníctve súkromných vlastníkov bytov 
bytového domu 18 b. j. Saleziánska 17 – 19/súp. č. 6542 na parc. reg. „C“  č. 5292/7 na LV č.  6590   
b.) pozemky pred bytovým domom Saleziánska 9 – 11/súp. č. 1723 na parc. reg. „C“ č. 5292/100:   
- parc. reg. „C“ č. 5292/5 je zapísaná vo vlastníctve Mesta Trnava na LV č. 5000.                          
        Odbor územného rozvoja a koncepcií  MsÚ v Trnave vo svojom vyjadrení k predmetnej 
žiadosti nemá námietky voči odkúpeniu parciel, resp. k zámene pozemkov. Predmetné parcely reg. 
„C“  č. 5292/4 a 5292/8 sa v zmysle územného plánu nachádzajú v ploche s funkčným kódom A 06 
– viacpodlažná zástavba bytové domy. Tieto parcely tvoria súčasť verejných priestranstiev 
obytného súboru a nie je možné ich využiť na žiadny iný účel.  
      Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava v dňoch 06.10.2022 – 11.10.2022 
svojím hlasovaním per rollam o predmetnej žiadosti neprijala žiadne stanovisko.  Následne 
Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava dňa 24.01.2023 na svojom zasadnutí 
hlasovaním poverila predsedu majetkovej komisie rokovať so žiadateľom o cene za pozemky parc. 
reg. C č. 5292/4 a 5292/8 k.ú. Trnava. 
      Odbor majetkový, na základe pokynu predsedu majetkovej komisie, zabezpečil vypracovanie 
znaleckého posudku  predmetného pozemku za účelom kúpy – predaja, v zmysle ktorého bola 
stanovená všeobecná hodnota predmetných pozemkov celkom vo výške 107 091,59 eur. 
       Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave, obdržal dňa 02.03.2023 od spol. TRUCKS SERVIS - 
TRNAVA, spol. s  r. o., súhlas s kúpnou cenou vo výške 100 000,00 eur, ktorá bola navrhnutá 
predsedom majetkovej komisie na rokovaní dňa 01.03.2023, s podmienkou, že kúpna cena bude 
uhradená v dvoch častiach. Uhradenie kúpnej ceny podľa predmetného návrhu je viazané na 
alokovanie finančných prostriedkov v rozpočte Mesta Trnava na príslušný kalendárny rok.  
        Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 21.03.2023 odporučila Mestskému 
zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť kúpu predmetných pozemkov na Saleziánskej ulici v k. ú. 
Trnava, do vlastníctva Mesta Trnava za kúpnu cenu vo výške 100 tis. eur určenú na základe 
dohody, ktorá bude vyplatená v dvoch splátkach tak ako je uvedené v materiáli.      
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 22, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 2) bolo prijaté uznesenie MZ č. 133 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.4 
Predaj pozemku vo vlastníctve mesta Trnava pod garážou na Ulici Študentská č. 4 v Trnave 

 
       Pán MUDr. Milan Čech v januári 2023 požiadal o odkúpenie pozemku  pod garážou v k. ú. 
Trnava, zapísanom na LV č. 4, p. č. 2481 – zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 25 m2 na Ulici 
Študentská č. 4 v Trnave. Uvedená garáž sa nachádza v dvorovej časti rodinného domu, súp. č. 
3573, na parc. č. 2479, zapísanom na LV č. 10983.  
Garáž je vlastníctvom p. MUDr. Milana Čecha, zapísaná na LV č. 11499.     
       Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 21. 3. 2023 odporučila predať pozemok  pod 
garážou p. č. 2481 na Ulici Študentská č. 4 v Trnave vlastníkovi garáže MUDr. Milanovi Čechovi 
za cenu určenú znaleckým posudkom č. 59/2022 zo dňa 30. 5. 2022, vypracovaným Ing. 
Františkom Drobným, znalcom v odbore Stavebníctvo, odvetvie Odhad hodnoty nehnuteľností, za 
cenu 212,09 eura/m2, t. j. spolu za 5 302,25 eura. 

         Predaj v prípade schválenia mestským zastupiteľstvom sa uskutoční v zmysle § 9a ods. 8 
písmeno b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako prevod 
pozemku zastavaného stavbou – garážou vo vlastníctve nadobúdateľa. 
      Mesto Trnava neeviduje žiadne pohľadávky voči žiadateľovi.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
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Rozprava: 
       MUDr. Milan Sokolovský, poslanec MZ – uviedol, že pochádza z tohto činžiaku, kde bol vždy 
veľký problém ohľadom parkovania. Zhodou okolností tieto garáže vyúsťujú do jednej 
z najproblematickejších ulíc. Miest na parkovanie v tejto časti je dosť málo, nevie ako je to po 
regulácii a ako to bude do budúcnosti. Pýtal sa, či je možnosť s týmto návrhom nesúhlasiť.    
       JUDr. Jana Tomašovičová, vedúca odboru mestského úradu -  ide o pozemok zastavaný jeho 
stavbou a myslí si, že ten vnútroblok ani nie je mestský. 
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval, že má právo užívať ten 
pozemok, či mu ho predáme alebo nie. Garáž tam je postavená legálne. Mesto by s ním muselo 
uzatvoriť zase len nájomný vzťah.     
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 20, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovali 2) bolo prijaté uznesenie MZ č. 134 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.5 
Predaj podielov z pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava parc. reg. E č. 970, v k. ú. Trnava 
vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 2542 na Ul. Ľ. Podjavorinskej 8, 9  a zriadenie 
vecného bremena 

 
   Na Mestskom úrade v Trnave bola 29.3.2022 zaevidovaná žiadosť vlastníkov bytov 

a nebytových priestorov bytového domu na Ul. Ľ. Podjavorinskej súp. č. 2542 v Trnave, 
o odkúpenie spoluvlastníckych podielov na pozemku bod bytovým domom, v ktorom sa nachádza 
16 bytov. Bytový dom je v správe Bytového družstva v Trnave, ktorý nájomníkom v roku 1994 
odpredal byty bez podielov na pozemku. Dňa 23.5.2023 doplnili žiadosť o odkúpenie aj pozemku 
pod odkvapovým chodníkom a pod balkónmi.  

   V zmysle § 18a zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení 
neskorších predpisov v znení zákona č. 151/1995 Z. z. a z dôvodu, že bytové družstvo sa nestalo 
vlastníkom pozemku, má vlastník bytu právo požiadať obec, ako vlastníka pozemku, o prevod 
alikvotnej časti pozemku zastavaného a priľahlého za cenu maximálnej ročnej výšky nájomného 
za 1 m2, zistenej podľa vyhlášky MF SR č. 465/1991 Zb. v znení neskorších predpisov, čo je 0,1162 
eura/m2 t. j. 3,50 Sk/m2. 

  V zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, je možný 
odpredaj predmetných spoluvlastníckych podielov na pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava podľa 
§ 9a ods. 8 písmeno a), pretože sa predáva pozemok pod bytovým domom v zmysle osobitného 
predpisu t. j. zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov, v znení 
neskorších predpisov. 

Odbor územného rozvoja a koncepcií MsÚ v Trnave súhlasí s obnovou bytového domu na 
Ul. Ľ. Podjavorinskej súp. č. 2542 za dodržania podmienok odboru dopravy a referátu ekológie 
a zelene, a za podmienky, že predložia farebnú vzorku  k posúdeniu na referát územného plánu  
a architektúry.  

     Majetková komisia MZ hlasovala formou per rollam, dňa 6.10. – 11.10.2022 a svojím 
hlasovaním o žiadosti odporučila mestskému zastupiteľstvu:  

a) súhlasiť s použitím pozemku parcela registra C č. 6295/38 za účelom realizácie zateplenia 
objektu s.č. 2542 a výmeny balkónov a súčasne, 

b) súhlasiť so zriadením bezodplatného časovo neobmedzeného vecného bremena prospech 
každodobých vlastníkov bytov a nebytových priestorov v bytovom dome súp. č. 2542 
spočívajúceho v povinnosti strpieť zateplenia objektu, odkvapové chodníky a priemety balkónov,   
v rozsahu podľa geometrického plánu spracovaného v zmysle projektovej dokumentácie 
odsúhlasenej stavebným úradom. 

 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
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       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Súčasťou materiálu boli dva návrhy uznesenia; o každom sa hlasovalo osobitne.  
       Hlasovaním (za 21, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 3) bolo prijaté uznesenie MZ č. 135 
k predaju podielov na pozemku vlastníkom bytov v zmysle prerokovávaného materiálu.  
        Hlasovaním (za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 4) bolo prijaté uznesenie MZ č. 136 
k zriadeniu vecného bremena v zmysle prerokovávaného materiálu.    
 
 
č. 6.6 
Správa k žiadostiam, ktoré majetková komisia neodporučila schváliť 24. 1. 2023 a 21. 3. 2023 

        Na realizáciu a zabezpečenie predaja majetku mesta a na nakladanie s majetkom mesta 
zriadilo Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava majetkovú komisiu zloženú z 9 poslancov. Na 
zasadnutiach komisie sa zúčastňovali aj pracovníci MsÚ, ktorých stanoviská sú potrebné pre 
rozhodovací proces majetkovej komisie. 
        Majetková komisia ako poradný orgán odporúča resp. neodporúča mestskému zastupiteľstvu 
a mestskej rade schváliť predaj, zámenu, odkúpenie alebo iné formy nakladania s majetkom Mesta 
Trnava, podľa konkrétnych žiadostí. Keďže majetková komisia nemá rozhodovaciu kompetenciu, 
odbor majetkový predkladá mestskému zastupiteľstvu na schválenie odporúčania majetkovej 
komisie k žiadostiam, ktoré boli prerokované na konkrétnom zasadnutí majetkovej komisie 
a komisia ich neodporučila na schválenie do Mestského zastupiteľstva mesta Trnava resp. 
Mestskej rady mesta Trnava. 
        Predložená informačná správa predkladá na schválenie konkrétne prípady, keď komisia 
neodporučila vyhovieť žiadosti a nebol spracovaný samostatný materiál na zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva resp. Mestskej rady mesta Trnava. 

 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pozmeňovacích návrhov.  
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 137 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
 
č. 6.7 
Súhlas s použitím pozemkov na vybudovanie NN prípojky na ulici Pri Kalvárii v Trnave 
(STAMITRANS PLUS, s.r.o., Štefanová 105, Štefanová, IČO: 52 832 945) 

 
Mesto Trnava, MsÚ v Trnave obdržal dňa 24.01.2023 žiadosť spoločnosti STAMITRANS 

PLUS, s.r.o., Štefanová 105, Štefanová, IČO: 52 832 945, o vydanie súhlasu na použitie pozemkov 
parcely reg. C č. 3468/92 a 3468/12 v k. ú. Trnava vo vlastníctve Mesta Trnava na realizáciu NN 
zemnej prípojky k existujúcej stavbe so súpisným číslom 9854 nachádzajúcej sa na pozemku 
parcele reg. C č. 3468/4 v k. ú. Trnava vo vlastníctve žiadateľa, a to pre účely doplnenia podkladu 
k ohláseniu drobnej stavby. 

V technickej správe, ktorá je súčasťou predmetnej žiadosti, sa uvádza, že NN zemná prípojka 
je navrhnutá podľa STN 33 3320 a bude napojená z jestvujúcej skrinky SR č. 2142 na pozemku 
parcele reg. C č. 3468/81 k. ú. Trnava, pričom z jej voľného vývodu č. 3 bude vedená pozemkami 
parc. reg. C č. 3468/92 a 3468/12 k. ú. Trnava vo vlastníctve Mesta Trnava, v celkovej dĺžke cca 
60bm, do nového elektromerového rozvádzača RE, ktorý bude umiestnený v oplotení na hranici 
pozemku parc. reg. C č. 3468/92 v k .ú. Trnava vo vlastníctve Mesta Trnava.  

Podľa § 14 ods. 2 "Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a majetkom v štátnom 
vlastníctve, ktorý bol mestu zverený" v znení neskorších doplnkov“ je možné prípojky k stavebným 
objektom umiestňovať na pozemkoch vo vlastníctve mesta tak ako je to uvedené v materiáli.   

Podľa § 14 ods. 4 Zásad je možné skrinky pre uloženie technológií umiestňovať na pozemkoch 
vo vlastníctve mesta len v dotyku s fasádou budovy alebo s oplotením, a to v prípadoch ak ich nie 
je možné umiestniť na pozemku vo vlastníctve stavebníka. Na takéto pozemky bude zriadené 
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odplatné, časovo neobmedzené vecné bremeno v prospech vlastníka stavby. Odplata za vecné 
bremeno podľa Príkazu primátora je vo výške 304,58 eura/skrinka. 

K predmetnej žiadosti sa vyjadril odbor územného rozvoja a koncepcií, ktorý  konštatuje, že 
stavba neovplyvní využitie mestských pozemkov a odporúča vydanie súhlasu na použitie 
predmetných pozemkov mesta k vybudovaniu NN prípojky k exist. stavbe súp. č. 9854 (na 
pozemku 9854) na ul. Pri kalvárii za splnenia nasledovných podmienok rozpísaných v materiáli 
pod bodmi a/ až k/..  

Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 21.03.2023 odporučila súhlasiť s použitím 
pozemkov vo vlastníctve Mesta Trnava, v k. ú. Trnava, parc. reg. C č. a 3468/12 a 3468/92 k.ú . 
Trnava, na umiestnenie NN prípojky s dĺžkou 60bm k existujúcej stavbe so súp. č. 9854 
nachádzajúcej sa na pozemku parcele reg. C č. 3468/4 v k. ú. Trnava, a s použitím pozemku vo 
vlastníctve Mesta Trnava, parc. reg. C č. 3468/92 k. ú. Trnava, na umiestnenie elektromerového 
rozvádzača RE vybudovaného v rámci tejto prípojky, pre spoločnosť STAMITRANS PLUS, s.r.o., 
za dodržania podmienok určených odborom územného rozvoja a koncepcií MsÚ v Trnave a so 
zriadením odplatného, časovo neobmedzeného vecného bremena, spočívajúceho v povinnosti 
Mesta Trnava a každodobého vlastníka pozemku parc. reg. C č. 3468/92, strpieť na zaťaženej 
nehnuteľnosti umiestnenie elektromerového rozvádzača RE a výkon s tým súvisiacich 
užívateľských práv, za odplatu 304,58 eura v prospech STAMITRANS PLUS, s.r.o., rozsah ktorého 
bude určený na základe porealizačného geometrického plánu.  

MsÚ v Trnave obdržal dňa 29.03.2023 od spoločnosti STAMITRANS PLUS, s.r.o. doplnenie 
žiadosti o vyjadrenie,  že v rámci budovania podzemnej inžinierskej siete NN prípojky k stavbe súp. 
č. 9854 bude elektromerového rozvádzača RE k nej prislúchajúci osadený do existujúceho 
oplotenia areálu, pričom nepríde k použitiu pozemku, parc. reg. C č. 3468/92 k.ú. Trnava vo 
vlastníctve Mesta Trnava na umiestnenie tohto elektromerového rozvádzača RE.  

Na základe vyjadrenia uvedeného vyššie bolo preukázané, že predmetný elektromerový 
rozvádzač RE nebol v predloženej situácii k žiadosti zakreslený správne, pričom z dôvodu istoty  
bola v bode 1 písm. k) návrhu uznesenia doplnená podmienka, aby skrinky pre uloženie technológií 
neboli umiestnené na pozemkoch vo vlastníctve Mesta Trnava. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 138 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.8 
Súhlas s použitím pozemku na vybudovanie parkovacích miest na ulici Nám. J. Herdu 
v Trnave (Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave, Nám. Jozefa Herdu 2, IČO: 36078913) 

 
Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave obdržal dňa 27.02.2023 žiadosť Univerzity sv. Cyrila 

a Metoda v Trnave, o vydanie predbežného súhlasu s využitím časti pozemku parc. reg. C č. 
3547/1 v k. ú. Trnava vo vlastníctve Mesta Trnava k územnému konaniu na 5 parkovacích miest 
vybudovaných v rámci stavby „Vzdelávaco-administratívna budova FMK UCM – prestavba 
a prístavba kina OKO“. Žiadateľ zároveň navrhol, aby boli predmetné parkovacie miesta po ich 
vybudovaní vyhradené v pracovné dni, v čase od 06:00 do 17:00 hod.  

K investičnému zámeru Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave na stavbu Vzdelávaco 
administratívna budova FMK UCM – prestavba a prístavba kina OKO vydal odbor územného 
rozvoja a koncepcií dňa 31.08.2022 stanovisko č. OÚRaK/41212-93556/2022/SB, že predložený 
investičný zámer je v súlade s územným plánom mesta Trnava. Odporúča súhlasiť s využitím 
pozemku pre potreby parkovacích miest, nakoľko ide o verejnoprospešnú stavbu v záujme Mesta 
Trnava, pričom v danom prípade ide o spoluprácu dvoch verejných inštitúcií. Parkovacie miesta 
odporúčajú vyhradiť ako zdieľané, a teda cez deň pre potreby vzdelávacej inštitúcie a v ostatných 
hodinách pre potreby obyvateľov.  
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  Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 21.03.2023 odporučila Mestskému zastupiteľstvu 
mesta Trnava súhlasiť s použitím pozemku parc. reg. C č. 3547/1 k. ú. Trnava na vybudovanie 5 
parkovacích miest v rámci plánovanej stavby Vzdelávaco administratívna budova FMK UCM – 
prestavba a prístavba kina OKO, podľa projektu schváleného v stavebnom konaní a v súlade s 
podmienkami uvedenými v stanovisku mesta Trnava k investičnému zámeru zo dňa 31.08.2022, a 
schváliť prevod vlastníckeho práva k vybudovaným parkovacím miestam na časti pozemku parc. 
reg. C č. 3547/1 k. ú. Trnava v rámci stavby vzdelávaco-administratívna budova FMK UCM – 
prestavba a prístavba kina OKO, z vlastníctva stavebníka Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave, 
Nám. Jozefa Herdu 2, IČO: 36078913 do vlastníctva Mesto Trnava, po nadobudnutí právoplatnosti 
kolaudačného rozhodnutia, za celkovú kúpnu cenu 1 euro za stavbu parkoviska - 5 parkovacích 
miest, s tým, že budú vyhradené pre potreby Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave v pracovných 
dňoch v  čase od 06:00 do 17:00 hod, pričom mimo uvedeného času budú verejne prístupné a 
Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave bude na vlastné náklady zabezpečovať údržbu 
parkovacích miest a osadenie dopravného značenia.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2) bolo prijaté uznesenie MZ č. 139 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.9 
Súhlas s použitím pozemkov na vybudovanie vodovodnej prípojky na ulici Rovná                        
v Trnave  (vlastníci bytov v BD na ul. Rovná č. 2 v Trnave, v zast. SVB Zátvor 1793, Rovná 
ulica 1793/2, 917 01 Trnava, IČO: 36089494) 

 
Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave obdržal dňa 09.02.2023 žiadosť SVB  Zátvor 1793, 

Rovná ulica 1793/2, 917 01 Trnava, v zastúpení Dom Byt Servis, s.r.o., o súhlas           k použitiu 
pozemkov parcely reg. C č. 5292/15 a 8918/1 v k. ú. Trnava vo vlastníctve Mesta Trnava na 
umiestnenie vodovodnej prípojky s novou vodomernou šachtou k existujúcej stavbe – bytovému 
domu so súpisným číslom 1793  nachádzajúcom sa na pozemku parcele reg. C č. 5292/101 v k. 
ú. Trnava, ktoré budú vybudované podľa projektovej dokumentácie „Rekonštrukcia vodovodnej 
prípojky k BD“, za účelom napojenia na verejný vodovod LT DN150.   

Podľa vyjadrenia spol. TAVOS existujúca vodovodná prípojka je v havarijnom stave, preto 
si  Spoločenstvo vlastníkov bytov SVB Zátvor 1793, v Trnave odsúhlasilo vybudovanie novej 
vodovodnej prípojky.  

Nová vodovodná prípojka bude napojená na verejný vodovod LT DN150 z ulice  Rovná, na 
pozemku parc. reg. C č. 8918/1 k. ú. Trnava. Vodovodná prípojka bude vyhotovená z tlakových rúr 
v dĺžke 6,4m. Na trase prípojky v zeleni vo vzdialenosti 6,4m od napojenia na vodovod bude 
vybudovaná vodomerná šachta na pozemku parcele reg. C č. 5292/15 k. ú. Trnava. Navrhovaná 
je prefabrikovaná betónová s liatinovým poklopom. Vo vodomernej šachte bude osadený 
fakturačný vodomer s príslušnými armatúrami. Vodovodná prípojka bude od vodomernej šachty 
pokračovať pozemkom parc. reg. C č. 5292/15 v zeleni až k suterénu bytového domu so súpisným 
číslom 1793 v dĺžke 19,6 m. Z uvedeného vyplýva, že vodovodná prípojka bude v celkovej dĺžke 
26 bm.  

Podľa § 14 ods. 2 "Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a majetkom v 
štátnom vlastníctve, ktorý bol mestu zverený" v znení neskorších doplnkov“ je uvedené ako je 
možné prípojky k stavebným objektom umiestňovať na pozemkoch vo vlastníctve mesta.  

Podľa § 14 ods. 3 Zásad je možné šachty k rozvodom inžinierskýh sietí umiestňovať na 
pozemkoch vo vlastníctve mesta v prípadoch, ak ich nie je možné umiestniť  stavbu na pozemku 
vo vlastníctve stavebníka a ide o šachtu k stavbám na bývanie. Podľa § 14 ods. 3 písm. e) Zásad, 
ak sa umiestňujú šachty k stavbám na bývanie a stavebníkom je právnická osoba, bude zriadené 
odplatné, časovo neobmedzené vecné bremeno v prospech vlastníka šachty. Odplata za vecné 
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bremeno je v zmysle Príkazu primátora mesta č. 1/2023 k určovaniu sadzieb pri umiestňovaní 
inžinierskych sietí na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trnava pre rok 2023 vo výške 609,21 
eura/šachta.   

Podľa Zásad sa k prípojkám k stavebným objektom nevyžaduje pripokládka chráničiek pre 
mestskú elektronickú komunikačnú sieť.   
   K predmetnej žiadosti sa vyjadril odbor územného rozvoja a koncepcií, ktorý  konštatuje, že 
stavba neovplyvní využitie mestských pozemkov a odporúča súhlasiť s vydaním súhlasu na 
použitie pozemkov mesta p.č. 5292/15 a 8918/1 k vybudovaniu novej vodovodnej prípojky a 
vodomernej šachty pre bytový dom na ul. Rovná č. 2 (súp. č. 1793) z dôvodu havarijného stavu 
jest. vodovodnej prípojky za splnenia podmienok uvedených v materiáli pod bodmi a/ až j/.: 

Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 21.03.2023 odporučila Mestskému zastupiteľstvu 
mesta Trnava súhlasiť s použitím pozemkov vo vlastníctve Mesta Trnava, parc. reg. C č. a 5292/15 
a 8918/1 k.ú. Trnava, na umiestnenie vodovodnej prípojky a schváliť zriadenie odplatného, časovo 
neobmedzeného vecného bremena tak ako je to uvedené v materiáli.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 140 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.10 
Súhlas s použitím pozemkov za účelom umiestnenia VN prípoja k distribučnej stanici 
v rámci stavby „Bytový dom s polyfunkciou Orolská záhrada“ v Trnave  - (GS Invest, s. r. o.) 

 
       Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave obdržal dňa 02.03.2023 žiadosť spoločnosti GS Invest, 
s. r .o., Michalská 9230/8 917 01 Trnava v zastúpení Ing. Ľubica Bellová, Suchá nad Parnou č. 
688, 919 01 o súhlas s použitím mestských pozemkov k umiestneniu VN prípoja – rozšírenie 
distribučného VN rozvodu do plánovanej distribučnej trafostanice v rámci stavby „Bytový dom 
s polyfunkciou Orolská záhrada“ v Trnave, pre účely územného rozhodnutia a to o: súhlas 
s použitím pozemku parcela registra „C“ č. 8837/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej 
výmere 8594 m2, zapísaný na LV č. 5000, súhlas s použitím pozemku parcela registra „C“ č. 655/1 
– zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 1188 m2, zapísaný na LV č. 13890, súhlas 
s použitím pozemku parcela registra „C“ č. 653/3 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 
115 m2, zapísaný na LV č. 5000, súhlas s použitím pozemku parcela registra „C“ č. 653/4 – 
zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 259 m2, zapísaný na LV č. 5000, súhlas s použitím 
pozemku parcela registra „E“ č. 747/12 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 2078 m2, 
zapísaný na LV č. 11228. 
        K predmetnej žiadosti sa vyjadril Odbor územného rozvoja a koncepcií Mestského úradu 
v Trnave za dodržania podmienok daných vo svojom vyjadrení a to hlavne, že stavebník dorieši 
presné trasovanie VN prívodu na Ulici Paulínskej v procese stavebného povoľovania tak, aby boli 
v maximálnej miere eliminované zásahy do zrekonštruovaných povrchov chodníkov na Ulici 
Paulínskej. Nakoľko mesto v budúcnosti plánuje rekonštruovať verejný priestor Paulínskej ulice, 
stavba svojím umiestnením môže ovplyvniť využitie pozemkov vo vlastníctve Mesta Trnava. 
Najneskôr k stavebnému konaniu musí byť usporiadaný vzťah k pozemkom vo vlastníctve Mesta 
Trnava na umiestnenie prípadných rozvodov prípojok inžinierskych sietí, príp. šácht 
a technologických skriniek, v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
a majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý bol mestu zverený v znení zmien a doplnkov. 
        Majetková komisia na zasadnutí dňa 21.03.2023 odporučila mestskému zastupiteľstvu pre 
účel vydania územného rozhodnutia  súhlasiť s použitím mestských pozemkov v k. ú. Trnava p.č. 
8837/2, 655/1, 653/3, 653/4 a 747/12 na uloženie inžinierskych sietí t. j. VN prípoja – rozšírenie 
distribučného VN rozvodu v súvislosti s výstavbou „Bytový dom s polyfunkciou Orolská záhrada“ 
pre účely vydania územného rozhodnutia za dodržania podmienok daných OÚRaK pre spoločnosť 
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GS Invest, s.r.o., Michalská 9230/92, 917 01 Trnava, IČO: 50 986 449 v zmysle projektovej 
dokumentácie schválenej v stavebnom konaní. 
        Pre účely vydania stavebného povolenia bude predložené mestskému zastupiteľstvu na 
schválenie (po vydaní právoplatného územného rozhodnutia a vypracovaní projektovej 
dokumentácie pre stavebné povolenie) definitívne majetkovoprávne usporiadanie umiestnenia 
stavebných objektov na pozemkoch mesta Trnava v zmysle postupu v § 14 Zásad. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 141 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.11 
Súhlas s použitím pozemku na vybudovanie prístupovej rampy pred BD Hlboká 12 v Trnave 
(Bytové družstvo so sídlom v Trnave) 

 
        Správca bytového domu Hlboká 12 – 16 Bytové družstvo so sídlom v Trnave v zastúpení 
vlastníkov BD Hlboká 12 požiadal Mesto Trnava o súhlas s použitím časti pozemku parc. reg. C č. 
5671/6 pred BD Hlboká 12 na vybudovanie prístupovej rampy – nájazdu pre kočíky a osoby 
s problematickou mobilitou. V zmysle žiadosti bude nájazd vyhotovený z oceľového roštu. Po 
bokoch nájazdu budú vodiace lišty proti zbehnutiu kočíka mimo nájazd. Ošetrenie proti korózii bude 
zabezpečené povrchovou úpravou zinkovaním. Horná časť nájazdu bude osadená do čela 
schodiskového stupňa, spodok do zámkovej dlažby rozmery, rampy cca: 100 cm x 250 cm. 
Zámková dlažba by pomohla aj v boji proti potkanom, ktoré sa neustále prehrabávali v okolí 
kanálového poklopu. Rozmery zámkovej dlažby cca: 230 cm x 230 cm. Koruna kríka bude 
upravená do praktických a estetických rozmerov. 
         Navrhované úpravy sú situované na pozemku v k.ú. Trnava parc. reg. C č. 5671/6 o výmere 
98 998 m2 zastavané plochy a nádvorie, vo vlastníctve Mesta Trnava, zapísaného na LV č. 5000. 
         Stanovisko Odboru územného rozvoja a koncepcií: Referát krajinnej ekológie súhlasí                   
za nasledujúcich podmienok: -  uloženie zámkovej dlažby bude do štrkového lôžka bez použitia 
betónu, -  ošetrenie - zredukovanie objemu jestvujúceho kríka bude realizované odbornou 
záhradníckou firmou, -  po ukončení prác bude potrebné terén v priestore záhonu vyrovnať, 
vyhrabať od stavebných zvyškov a realizovať výsadbu zelene podľa návrhu, ktorý stavebník 
predloží na Mestský úrad v Trnave, odboru územného rozvoja a koncepcií, referátu krajinnej 
ekológie na schválenie ešte pred samotnou realizáciou stavby.  
        Majetková komisia sa na svojom zasadnutí dňa 21. 3. 2023 zaoberala žiadosťou a odporučila 
mestskému zastupiteľstvu súhlasiť s použitím častí pozemku vo vlastníctve mesta Trnava parc. 
reg. C č. 5671/6 za účelom vybudovania prístupovej rampy, ktorou sa eliminuje veľký výškový 
rozdiel a vytvorí sa pre ľahší vstup pre mamičky s kočíkmi a pre starších ľudí, s tým že musí byť 
zachovaný rovnaký typ dlažby ako je na jestvujúcom chodníku v bezprostrednej blízkosti 
navrhovanej rampy a budú dodržané podmienky určené Odborom územného rozvoja a koncepcií 
MsÚ v Trnave, s tým že zrealizovaná investícia zostane v majetku vlastníkov bytového domu na 
Ulici Hlboká 12 v Trnave. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval  1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 142 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
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č. 6.12 
Majetkovoprávne usporiadanie stavebných objektov SO 602 Rekonštrukcia 
a komplementácia VN vedenia a SO 609 Telekomunikačná prípojka v rámci stavby 
„Občianska vybavenosť Bratislavská – Nerudova“ (L-Real, s. r. o.) 

 
       Spol. L - REAL, s.r.o., so sídlom Novonosická 1861/144, Púchov – Horné Kočkovce,  
IČO 36 771 333, v zastúpení  Ateliér DV, s. r. o., Trnava, požiadala v novembri 2020  ako investor 
stavby Občianska vybavenosť Bratislavská – Nerudova v Trnave pre vydanie územného 
rozhodnutia o súhlas s použitím pozemkov Mesta Trnava parc.reg. „C“ parc.č. 8399/1, 8399/41, 
8399/88, 8399/126, 8399/145, 8400/1, 9076/2 a  parc.č. 9076/14  na vybudovanie technickej 
a dopravnej infraštruktúry, ktorá zahŕňala vybudovanie dvoch okružných križovatiek a prepojovacej 
komunikácie medzi nimi v zmysle schválenej územnoplánovacej dokumentácie. Táto stavba je 
verejnoprospešnou stavbou na úseku doprava v zmysle VZN č. 466 v platnom znení. 
Predpokladom vybudovania dopravnej infraštruktúry je technická infraštruktúra – t. j. inžinierske 
siete, a to budovanie nových, aj preložky existujúcich z dôvodu vybudovania dopravnej 
infraštrukrúry .  
        V apríli 2021 bolo prijaté uznesenie  MZ č. 632/2021  vo veci budovania uvedenej technickej 
a dopravnej infraštruktúry v rámci stavby „Občianska vybavenosť Bratislavská – Nerudova“  
stavebníka  L - Real, s.r.o. Časť stavby, ktorá svojou technickou infraštruktúrou čiastočne zasahuje 
na pozemky mesta Trnava,  je v štádiu územného konania. Táto časť nebola predmetom 
uvedeného uznesenia. 
        V decembri 2023  podal  L-Real s.r.o. prostredníctvom zástupcu žiadosť o súhlas s použitím 
pozemkov mesta Trnava na umiestnenie časti stavebných objektov SO 602 Rekonštrukcia 
a komplementácia VN vedenia  a SO 609 Telekomunikačná prípojka v rámci stavby Občianska 
vybavenosť Bratislavská – Nerudova. 
        Odbor územného rozvoja a koncepcií odporúča vyhovieť žiadosti za podmienky, že bude 
dodržaný regulatív záväznej časti ÚPN Mesta Trnava- VZN č. 466. Všetky trasy nových vedení 
líniových sietí (NN,VN, VO, slaboprúd) ako aj prekládky vzdušných vedení inžinierskych sietí 
vrátane prípojok v jestvujúcom i navrhovanom území mesta je potrebné realizovať zásadne ich 
ukladaním do zeme (zakáblovaním). 
        Majetková komisia, po prerokovaní veci na rokovaní dňa 21.3.2023, odporúča mestskému 
zastupiteľstvu schváliť  zriadenie odplatného časovo neobmedzeného vecného bremena, in 
personam v prospech Západoslovenská distribučná, a. s., spočívajúceho v povinnosti Mesta 
Trnava strpieť na zaťažených nehnuteľnostiach - pozemkoch vo vlastníctve mesta Trnava  
parc.reg.“C“  parc.č. 9076/2 a parc.č. 9076/14, zapísaných na LV č. 5000; zriadenie a  uloženie 
elektroenergetického zariadenia SO 602 Rekonštrukcia a komplementácia VN vedenia; užívanie, 
prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné 
úpravy elektroenergetického zariadenia SO 602 Rekonštrukcia a komplementácia VN vedenia   
a jeho odstránenie; v rozsahu podľa geometrického plánu, ktorý zabezpečí na vlastné náklady L-
Real s.r.o. 
        V zmysle zásad prináleží Mestu Trnava jednorázová odplata  vo výške  641,30 eura, ktorej 
platiteľom bude L- Real s.r.o.  
Pozn.:Na základe požiadavky ZSDIS, a. s. bude po vydaní stavebného povolenia postúpené právo 
stavebníka na tento  stavebný objekt  z L-Real s.r.o. na ZSDIS, a. s. 
Ďalej vziať na vedomie existenciu vecného bremena v prospech Slovak Telekom, a. s. podľa § 21 
ods.1 zákona č. 452/2021 o elektronických komunikáciách na  novovybudovaný stavebný objekt 
SO 609 Telekomunikačná prípojka na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trnava  parc.reg.“C“  
parc.č. 8399/1, 8399/41, 8399/88 a 8399/126 a parc.č. 8399/145, zapísaných na LV č. 11228 a LV 
č. 5000, s celkovou dĺžkou vedenia  na nich  98,90 m. 
Tiež schváliť uzatvorenie dohody so Slovak Telekom, a. s.  o náhrade za nútené obmedzenie 
užívania pozemkov vo vlastníctve Mesta Trnava  parc.reg.“C“  parc.č. 8399/1, 8399/41, 8399/88 
a 8399/126 a parc.č. 8399/145, zapísaných na LV č. 11228 a LV č. 5000   stavebným objektom 
SO 609 Telekomunikačná prípojka za jednorázovú odplatu vo výške  384,78 eura, ktorej platiteľom 
bude  L- Real s.r.o.  
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       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 143 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.13 
Prenájom časti pozemku na ulici Chovateľská v Trnave (United Industries a. s., Šafárikovo 
nám. 4, 811 02 Bratislava, IČO: 35 686 031 

 
Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave, dostal dňa 08.03.2022 návrh spoločnosti United 

Industries a. s. na majetkovoprávne usporiadanie časti jej pozemku parcely reg. C č. 3389/4 v k. 
ú. Trnava, zapísaného na LV č. 3308, na ktorom sa nachádza obratisko autobusov a autobusová 
zastávka, a to formou nájomnej zmluvy na dobu neurčitú za symbolické nájomné vo výške dane 
z nehnuteľnosti prislúchajúcej k tejto časti pozemku. Uvedeným návrhom spoločnosť United 
Industries a. s. reagovala na žiadosť odboru komunálnych služieb o povolenie zámeny 
autobusového prístrešku na Chovateľskej ulici v Trnave, ktorý sa nachádza na predmetnom 
pozemku.  

Na predmetnom pozemku parcele reg. C č. 3389/4 v k. ú. Trnava je vybudovaná železničná 
vlečka vo vlastníctve spoločnosti United Industries a. s. a autobusová zastávka (vrátane prístrešku) 
a miestna komunikácia (obratisko autobusov) vo vlastníctve Mesta Trnava.   

Odbor územného rozvoja a koncepcii konštatuje, že predmetný pozemok, nie je riešený ako 
konkrétna funkčná plocha v zmysle Územného plánu mesta Trnava. Územie sa nachádza 
v ochrannom pásme železnice.  

Odbor komunálnych služieb navrhuje, aby predmetom nájmu bola časť pozemku parcely reg. 
C č. 3389/4 v k. ú. Trnava pod autobusovou zastávkou o výmere 3x6m, t.j. 18 m2, podľa nákresu 
umiestnenia autobusovej zastávky, pre zabezpečenie jej údržby.       

Nakoľko na časti pozemku parcely reg. C č. 3389/4 v k. ú. Trnava vo vlastníctve spoločnosti 
United Industries a. s. je umiestnená aj verejná infraštruktúra vo vlastníctve Mesta Trnava – 
miestna komunikácia (obratisko autobusov), navrhujeme majetkovoprávne usporiadať aj pozemok 
pod predmetnou komunikáciou, vrátane vyššie uvedenej časti pozemku pod autobusovou 
zastávkou. V prípade majetkovoprávneho usporiadania časti pozemku formou prevodu 
vlastníckeho práva/nájmu v prospech Mesta Trnava, navrhujeme, aby bol predmetom 
prevodu/nájmu aj stredová trávnatá plocha, aby bolo možné zabezpečovať jej údržbu.    

Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 24.01.2023 odporučila mestskému zastupiteľstvu 
schváliť zriadenie odplatného, časovo neobmedzeného vecného bremena na časť pozemku parc. 
reg. „C“ č. 3389/4 v k. ú. Trnava, na ulici Chovateľská v Trnave, spočívajúceho v práve umiestnenia, 
užívania, správy, údržby a rekonštrukcie autobusovej zastávky a miestnej komunikácie, ktorého 
rozsah bude určený na základe geometrického plánu na vyznačenie rozsahu vecného bremena na 
náklady Mesta Trnava, v prospech Mesta Trnava ako oprávneného z vecného bremena a v 
povinnosti United Industries a. s. a každodobého vlastníka uvedeného pozemku, ako povinného z 
vecného bremena toto právo strpieť, a to za jednorazovú odplatu určenú na základe znaleckého 
posudku. 

Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave, dostal dňa 14.02.2023 stanovisko spoločnosti United 
Industries a. s., v zmysle ktorého nesúhlasí so zriadením odplatného, časovo neobmedzeného 
vecného bremena, pričom naďalej preferuje majetkovoprávne usporiadanie predmetnej časti 
pozemku v zmysle ich pôvodného návrhu zo dňa 08.03.2022, tj. uzatvorením nájomnej zmluvy. 
Zároveň súhlasila s rozšírením nájmu o stredovú trávnatú plochu, ktorá nie je predmetnom 
jej pôvodného návrhu.  

Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 21.03.2023 odporučila Mestskému zastupiteľstvu 
mesta Trnava prenájom časti pozemku parc. reg. „C“ č. 3389/4 o výmere 1172 m2 v k. ú. Trnava, 
na ulici Chovateľská v Trnave, v rozsahu autobusovej zastávky, miestnej komunikácie vrátane 
chodníkov a stredovej trávnatej plochy na ulici Chovateľská, za účelom umiestnenia, užívania, 
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správy, údržby a rekonštrukcie autobusovej zastávky a miestnej komunikácie vrátane chodníkov 
a za účelom údržby a revitalizácie stredovej trávnatej plochy v prospech Mesta Trnava ako 
nájomcu, na dobu neurčitú za nájomné vo výške dane z nehnuteľnosti prislúchajúcej tejto časti 
pozemku. Pre rok 2023 je daň z nehnuteľností prislúchajúca predmetnej časti pozemku vo výške 
93,34 eur/rok. Nájomné bude počnúc rokom 2024 každoročne upravené o príslušnú sumu dane 
z nehnuteľností prislúchajúcej k predmetnej časti pozemku.   
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 144 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.14 
Zmena nájomcu v zmluvných vzťahoch na prenájom pozemkov pod predajnými stánkami 
na území mesta Trnava (Pekáreň, KPK s. r. o.) 

 
         Pani Mária Počuchová, bytom Trstín xxx, obchodné meno Mária Počuchová – Pekáreň KPK, 
IČO: 41 150 121  mala v prenájme pozemky vo vlastníctve  mesta pod predajnými stánkami na 
uliciach Jána Bottu, Čajkovského, Vladimíra Clementisa, Tehelnej, Teodora Tekela a Saleziánskej 
v Trnave, využívanými na maloobchodný predaj pekárenských, cukrárenských, mliečnych 
výrobkov, potravín a súvisiaceho doplnkového sortimentu potravinárskeho charakteru. Zo 
zdravotných dôvodov už nemôže prevádzkovať svoju podnikateľskú činnosť a  požiadala o zmenu  
v nájomných vzťahoch na spoločnosť Pekáreň, KPK s. r. o., so sídlom Trnava, Hviezdoslavova 
224/3, IČO 55 097 685  od 1. februára 2023, ktorej spoločníkmi  sú synovia pani Počuchovej, Ing. 
Miroslav Počuch a Mgr. Mario Počuch a pani Renáta Fúziková. Konatelia spoločnosti pri právnych 
úkonoch konajú za spoločnosť len spoločne.    
        Stánok č. 226, evid. č. 14, na Ulici  Jána Bottu v Trnave, vo výmere 18,60 m2 je umiestnený     
na pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. “C”  č.1502/1, Stánok č. 23, evid. č. 7, na Ulici 
Vladimíra Clementisa v Trnave, vo výmere  30,72 m2 je umiestnený  na pozemku vo vlastníctve 
Mesta Trnava,  parc. reg. “C”  č. 5671/92, Stánok č. 124, evid. č. 149, na Ulici Teodora Tekela  v 
Trnave, vo výmere 18,00 m2 je umiestnený  na pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. 
“C”  č.5671/92, Stánok č. 225, evid. č. 13, na Ulici Tehelná   v Trnave, vo výmere 7,00 m2 je 
umiestnený  na pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. “C”  č.5680/13, Stánok č. 228, 
evid. č. 15, na Saleziánskej ulici v Trnave, vo výmere 18,16 m2 je umiestnený     na pozemku vo 
vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. “C”  č. 5292/15, Stánok č. 6, evid. č. 135, na Ulici  Čajkovského 
v Trnave, vo výmere 7,00 m2 je umiestnený  na pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. 
“C”  č.1635/82.  
       Na základe preverenia Mesto Trnava neeviduje voči žiadateľom  žiadne pohľadávky. 
       Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava na svojom zasadnutí  21. marca  
2023 odporučila súhlasiť so zmenou nájomcu v nájomných vzťahoch na prenájom pozemkov pod 
horeuvedenými predajnými stánkami. 
       Nájomné vzťahy na prenájom pozemkov pod predajnými stánkami rieši OM na dobu určitú 
jeden rok, nakoľko podľa informácie odboru územného rozvoja a koncepcií mesto pripravuje  
prototypy predajných stánkov, ktoré postupne nahradia súčasné predajné stánky na celom území 
mesta Trnava.  
       V predmetnom prípade ide o prenájom majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
o ktorom rozhoduje mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  
Dôvod hodný osobitného zreteľa  podľa  § 9a ods. 9) písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov, spočíva  v tom, že  ide o prenájom pozemku za nezmenených 
podmienok.  
       Zámer k prevodu nájomného vzťahu na prenájom pozemku pod predajným stánkom z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa bol zverejnený  6.4.2023. 
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       V závere spravodajskej správy požiadala o technický doplnok do návrhu uznesenia 
v alternatíve I., s uvedením údajov o novom nájomcovi pozemkov pod predajnými stánkami.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním:  
a/ alternatívy I., t. j. schvaľuje zmenu nájomcu v zmysle predloženého návrhu 
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k alternatíve I. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 145 
v zmysle prerokovávaného materiálu, schválenej alternatívy a technického doplnku.  
 
 
č. 6.15 
Ukončenie nájomnej zmluvy cč. 575/2022 

 
       Dňa 24.10.2022 obdržal Odbor majetkový Mestského úradu v Trnave žiadosť o ukončenie 
nájomnej zmluvy c. č. 575/2022, ktorej predmetom nájmu je prenájom pozemku v k. ú. Modranka, 
parc. reg. „C“ č. 110 – záhrada s výmerou 39 m2, zapísanom na LV č. 2267. Zmluva je uzatvorená 
medzi prenajímateľom – Mestom Trnava a nájomcami – Pavlom Barlíkom a Darinou Barlíkovou, 
rod. Lxxxxxxxxx. Zmluva je zverejnená od 13.7.2022, uzatvorená na dobu neurčitú, od 14.7.2022, 
nájomné uhrádzané na základe tejto zmluvy je od 1.1.2022 vo výške 0,655 eura/m2/rok, t. j. 25,55 
eura/rok.  
        Nájomný vzťah založený touto zmluvou bol schválený uznesením Mestského zastupiteľstva 
mesta Trnava č. 920/2022 zo dňa 26.04.2022 a môže sa skončiť výpoveďou podľa § 677 
Občianskeho zákonníka, písomnou dohodou zmluvných strán, alebo odstúpením od tejto zmluvy. 
        Dňa 28.10.2022 odbor majetkový informoval nájomcu, že ukončenie zmluvy nie je možné 
bez schválenia Mestským zastupiteľstvom a vyzval nájomcu na preukázanie fotodokumentáciou, 
že je pozemok pripravený na odovzdanie späť Mestu Trnava, do dnešného dňa nájomca 
uvoľnenie pozemku nepreukázal.  
Odbor majetkový vykonal šetrenie na mieste dňa 10.3.2023, aktuálna situácia je v prílohe 
materiálu. Pozemok je sprístupnený.  
        Majetková komisia hlasovaním schválila návrh odboru majetkového, ukončiť nájomný vzťah 
dohodou o ukončení nájomnej zmluvy odo dňa, kedy preveril sprístupnenie pozemku t. j. od 
10.3.2023. V takom prípade je nájomca povinný zaplatiť alikvotnú časť nájomného zvýšeného 
o mieru inflácie za rok 2022, t. j. o 12,8%, ročné nájomné tak predstavuje sumu 28,82 eura, teda 
za obdobie od 1.1.2023 do 10.3.2023 je to 5,45 eura. 
        Nájomca nie je dlžný na nájomnom za rok 2022. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 146 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.16 
Zámena pozemkov na Ulici Kapitulská v Trnave (TALAMONE s.r.o.) 

 
         Mesto Trnava plánuje realizovať rekonštrukciu časti východného úseku mestského 
opevnenia za objektami na Kapitulskej ulici č. 10, 11, 12 v zmysle PD. Časť, ktorá je predmetom 
projektu predstavuje dĺžku cca 53 m. Riešená lokalita mestského opevnenia sa nachádza na 
pozemkoch v k. ú. Trnava parc. reg C č. 485/2 o výmere 18 m2, parc. reg. C č. 485/3 o výmere 20 
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m2, časti parc. reg. C č. 486/1 vo vlastníctve spoločnosti TALAMONE s. r. o. a na pozemkoch parc. 
reg. C č. 490 o výmere 29 m2 a parc. reg. C č. 491 o výmere 52 m2 vo vlastníctve mesta Trnava.  
        Na základe spracovaného koncepčného materiálu obnovy hradieb a metodického 
usmernenia Krajského pamiatkového úradu  bude v celom rozsahu murivo doplnené na pôvodnú 
šírku. V rozsahu pozemku Kapitulská 12 bude obnovené formou slohovej rekonštrukcie, v rozsahu 
pozemku Kapitulská 11 bude obnovené na plnú výšku formou rekonštrukcie bez naznačenia 
pôvodného cimburia a v rozsahu pozemku Kapitulská 10 bude kurtina obnovená do úrovne cca 50 
cm pod úrovňou ochodze.  
          Mestské opevnenie mesta Trnava je unikátnym opevnením v rámci Slovenska. Postupne je 
obnovované po jednotlivých častiach. Zámerom obnovy je zachovanie tejto významnej pamiatky 
mesta a odstránenie havarijného stavu. Tejto časti opevnenia hrozí zrútenie, ak sa nezabezpečí 
jeho stavebnotechnický stav v zmysle projektu.  
          Majetková komisia sa už zaoberala majetkovoprávnym usporiadaním pozemkov pod 
mestským opevnením vo vlastníctve spoločnosti TALAMONE s. r. o. v roku 2020, vtedy neprišlo 
k vzájomnej dohode k zámene pozemkov. 
         Po zhotovení projektovej dokumentácie stavby „Pamiatková obnova Mestského opevnenia 
Trnava – južný východnej časti v rozsahu pozemkov 458/2, 458/3, 486/1, 490, 491 opevnenie za 
objektami ulica Kapitulská 10, 11, 12“, Odbor majetkový MsÚ listom č. OM/42622-113139/2022/Dy 
zo dňa 2.11.2022 požiadal spoločnosť TALAMONE s. r. o. o návrh majetkovoprávneho 
usporiadania pozemkov a súhlas so vstupmi a prejazdami na pozemky       zo strany Kapitulská 10 
a 12 v Trnave, pre realizáciu stavby. 
        Dňa 21.11.2022 spoločnosť TALAMONE s. r. o. zaslala mailom vyjadrenie, že trvajú na 
zámene pozemkov. 
        Odbor investičnej výstavby vo svojom stanovisku uvádza, že po konzultácii s projektantom   
Ing. arch. Ďurkom, nebude pozemok parc. reg. C č. 8845/5 zasiahnutý výstavbou, resp. stavebným 
zásahom, pri realizácii obnovy mestského opevnenia. 
        Majetková komisia sa na svojom zasadnutí dňa  24. 1. 2023 zaoberala ponukou na zámenu 
pozemkov na Ul. Kapitulská v Trnave a odporúča mestskému zastupiteľstvu schválenie zámeny 
pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava parc. reg. C č. 8845/5 o výmere 65 m2  zastavaná plocha 
a nádvorie za 4 pozemky vo vlastníctve spoločnosti TALAMONE, s. r. o. a to parc. reg. C č. 485/2 
o výmere 18 m2 záhrada, parc. reg. C č. 485/3 o výmere 20 m2  zast. plocha a nádvorie a pozemky 
parc. reg. C č. 486/3 o výmere 16 m2 zastavaná plocha a parc. reg. C č. 486/4 o výmere 15 m2 
zastavaná plocha (oddelené GP č. 119/2018 z parc. reg C č. 486/1)  spolu o výmere 69 m2,  s tým 
že Mesto Trnava dá vyhotoviť znalecký posudok na uvedené pozemky. Ak nebude hodnota 
posudzovaných pozemkov rovnaká, vzniknutý rozdiel uhradí jedna  zo strán.   
        Mesto Trnava dalo vyhotoviť znalecký posudok č. 8/2023 na stanovenie všeobecnej hodnoty 
pozemkov za účelom zámeny pozemkov. V zmysle znaleckého posudku, je všeobecná hodnota 
predmetných pozemkov 223,74 eur/m2, t. j. spolu 15 438,06 eur. 
Rozdiel vo všeobecnej hodnote pozemkov je 894,96 eur, v neprospech Mesta Trnava. V zmysle 
stanoviska majetkovej komisie uvedený rozdiel uhradí Mesto Trnava spoločnosti TALAMONE, s. 
r. o. pri zámene pozemkov.  
         Zámena pozemkov môže byť schválená v zmysle § 9a) ods. 8 písmeno e) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku  obcí v znení neskorších predpisov, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Dôvod 
hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že ide o prevod majetku mesta za účelom usporiadania 
vlastníctva pozemkov pod mestským opevnením, ktoré je národnou kultúrnou pamiatkou. 
        Zámer zámeny nehnuteľností bude zverejnený dňa 6. 4. 2023 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 147 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
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č. 6.17 
Prevod novovybudovaných vodných stavieb – kanalizácia a vodovod – z vlastníctva Mesta 
Trnava  do vlastníctva TAVOS, a. s. 

        
  Mesto Trnava je akcionárom spoločnosti Trnavská vodárenská spoločnosť, a. s.  
  Po novele zákona č. 442/2002 Z. z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách môže 

byť od 1. 1. 2022 vlastníkom verejných vodovodov a verejných kanalizácií z dôvodu verejného 
záujmu len subjekt verejného práva.  

Ak výstavbu verejných vodovodov a verených kanalizácií zabezpečujú právnické osoby, ktoré 
nie sú subjektmi verejného práva, podmienkou pre vydanie územného rozhodnutia je zmluva     o 
budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva k dotknutej stavbe medzi jej vlastníkom a subjektom 
verejného práva a podmienkou pre vydanie kolaudačného rozhodnutia je zmluva      o prevode 
vlastníctva verejného vodovodu alebo verejnej kanalizácie medzi vlastníkom stavby a subjektom 
verejného práva.  

 Po negatívnom stanovisku TAVOS, a. s. prevziať do majetku vodné  stavby realizované  
investormi nových obytných zón na území mesta Trnava, ich v záujme povolenia užívania 
Okresným úradom Trnava prevzalo Mesto Trnava do majetku na základe uznesení mestského 
zastupiteľstva mesta Trnava. V príslušných uzneseniach MZ bolo riešené následné odovzdanie 
uvedených vodných stavieb do prevádzky, správy a údržby TAVOSu, nie odovzdanie do jeho 
majetku.   

Nakoľko je však táto situácia  pre Mesto Trnava neudržateľná z dôvodu, že nemá personálne 
a finančné kapacity na zabezpečovanie povinností vlastníka verejných vodovodov a verejných 
kanalizácií, konalo sa na podnet odboru majetkového MsÚ dňa  21. 2. 2023 rokovanie so 
zástupcami TAVOS, a. s .  vo veci prevzatia uvedených vodných stavieb – verejných rozvodov 
vody a kanalizácie do majetku, správy a údržby spoločnosti TAVOS, a. s. 

  Na rokovaní sa prerokovávalo prevzatie konkrétnych  vodných stavieb s tým, že ich prevod       
do vlastníctva TAVOS, a. s. musí byť schválený mestským zastupiteľstvom mesta Trnava v zmysle  
§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
ktorým je  skutočnosť, že predajom vodných stavieb do majetku Trnavskej vodárenskej 
spoločnosti, a. s., sa zabezpečí plnohodnotné prevádzkovanie vodných stavieb v zmysle predmetu 
činnosti tejto spoločnosti. 

 Uvedený prevod  sa schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov mestského 
zastupiteľstva. 

 Zámer previesť majetok týmto spôsobom je obec povinná zmysle § 9a  ods. 8  písm. e)  
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  zverejniť najmenej 15 dní pred schvaľovaním prevodu 
obecným zastupiteľstvom na svojej úradnej tabuli a na svojej internetovej stránke, ak ju má obec 
zriadenú, pričom tento zámer musí byť zverejnený počas celej tejto doby. 

Zámer bol zverejnený dňa 29.3.2023. 
 
Majetková komisia po prerokovaní záležitosti prevodu vodných stavieb na rokovaní dňa 21. 3. 

2023 odporúča mestskému zastupiteľstvu súhlasiť s predajom  každej vodnej  stavby do vlastníctva 
TAVOS, a. s., a to  za kúpnu cenu vo výške 1,- euro za každú stavebný objekt ako je to rozpísané 
v materiáli pod bodmi 1/ až 4/.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 148 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.18 
Súhlas s použitím pozemkov Mesta v k. ú. Zavar, parc. reg. „C“ č. 209/9 a 209/13 k stavbe 
„Polyfunkčný areál Zavar 1“   
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        Dňa 23.02.2023 spoločnosť TT Dev, s.r.o., IČO: 46 831 070, so sídlom: Františkánska 4, 
Trnava, predložila na MsÚ opätovnú žiadosť o umiestnenie stavieb na pozemkoch Mesta Trnava 
a zároveň o majetkové vysporiadanie k stavebnému konaniu pre stavbu: „Polyfunkčný areál Zavar 
1“.  
        Stavebník žiada o súhlas s umiestnením stavby na pozemkoch vo vlastníctve Mesta Trnava 
a majetkovoprávne vysporiadanie z dôvodu nevyhnutného záberu pozemkov Mesta Trnava na 
dopravnú infraštruktúru pre pozemok parc. reg. „C“ č. 209/4, v k. ú. Zavar, ktorého vlastníkom je 
spoločnosť od roku 2019 a kúpila ho vo verejnej súťaži od Mesta Trnava.  
        Predmetom tohto materiálu je riešenie umiestnenia časti dopravnej infraštruktúry pre stavbu 
„Polyfunkčný areál Zavar 1“ – konkrétne umiestnenie časti hlavnej areálovej komunikácie 
(napojenie na existujúcu kruhovú križovatku na Automobilovej ulici) a umiestnenie časti chodníka 
pozdĺž hlavnej areálovej komunikácie. Inžinierske siete bude investor riešiť na vlastných 
pozemkoch. Celková plocha záberu na pozemku Mesta na parcelách jednotlivo je na parc. č. 209/9 
– 218 m2 a na parc. č. 209/13 – 251 m2. 
        Po vydaní územného rozhodnutia bude riešenie majetkovoprávneho vysporiadania stavby 
k stavebnému konaniu predložené  mestskému zastupiteľstvu samostatným materiálom. 
        Odbor dopravy súhlasí so žiadosťou o umiestnenie stavby za podmienky, že plánovaná 
stavba bude v súlade s územným plánom Mesta Trnava. Je potrebné doplniť plán prenosného 
a trvalého značenia. Investor má na OD podanú žiadosť o povolenie na zriadenie vjazdu.  
        Dňa 20.2.2023 sa na odbore územného rozvoja a koncepcií uskutočnilo stretnutie stavebníka 
predmetnej stavby so zástupcami MsÚ, kde bol vyslovený súhlas k umiestneniu stavby časti 
hlavnej areálovej komunikácie a časti chodníka pozdĺž tejto komunikácie. OÚRaK odporúča 
súhlasiť s použitím mestského pozemku na umiestnenie vyššie uvedených stavieb - komunikácie 
a chodníka. 
        Majetková komisia na zasadnutí dňa 21.3.2023, sa vyjadrila k majetkovoprávnemu 
vysporiadaniu a  odporúča Mestskému zastupiteľstvu súhlasiť so zriadením odplatného, časovo 
neobmedzeného vecného bremena, spočívajúceho v povinnosti Mesta Trnava strpieť umiestnenie 
časti areálovej komunikácie a chodníka a výkon s tým súvisiacich užívateľských práv na častiach 
pozemkov Mesta Trnava parc. reg. „C“ č. 209/9 a č. 209/13, v k. ú. Zavar, po oddelení príslušných 
častí pozemkov porealizačným geometrickým plánom,  v prospech spoločnosti TT Dev, s.r.o. a 
každodobého vlastníka areálovej komunikácie a chodníka, za odplatu stanovenú znaleckým 
posudkom. Znalecký posudok zhotoví Mesto Trnava a  náklady na jeho zhotovenie budú 
započítané spoločnosti TT Dev, s.r.o. k výške odplaty za zriadenie vecného bremena. 
         Spoločnosť TT Dev, spol. s.r.o. požiadala stavebný úrad o vydanie územného rozhodnutia, 
ku ktorému potrebuje súhlas Mesta s použitím pozemkov v jeho vlastníctve. OM predkladá materiál 
Mestskému zastupiteľstvu. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 149 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.19 
Výpožička nebytových priestorov v objekte na ulici Limbová 11 v Trnave, Centrum voľného 
času 

 
       Dňa 23.3.2023 bola spoločnosti STEFE Trnava, s.r.o. doručená žiadosť pána Mgr. Havlíka – 
riaditeľa Centra voľného času so sídlom na ulici V jame 3 v Trnave o výpožičku nebytových  
priestorov v objekte na ulici Limbová 11 v Trnave, na 1. poschodí objektu, o celkovej výmere 
316,21 m2.  
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        Centrum voľného času je zariadenie pre deti a mládež, ktorého cieľom a poslaním je počas 
celého roka organizovať výchovno-vzdelávacie ale i oddychové aktivity, rozvíjať záľuby, záujmy 
a talent detí a mládeže. Svoju činnosť organizuje formou pravidelnej a príležitostnej záujmovej 
činnosti. V pravidelnej záujmovej činnosti je to ponuka záujmových útvarov (krúžkov) v čase mimo 
vyučovania.  
Centrum voľného času je aktívna aj v metodickej činnosti organizovaním prednášok a odborných 
seminárov pre pedagógov. 
        V uvedených priestoroch by žiadateľ prevádzkoval mládežnícku klubovňu. 
         Nakoľko predmetné priestory neboli na základe pokynov vedenia mesta Trnava zverejnené 
k priamemu prenájmu, predkladáme materiál na schválenie do Mestského zastupiteľstva ako 
prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom v zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov a podľa § 4 ods. 4 písm. r) Zásad hospodárenia 
s majetkom mesta a s majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý bol mestu zverený, rozhodne 
trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
        Výpožička predmetných priestorov je prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že Centrum 
voľného času zabezpečuje výchovno – vzdelávaciu, záujmovú a rekreačnú činnosť detí. 
Usmerňuje rozvoj ich záujmu, vytvára podmienky na rozvíjanie a zdokonaľovanie praktických 
zručností a podieľa sa na formovaní návykov a užitočného využívania voľného času. 
        Zámer vypožičať majetok mesta bol zverejnený na úradnej tabuli mesta a na internetovej 
stránke správcu dňa 5.4.2023. 

          Žiadateľ nemá podlžnosti voči mestu Trnava, ani organizáciám, ktoré boli mestom Trnava 
zriadené.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
Rozprava: 
       PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – dala návrh, aby do 
zmluvy bol daný text, že „vypožičiavateľ môže so súhlasom majiteľa, teda Mesta Trnava prenajímať 
majetok aj tretím osobám“. Tak by mohla byť klubovňa využívaná aj v dopoludňajších hodinách 
mládežou.  
       JUDr. Ing. Eva Kolláriková, PhD., MBA, konateľka spoločnosti STEFE Trnava, s.r.o. - ide 
o výpožičku, preto sa pýtala, či sa môže dávať následne do prenájmu.  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 22, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bol prijatý návrh poslankyne 
Nemčovskej.  
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 150 
v zmysle prerokovávaného materiálu so zapracovaním schválenej pripomienky s poskytnutím 
priestoru do užívania.  
 
 
č. 6.20 
Odsúhlasenie skutočnej výšky vynaložených nákladov na stavebné úpravy nebytových 
priestorov v objekte na Ulici Limbová 3 v Trnave, BESST, s.r.o. 

 
        Spoločnosť BESST, s.r.o., Limbová 6051/3, 917 02 Trnava, IČO: 44 867 379 na základe 
Zmluvy o nájme a zmluvy o výpožičke zo dňa 07.08.2009 v znení neskorších Dodatkov č. 1. – 23 
užíva nebytové priestory v objekte na ulici Limbová 3 v Trnave za účelom zriadenia škôl 
a školských zariadení, a to Súkromnej materskej školy BESST, Súkromnej základnej školy BESST 
a Súkromného bilingválneho gymnázia BESST. V súčasnosti nájomca užíva nebytové priestory 
v celkovej  výmere 6 755,24 m2, z toho v nájme má 5 967,24 m2 a vo výpožičke 788 m2.  
         Uzneseniami MZ č. 832/2021 a 833/2021 zo dňa 07.12.2021 Mestské zastupiteľstvo mesta 
Trnava schválilo nájomcovi vykonanie stavebných úprav nebytových priestorov maximálne do 
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výšky 7 000,- eur s DPH a následne po zdokladovaní preinvestovania skutočných nákladov ich 
započítanie s výškou 80% ročného nájomného.   
         Schválené stavebné úpravy boli v rozsahu: vybúranie obvodovej steny, ktorá neplní nosnú 

funkciu; výmena 2 okien za okno a dvere ako nový výstup do átria budovy; vybudovanie schodov 

k dverám z átria; vybudovanie dverí na chodbe predškolákov. 

          Listom zo dňa 10.03.2023 konateľ spoločnosti BESST, s.r.o. – Ing. Roman Hirner požiadal 
o započítanie vynaložených nákladov na stavebné úpravy nebytových priestorov v celkovej výške 
6 785,36 eur s DPH. K uvedenej žiadosti nájomca priložil aj faktúry za materiál a vykonané 
stavebné a elektroinštalačné práce v celkovej hodnote 6 785,36 eur s DPH. 
         Odborná komisia zložená zo zamestnancov spoločnosti STEFE Trnava, s.r.o. v súlade so 
Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a s majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý 
bol mestu zverený, po osobnej obhliadke priestorov posúdila finančné náklady v súvislosti 
s rekonštrukciou nebytových priestorov. Konštatovala, že práce a materiál boli skutočne použité 
pri modernizácii priestoru. Z hľadiska funkčnosti sú predmetné stavebnú úpravy pre vlastníka 
objektu z pohľadu budúceho využitia výhodné a prospešné. Spoločnosť STEFE Trnava, s.r.o. ako 
správca nebytových priestorov nemá námietky voči započítaniu investície s nájmom za užívanie 
priestorov. 
          Spoločnosť STEFE Trnava, s.r.o. neeviduje voči nájomcovi žiadne pohľadávky a nájomca 
nemá podlžnosti ani voči mestu Trnava a organizáciám, ktoré boli mestom zriadené.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
Rozprava: 
       Mgr. Stanislav Hric, poslanec MZ – technicky sa spýtal, či dnes sme náhodou v zásadách 
neschválili započítavanie nákladov do výšky 70%.   
       JUDr. Ing. Eva Kolláriková, PhD., MBA, konateľka a generálna riaditeľka spoločnosti – 
reagovala na otázku poslanca. V uznesení, ktoré citovala bolo z roku 2021 a bolo v ňom uvedené, 
že sa bude započítavať do výšky 80%. Muselo by prísť k zmene pôvodného uznesenia. Ďalšie 
uznesenia už budú prijímané v zmysle nových zásad.   
        
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 20, proti 0, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 151 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.21 
Schválenie prenájmu nebytových priestorov a súťažných podmienok obchodnej verejnej 
súťaže na prenájom nebytových priestorov 

 
       Spoločnosť STEFE Trnava, s.r.o. pripravila v zmysle úlohy zo zasadnutia Majetkovej komisie 
pri MZ zo dňa 21.03.2023 návrh podmienok obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytových 
priestorov na ul. Limbová 11 v Trnave.  

  Nebytové priestory v celkovej výmere 46,80 m² sa nachádzajú na prízemí v nehnuteľnosti na 
ul. Limbová 11 v Trnave, súp. č. 6910, zapísanej  na LV č. 5000, parcela č. 8399/135.  

  Posledný nájomca, Slovenská pošta, a. s. ukončí  nájomný vzťah ku dňu 30.04.2023 a 
predmetné nebytové priestory odovzdá správcovi.   

Spoločnosť STEFE Trnava, s.r.o. pripravila v zmysle úlohy z per rollam zasadnutia 
Majetkovej komisie pri MZ v dňoch 4.4.2023 – 11.4.2023 návrh podmienok obchodnej verejnej 
súťaže na prenájom nebytových priestorov na ul. Hlavná 1 v Trnave.  
         Majetková komisia pri MZ odporučila schváliť prenájom a podmienky obchodnej verejnej 
súťaže. 

Nebytové priestory v celkovej výmere 506,66 m² sa nachádzajú na prízemí a v suteréne 
v nehnuteľnosti na ul. Hlavná 1 v Trnave, súp. č. 1, zapísanej  na LV č. 5000, parcela č. 757/3, 
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727/2. Posledný nájomca, ERAGO s.r.o. ukončí nájomný vzťah ku dňu 20.04.2023 exekučným 
vyprataním. 
      
  Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním:  
a/ v návrhu uznesenia v časti A – objekt Limbová 11 
v návrhu nájomnej zmluvy v bode XIII, písm. E/ alternatívu č. 2, t. j. elektronickú aukciu 
b/ v návrhu uznesenia v časti B – objekt Hlavná 1 
v bode B2. Schvaľuje, písm. A/ predmet nájmu v 5. odrážke, uvedenú minimálnu východiskovú 
cenu znížiť z pôvodnej výšky „65 312,35 eur/rok“ na ...35 000,- eur/rok... 
a v návrhu nájomnej zmluvy v bode XIII, písm. E/ alternatívu č. 2, t. j. elektronickú aukciu 
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
       Súčasťou materiálu bol návrh uznesenia, ktorý sa skladá z dvoch častí; časť A sa týka objektu 
Limbová 11 a časť B objektu Hlavná 1. 
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k objektu Limbová 11, 
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0)bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k objektu Hlavná 1. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 152 
v zmysle prerokovávaného materiálu a schválených odporúčaní mestskej rady.  
 
 
č. 6.22 
Schválenie podmienok obchodných verejných súťaží 

 
        Príspevková organizácia Mestské služby mesta Trnava, so sídlom Priemyselná 5, 917 01 
Trnava, IČO: 00598135 je prevádzkovateľom a správcom nebytových priestorov v objekte kolkárne 
Areálu Zdravia, Trnava – Modranka. Súčasťou predmetného objektu sú interiérové obchodné 
priestory. 
         Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava po prerokovaní dňa 21.3.2023 
odporúča tento materiál Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť. 
     Príspevková organizácia Mestské služby mesta Trnava preto predkladá tento návrh podmienok 
obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh nájomnej zmluvy na nájom časti nebytových 
priestorov v objekte. 
         Príspevková organizácia Mestské služby mesta Trnava, so sídlom Priemyselná 5, 917 01 
Trnava, IČO: 00598135 je prevádzkovateľom a správcom aj nebytových priestorov – WC 
s kioskom – na ulici Zelený kríčok, Trnava. Súčasťou predmetného objektu sú interiérové 
obchodné priestory. 
         Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava po prerokovaní dňa 21.3.2023 
odporúča tento materiál Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť. 
         Príspevková organizácia Mestské služby mesta Trnava preto predkladá tento návrh 
podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh nájomnej zmluvy na nájom časti 
nebytových priestorov v objekte. 
 
 Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
      Súčasťou materiálu bol návrh uznesenia, ktorý sa skladá z dvoch častí; časť A sa týka objektu 
Areál zdravia v Modranke a časť B nebytových priestorov na Ulici Zelený kríčok. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 153 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
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č. 6.23 
Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže 

 
   Správa majetku mesta Trnava, p. o. so sídlom Spartakovská ulica 7239/1B, 91701 Trnava, 
IČO: 53041984 je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestského priemyselného 
a technologického parku na Priemyselnej ulici č. 5 v Trnave. Súčasťou predmetného objektu sú 
interiérové (kancelárske priestory) priestory. 
         Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava po prerokovaní dňa 21.3.2023 
odporúča tento materiál Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť. 
         Správa majetku mesta Trnava, p. o. preto predkladá tento návrh podmienok obchodnej 
verejnej súťaže o najvhodnejší návrh nájomnej zmluvy na nájom časti nebytových priestorov 
v objekte. 
         Správa majetku mesta Trnava, p. o. so sídlom Spartakovská ulica 7239/1B, 91701 Trnava, 
IČO: 53041984 je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestského priemyselného 
a technologického parku na Priemyselnej ulici č. 5 v Trnave. Súčasťou predmetného objektu sú 
interiérové (skladovo-logistické priestory) priestory. 
         Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava po prerokovaní dňa 21.3.2023 
odporúča tento materiál Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť. 
        Správa majetku mesta Trnava, p. o. preto predkladá tento návrh podmienok obchodnej verejnej 
súťaže o najvhodnejší návrh nájomnej zmluvy na nájom časti nebytových priestorov v objekte. 
         Správa majetku mesta Trnava, p. o. so sídlom Spartakovská ulica 7239/1B, 91701 Trnava, 
IČO: 53041984 je prevádzkovateľom a správcom objektu kúpaliska Kamenný mlyn, Kamenná 
cesta, Trnava. Súčasťou predmetného objektu sú priestory určené na umiestnenie predajných 
stánkov v objekte, počas letnej sezóny kúpaliska Kamenný mlyn. 
         Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava po prerokovaní dňa 21.3.2023 
odporúča tento materiál Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť. 
         Správa majetku mesta Trnava, p. o. preto predkladá tento návrh podmienok obchodnej 
verejnej súťaže o najvhodnejší návrh nájomnej zmluvy na nájom časti pozemkov v objekte. 
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
      Súčasťou materiálu bol návrh uznesenia, ktorý sa skladá z troch častí; časti A, B sa týkajú 
objektu priemyselného parku a to: kancelárskych priestorov a skladovo-logistických priestorov 
a časť C kúpaliska Kamenný mlyn. 
       Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 154 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
č. 6.24 
Schválenie užívania nebytových priestorov v objekte Mestského zimného štadióna – 
Hokejový klub Trnava 

 
         Správa majetku mesta Trnava, p. o. je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestského 
zimného štadióna v Trnave. 
         Občianske združenie Hokejový klub Trnava, so sídlom Ulica Spartakovská 7239/1B, 917 01 
Trnava, IČO: 36088960, DIČ: 2020165389, zastúpený: Mgr. Adrianou Hosťoveckou, prezidentkou 
klubu požaduje uzavrieť Zmluvu o nájme časti nebytových priestorov a Zmluvu o výpožičke časti 
nebytových priestorov opísaných v schvaľovacej časti uznesenia, na dobu neurčitú, na ktorých má 
záujem vykonávať činnosti opísané v uznesení.   
         Prílohou č. 1 materiálu je nákres polohy uvedených nebytových priestorov v objekte. Predmet 
nájmu opísaný v schvaľovacej časti uznesenia využíva predmetný Žiadateľ pre potreby  vlastného 
občianskeho združenia – športového klubu. 
V prípade výpožičky nebytových priestorov ide o nasledovné nebytové priestory. 
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         Prílohou č. 2 materiálu je nákres polohy uvedených nebytových priestorov v Objekte. 
Predmet výpožičky opísaný v schvaľovacej časti uznesenia chce Žiadateľ využívať ako priestory 
pre činnosť klubu pre účely skladu a šatní. 
         Nájom a výpožička pre žiadateľa podliehajú schváleniu Mestským zastupiteľstvom mesta 
Trnava ako dôvod hodný osobitného zreteľa. 
         V zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov Mestské zastupiteľstvo schvaľuje nájom a výpožičku majetku v prípadoch hodných 
osobitného zreteľa, o ktorej rozhodne trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
         Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že Žiadateľ je športový klub dlhodobo 
pôsobiaci v meste Trnava a zabezpečujúci východu detí a mládeže pre obyvateľov mesta Trnava. 
        Zámer nájmu a výpožičky  nebytových priestorov bol zverejnený dňa  11.4.2023 na úradnej 
tabuli mesta Trnava a centrálnej úradnej tabuli mesta Trnava. 
        Ako správca predmetných priestorov súhlasíme s nájmom a výpožičkou a navrhujeme 
predmetný stav upraviť najneskôr k 1.7.2023. Zároveň uvádzajú, že žiadateľ nemá žiadne 
nedoplatky vyplývajúce z ostatných zmluvných vzťahov. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pozmeňovacích návrhov.  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
       Súčasťou materiálu bol návrh uznesenia, ktorý sa skladá z dvoch častí; časť A sa týka nájmu 
nebytových priestorov a časť B výpožičky nebytových priestorov v objekte Mestského zimného 
štadiónu pre Hokejový klub Trnava. 
       Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 155 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
 
 
 
Materiál č. 7.1 
Stanovisko k zaradeniu súkromnej materskej školy a súkromnej jazykovej školy do Siete 
škôl a školských zariadení Slovenskej republiky 

Spravodajca: Mgr. Michal Špernoga   
 
        Dňa 27.1.2023 bola na Odbor školstva, mládeže a športu doručila štatutárna zástupkyňa Mgr. 
Nikola Magyarová žiadosť o stanovisko k zaradeniu Súkromnej materskej školy Prima Kids 
so zriaďovateľskou pôsobnosťou SMŠ Prima Kids Trnava do siete škôl a školských zariadení. 

   V zmysle §16 ods. 1 písm. l) zákona 596/2003 Z. z.  o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve v znení neskorších predpisov je  povinnosťou žiadateľa predložiť k žiadosti na 
Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky aj súhlas mesta, v ktorom bude 
škola zriadená v prípade, ak poskytuje vzdelanie pre deti do 15 rokov veku. 
        Zámerom žiadateľa je poskytovať starostlivosť pre deti predškolského veku s kapacitou 
materskej školy 40 detí.  
        V prípade schválenia žiadosti o zriadenie školy pod názvom: Súkromná materská škola Prima 
Kids, Ulica Mikovíniho 26, Trnava v zmysle §6 ods. 12, písm. b) zákona 596/2003 Z.z. o štátnej 
správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov, bude mať mesto Trnava záväzok prispievať zriaďovateľovi súkromnej 
materskej školy na bežné osobné a prevádzkové výdavky z podielových daní mesta Trnava. V roku 
2023 je ročná výška podielových daní na prepočítané dieťa materskej školy 2 919,19 eur a na 
prepočítané dieťa so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami materskej školy 3 122,36 eur. 

    V súlade so zákonom stanovenými lehotami na predkladanie výkazov bude Súkromná 
materská škola v Trnave povinná po jej zaradení do siete škôl a školských zariadení predložiť na 
mesto Trnava Výkaz Škol (MŠVVŠ SR) 40 – 01 o počte žiakov základných umeleckých škôl, detí 
materských škôl a školských zariadení a poslucháčov jazykových škôl v územnej pôsobnosti obce 
podľa stavu k 15.9.2023 a na základe uvedeného jej bude po nápočte podielových daní 
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poskytovaná dotácia od januára 2024 v zmysle §7a zákona 325/2012, ktorým sa mení a dopĺňa 
zákon č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení 
v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  
        Dňa 2.2.2023 bola na Odbor školstva, mládeže a športu doručená žiadosť od Mgr. Ľubici 
Zolvíkovej o súhlasné stanovisko k zaradeniu Jazykovej školy TULIPÁN Trnava do Siete škôl 
a školských zariadení. 
 V zmysle §16 ods. 1 písm. l) zákona 596/2003 Z. z.  o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 596“)  je  povinnosťou žiadateľa 
predložiť k žiadosti na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky aj súhlas 
mesta, v ktorom bude škola zriadená v prípade, ak poskytuje vzdelanie pre deti do 15 rokov veku. 
 Súkromná jazyková škola v mestskej časti Tulipán vykonáva svoju činnosť od 18.8.2015 pod 
obchodným menom EL-ZET SK s.r.o. s názvom Jazyková škola TULIPÁN Trnava. Jazyková škola 
ponúka činnosť spojenú s doučovaním žiakov, vedie kurzy a rôzne aktivity pre deti a mládež aj 
formou detských táborov spojených s cudzím jazykom. Taktiež vyučujú cudzie jazyky, vďaka čomu 
pomáhajú deťom a žiakom rozvíjať svoje vedomosti mimo vyučovacieho procesu a utvrdzovať 
vedomosti a znalosti z cudzieho jazyka. Jazyková škola sídli na Ulici Gábora Steinera 25, Trnava 
a momentálne ju navštevuje 50 detí a žiakov.  
  Na území mesta aktuálne pracuje viacero jazykových škôl /rozpísané boli v materiáli/, ktoré 
sú zaradené do Siete škôl a školských zariadení SR a ich financovanie spadá pod Trnavský 
samosprávny kraj, pretože jazykové školy sú súčasťou stredných škôl a aj tie, ktoré nie sú 
zaradené do siete škôl a školských zariadení. 
 V prípade schválenia žiadosti o zaradenie Súkromnej jazykovej školy TULIPÁN Trnava do 
Siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky nevyplýva mestu Trnava povinnosť 
financovania predmetnej jazykovej školy na mzdy a prevádzku z podielových daní ako to býva pri 
zariadeniach pre deti a mládež, pretože táto povinnosť vyplýva len pri školách a školských 
zariadeniach, ktoré môže obec zriaďovať podľa §6 ods. 2 zákona č. 596. V prípade neschválenia 
žiadosti môže jazyková škola realizovať svoju činnosť bez obmedzení.  
 
 Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním:  
a/ v návrhu uznesenia v časti A, s alternatívou II., t. j. nesúhlasí so zaradením Súkromnej materskej 
školy Prima Kids do Siete škôl a školských zariadení od 1.9.2023 
b/ v návrhu uznesenia v časti B, s alternatívou II., t. j. nesúhlasí so zaradením Súkromnej jazykovej 
školy Tulipán do Siete škôl a školských zariadení od 1.9.2023. 
 
Stanovisko Komisie školstva a vzdelávania MZ k obidvom žiadostiam bolo negatívne, t. j. 
nesúhlasiť so zaradením.  
Stanovisko Mestskej školskej rady bolo spravodajcom prezentované na rokovaní mestského 
zastupiteľstva. V súvislosti so súkromnou materskou školou i súkromnou jazykovou školou bolo 
kladné.  
 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
       Súčasťou materiálu bol návrh uznesenia, ktorý sa skladá z dvoch častí; každá v dvoch 
alternatívach, t. j. súhlasí, resp. nesúhlasí so zaradením súkromnej školy do siete škôl a školských 
zariadení. Časť A rieši žiadosť o poskytnutie stanoviska k Súkromnej materskej škole Prima Kids, 
časť B poskytnutie stanoviska k Súkromnej jazykovej škole Tulipán.   
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k alternatíve II. k Súkromnej materskej škole Prima Kids. 
        Hlasovaním (za 21, proti 0, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej rady 
k alternatíve II. k Súkromnej jazykovej škole Tulipán. 
        Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 156 
v zmysle prerokovávaného materiálu a schválených alternatív odporúčaných mestskou radou.  
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        V úvodnej časti rokovania poslanci hlasovaním odsúhlasili zaradenie materiálu č. 7.2. do 
programu rokovania v zmysle poslaneckého návrhu.  
 
 
 
Materiál č. 7.2 
Stanovisko k zaradeniu Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej materskej školy, 
Ružindolská ulica 4, Trnava do Siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky 

Spravodajca: Mgr. Michal Špernoga   
 
        Dňa 7.12.2022 bola na Odbor školstva, mládeže a športu doručená žiadosť štatutárneho 
zástupcu Mgr. Nade Magulovej o stanovisko k zaradeniu Súkromnej materskej školy Slnečnica, 
Ružindolská ulica 4, Trnava so zriaďovateľskou pôsobnosťou Súkromná MŠ Slnečnica, o. z., 
Zelenečská ulica 7, 917 02 Trnava do siete škôl a školských zariadení.  
        Materiál 7.1. k zaradeniu Súkromnej materskej školy, Ružindolská ulica 4, Trnava bol 
prerokovaný a schválený uznesením č. 99 na zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 
dňa 14.2.2023. Zriaďovateľ však žiadal o súhlasné stanovisko k zaradeniu súkromnej materskej 
školy do Siete škôl a školských zariadení a bol vyzvaný Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a 
športu Slovenskej republiky, aby svoju žiadosť doplnil o súhlasné stanovisko k zaradeniu školského 
účelového zariadenia v podobe zariadenia školského stravovania do Siete škôl a školských 
zariadení Slovenskej republiky. 
        Zriaďovateľ sa obrátil na mesto Trnava s ďalšou žiadosťou, v ktorej žiada o súhlasné 
stanovisko k zriadeniu výdajnej školskej jedálne ako súčasti Súkromnej materskej školy, 
Ružindolská ulica 4, Trnava. Vo výdajnej školskej jedálni sa budú stravovať len deti z MŠ, ktorých 
má byť podľa žiadosti max 25. Mestský úrad predkladá návrh uznesenia v dvoch alternatívach 
 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 157 
v zmysle prerokovávaného materiálu v alternatíve I., súhlasí. 
 
 
 
 
 
Materiál č. 8.1 
Návrh na schválenie dotácie a zmeny účelu použitia dotácie z rozpočtu mesta Trnava na rok 
2023 

Spravodajca: Mgr. Michal Špernoga   
 

Mesto Trnava poskytuje dotácie v súlade s VZN č. 540, ktorým sa určuje metodika 
poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Trnava. 

Dňa 7. 3. 2023 bola na MsÚ doručená elektronická žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta 
Trnava na rok 2023 od žiadateľa FC Spartak, a. s. na projekt Medzinárodný futbalový turnaj 
starších žiakov v Španielsku  - Madrid Football cup, s požadovanou výškou dotácie 3 000,- eur 
a s celkovými predpokladanými nákladmi na projekt 15 000,- eur. Komisia mládeže a športu 
Mestského zastupiteľstva na svojom zasadnutí dňa 16. 3. 2023 posúdila žiadosť žiadateľa FC 
Spartak, a. s. na projekt Medzinárodný futbalový turnaj starších žiakov v Španielsku  - Madrid 
Football cup a navrhla podporiť uvedený projekt sumou 2 500,- eur. 

Dňa 14. 2. 2023 bola Mestským zastupiteľstvom mesta Trnava schválená dotácia pre 
žiadateľa Klub gymnastických športov Slávia Trnava v sume 5000,- eur na projekt 35. GYM 
Festival Trnava 2023, s celkovými predpokladanými nákladmi na projekt 26 000,- eur. Žiadateľ 
Klub gymnastických športov Slávia Trnava požiadal o zmenu použitia dotácie, ktorá bola schválená 
na 35. GYM Festival Trnava 2023 na medzinárodné podujatia Pohár federácií v športovom 
aerobiku, ktorý sa uskutoční 5. – 7. 10. 2023, s celkovými predpokladanými nákladmi na projekt 
7 000,- eur. Komisia mládeže a športu Mestského zastupiteľstva na svojom zasadnutí dňa 4. 4. 
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2023 posúdila žiadosť žiadateľa Klub gymnastických športov Slávia Trnava o zmenu účelu použitia 
dotácie z projektu 35. GYM Festival Trnava 2023 v sume 5000,- eur  na projekt Pohár federácií 
v športovom aerobiku a navrhla schváliť zmenu účelu použitia tejto dotácie.  

Vzhľadom k tomu, že súčet už schválenej sumy (75 000,- eur) a navrhovanej sumy dotácie 
žiadateľa FC Spartak, a. s. je nad 3 000,- eur (vrátane) a suma zmeny účelu použitia dotácie 
žiadateľa Klub gymnastických športov Slávia Trnava je nad 3 000,- eur, v súlade s platným VZN 
sú žiadosti predložené na schválenie Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava a budú podporené 
z rozpočtu mesta Trnava z programu 18 Dotačný systém mesta Trnava, z oblasti športové aktivity. 
 
 Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 158 
v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 9.1 
Návrh na pridelenie nájomného bytu vo vlastníctve mesta  

Spravodajca: Mgr. Ingrid Huňavá   
 
       Mesto Trnava v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia č. 562, ktorým sa mení a dopĺňa 
VZN č. 500 o nakladaní s bytmi vo vlastníctve Mesta Trnava (postavených s finančným prispením 
zo štátneho rozpočtu formou dotácie na rozvoj bývania a zo Štátneho fondu rozvoja bývania) môže 
podľa čl. 3 odsek 3 a 5 poskytnúť fyzickej osobe bývanie z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre 
osobu s trvalým pobytom v meste Trnava, ktorá sa ocitla v nepriaznivej sociálno-bytovej situácii 
vyžadujúcej si okamžité riešenie.  
      Zlatica Lakatošová, trvale bytom Trnava dňa 20.01.2023 požiadala o pridelenie               1-
izbového nájomného bytu na Ulici Veternej 7336/18C-F v Trnave. V súčasnosti býva       v 1-
izbovom nájomnom byte č. x, x. podlažie na xxxxx ulici xxxx/xx v Trnave, kde má uzatvorenú 
nájomnú zmluvu na dobu určitú 6 mesiacov. Žiadateľka je osamelou matkou       s x deťmi vo veku 
xxxx rokov. Mesto Trnava jej pomohlo nájsť prácu v xxxx xxxxx xxxxx v Trnave, kde je od októbra 
2022 zamestnaná, ako  xxxxx xxxxx xxxxx. Cieľom žiadateľky je zaradiť sa do bežného života 
a vytvoriť pre deti bezpečný domov bez stresu a psychického napätia. Z hľadiska kontinuálnej 
sociálnej práce podporujeme jej úsilie sa plne socializovať a vytvoriť bezpečné rodinné prostredie.  
 Komisia bytová na zasadnutí dňa 27.02.2023 odporučila súhlasiť s pridelením bytu 
a uzavretím nájomnej zmluvy na uvedený byt z dôvodu hodného osobitného zreteľa na dobu určitú 
6 mesiacov, s možnosťou opakovaného uzavretia a s podmienkou odovzdania doteraz užívaného 
1-izbového bytu č. x, x. podlažie na xxxxx ulici xxxx/xx v Trnave. 
 
 Zámer na prenájom uvedeného bytu na Ulici Veternej 7336/18E v Trnave bol zverejnený na 
úradnej tabuli, Centrálnej elektronickej úradnej tabuli a úradnej tabuli eGOV dňa 11.04.2023.   
 
 Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pozmeňovacích návrhov.  
 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 159 
v zmysle prerokovávaného materiálu 
 
         Po prečítaní návrhu uznesenia vystúpil Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – vzhľadom 
na dôvodovú správu, podľa neho by mesto malo mať viacej snahy anonymizovať údaje o mieste 
bývania i o mene tejto osoby, pretože sa to míňa účelu, prečo to prenajímame.   



58 

 

       V úvodnej časti rokovania poslanci hlasovaním odsúhlasili zaradenie materiálu č. 9.2. do 
programu rokovania v zmysle odporúčania mestskej rady.  
 
 
Materiál č. 9.2 
Návrh na poskytnutie ubytovania podľa osobitného predpisu  

Spravodajca: Mgr. Ingrid Huňavá   
 

Mesto Trnava od 07.03.2022 poskytlo ubytovanie v 4 bytových jednotkách pre potreby 
prichádzajúcich utečencov z Ukrajiny. Na základe Nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 
315/2022 bolo možné poskytnúť bezplatné ubytovanie do 28.02.2023.  

Nové platné Nariadenie vlády Slovenskej republiky č. 43/2023, ktorým sa mení nariadenie 
vlády Slovenskej republiky č. 218/2022 Z. z. o poskytovaní príspevku za ubytovanie odídenca           
v znení nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 315/2022 Z. z. do 31.05.2023 a z uvedeného 
dôvodu je potrebné uzatvoriť novú zmluvu o poskytnutí ubytovania odídencovi.  

V zmysle platného VZN č. 582, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 500 o nakladaní s bytmi vo 
vlastníctve Mesta Trnava (postavených s finančným prispením zo štátneho rozpočtu formou 
dotácie na rozvoj bývania a zo Štátneho fondu rozvoja bývania)  o poskytnutí ubytovania podľa 
osobitného predpisu sa na základe  odporúčacieho stanoviska Komisie bytovej MZ a Mestskej rady 
vyžaduje súhlas primátora mesta.  

V zmysle ustanovenia § 9a odsek 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a ustanovenia § 4 ods. 4 písm. r) Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta a majetkom mesta a majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý bol mestu zverený 
v platnom znení je potrebné, aby Mestské zastupiteľstvo schválilo nájom predmetného bytu 3/5 
väčšinou všetkých poslancov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Osobitný zreteľ spočíva v poskytnutí ubytovania pre osobu ohrozenú humanitárnou 
katastrofou, vojnovým konfliktom, endemickým násilím alebo porušovaním ľudských práv v krajine 
pôvodu.  

Vzhľadom na uvedené skutočnosti bol predložený na schválenie mestskému zastupiteľstvu 
návrh na poskytnutie ubytovania z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre odídencov z Ukrajiny 
v termíne od 1.3.2023 do 31.5.2023 v nasledovných bytoch : byt č. 12, 2. podlažie, 2-izbový, Ulica 
J.G. Tajovského 7951/21 v Trnave, byt č. 45, 1. podlažie, 2-izbový, Ulica J.G. Tajovského 7951/20 
v Trnave, byt č. 1, 1. podlažie, 3-izbový, Ulica gen. Goliána 6012/29 v Trnave.  
        Komisia bytová hlasovaním  (za 5, proti 0, zdržal sa 0) na zasadnutí komisie dňa 27.02.2023 
súhlasila s ubytovaním osôb v uvedených nájomných bytoch a uzavretím nájomnej zmluvy             
na dobu určitú do 31.05.2023. 

 Zámer na prenájom uvedených bytov bol zverejnený na úradnej tabuli, Centrálnej 
elektronickej úradnej tabuli a úradnej tabuli eGOV dňa 11.04.2023.   

 Informácia pre poslancov: z dôvodu nedodržania lehoty zverejnenia zámeru bol materiál 
z rokovania Mestskej rady preložený na rokovanie mestského zastupiteľstva.   
 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 160 
v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
 
Materiál č. 10.1 
Informatívna správa o výsledkoch ukončených a stave rozpracovaných kontrol od 1.2.2023 
do 12.4.2023  

Spravodajca: Ing. Monika Černayová 
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V súlade s § 18f  ods. 1 písm. d) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov predkladám Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava informatívnu správu 
o výsledkoch ukončených a stave rozpracovaných kontrol od 1.2.2023 do 12.4.2023. 

Plán kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra na obdobie od 1.7.2022 do 31.12.2022 
bol schválený uznesením č. 1012/2022 na 21. riadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta 
Trnava konanom dňa 28.6.2022 a plán kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra na obdobie 
od 1.1.2023 do 30.6.2023 bol schválený uznesením č. 59/2022 na 1. riadnom zasadnutí 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava konanom dňa 13.12.2022. 

Pri vyhotovení tejto správy vzhľadom na množstvo ako aj rozsah a zložitosť jednotlivých 
prípadov sú uvedené iba všeobecné a tie najnutnejšie údaje, ktoré charakterizujú kontrolný postup 
a výsledok kontroly. 

Správa je písaná tak, aby bol dodržaný zákon č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, ako aj ustanovenia § 27 
zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
v znení neskorších predpisov. 

Podľa zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov je kontrola skončená dňom zaslania správy 
z kontroly. Ak kontrola zistila nedostatky, je najskôr vypracovaný návrh správy z kontroly. 
V prípade, že povinná osoba nepodá námietky k zisteným nedostatkom, k navrhnutým 
odporúčaniam na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku, k lehote na 
predloženie písomného zoznamu prijatých opatrení  a k lehote na splnenie prijatých opatrení 
uvedených v návrhu správy z kontroly, je následne vyhotovená správa z kontroly. V prípade, ak 
povinná osoba podá námietky, kontrola preverí ich opodstatnenosť, opodstatnené námietky 
zohľadní v správe a pri neopodstatnených námietkach uvedie zdôvodnenie, ktoré oznámi povinnej 
osobe v správe. Správa z kontroly je vyhotovená aj v prípade, keď neboli zistené nedostatky. 

Jednotlivé správy z kontrol sú v komplexnej forme založené a archivované na Útvare hlavného 
kontrolóra mesta Trnava 

  
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
pripomienok  
 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 161 
v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 11.1 
Návrh na úpravu schválených uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Trnava k termínu 
konania MZ 25.4.2023 a správa o kontrole plnenia uznesení MZ v intervale od 26.1.2023 do 
5.4.2023  

Spravodajca: Ing. Martina Stanová, MBA 
 

       Štandardný materiál, ktorého súčasťou je správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva, 
ktorých termín plnenia je v intervale od 26.1.2023 do 5.4.2023 a rovnako zapracované návrhy 
gestorov uznesení na zmenu termínu, zmenu textu, resp. zrušenie uznesení mestského 
zastupiteľstva. 
         Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s návrhmi na doplnenie návrhu uznesenia v bode 1. Schvaľuje o nasledovné body, ktoré sú 
technickou úpravou:  
a20) 

Predkladá: Odbor právny 
Uznesenie (orgán 

číslo/rok): 
MZ č. 190/2019 
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Názov uznesenia K predaju podielov z pozemku parc. č. 8399/71 v k. ú. Trnava 
vlastníkom bytu v bytovom dome súp. č. 6015 na Ulici gen. Goliána 
34 v Trnave 

Navrhovaná zmena: V bode 4. schvaľovacej časti uznesenia sa text „do bezpodielového 
spoluvlastníctva manželov vlastníkom bytu č. 30 Františkovi 
Dubrovayovi s manželkou Danielou, obaja bytom Ul. gen. Goliána 34, 
Trnava“ nahrádza textom „do výlučného vlastníctva vlastníčke bytu č. 
30 Daniele Dubrovayovej rod. Kotrčová, bytom Ul. gen. Goliána 34, 
Trnava“. 

Dôvod zmeny: V uznesení MZ je potrebné zosúladiť text uznesenia s aktuálnym 
právnym stavom. 

  
a21) 

Predkladá: Odbor právny 
Uznesenie (orgán 

číslo/rok): 
MZ č. 369/2016 

Názov uznesenia K súhlasu s použitím pozemkov na stavbu „Rekonštrukcia 
plynovodov Trnava, Kukučínova, UO002856“ (SPP – distribúcia,  a. 
s.) 
 

Navrhovaná zmena: V celom rozsahu uznesenia sa text „8871“ nahrádza textom „8871/1, 
8871/2, 8871/3, 8871/4, 8871/5, 8871/6, 8871/7, 8871/8, 8871/9, 
8871/10, 8871/11“. 
V schvaľovacej časti uznesenia sa text „určených geometrickým 
plánom na vyznačenie vecného bremena č. 36625507-15/2019 zo 
dňa 26. 06. 2019, vyhotoveným spoločnosťou FÁBIAN s.r.o., 
Rudlovská cesta 53, 974 01  Banská Bystrica, IČO: 36 625 507, 
úradne overeným Okresným úradom Trnava, katastrálnym odborom 
dňa 02. 01. 2020 pod č. 61993/2019“ nahrádza textom „určených 
geometrickým plánom s vyznačením vecného bremena na priznanie 
práva uloženia inžinierskych sietí a ochranného pásma č. 36625507-
47/2022 zo dňa 26. 10. 2022, vyhotoveným spoločnosťou FÁBIAN 
s.r.o., Rudlovská cesta 53, 974 01  Banská Bystrica, IČO: 
36 625 507, úradne overeným Okresným úradom Trnava, 
katastrálnym odborom dňa 23. 11. 2022 pod č. G1-1620/2022“ a za 
text „v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom“ sa dopĺňa text 
„č. 36625507-47/2022“. 

Dôvod zmeny: V uznesení MZ je potrebné zosúladiť text uznesenia s aktuálnym 
právnym stavom. 

  
a22) 

Predkladá: Odbor právny 
Uznesenie (orgán): MZ č. 1068/2022 

Názov uznesenia k súhlasu s použitím pozemkov mesta Trnava pre vedenie optickej 
siete v lokalite Trnava-Juh 
(O2 Slovakia, s.r.o.) 

Navrhovaná zmena: V celom texte uznesenia sa text „IČO: 35 848 863“  mení na text 
„IČO: 47 259 116“. 

Dôvod zmeny: Potreba zmeny textu vyplynula z rozdelenia spoločnosti a zmeny  
identifikačného čísla spoločnosti v Obchodnom registri. 

 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
        Odporúčania mestskej rady mali charakter technickej pripomienky; osobitne sa o nich 
nehlasovalo.  
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        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 162 
v zmysle prerokovávaného materiálu a odporúčania mestskej rady. 
 
 
 
 
         V zmysle schváleného programu rokovania nasledoval bod 12. Rôzne.  
         V úvodnej časti rokovania bol do neho na základe poslaneckého návrhu zaradený písomný 
materiál, ktorý bol poslancom doručený vopred, e-mailom.  
         Poslanci následne pristúpili k jeho prerokovaniu. 
 
 
Materiál č. 12.1 
Organizačné zabezpečenie akcie - Tradičný trnavský jarmok 2023 – dodatok č. 1 

Predkladal: Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ   
 
        Materiál bol predkladaný z dôvodu spoločenskej objednávky na zjednodušenie nákupov 
a ekonomického toku peňazí, kedy návštevníci akcie TTJ mali požiadavku na umožnenie rôznych 
spôsobov platby za tovary a služby ponúkané na jarmoku.  
       Všetky informácie budú zverejnené na www.trnava.sk v časti užitočné informácie – Tradičný 
trnavský jarmok.   
       Poslanec Kopčík informoval, že návrh bol spracovaný v spolupráci s mestom s tým, aby sa na 
mestských akciách mohli používať aj platby kartou. Cieľom je zjednodušiť, zrýchliť a zatraktívniť 
mestské akcie. Uviedol osobný príklad z jarmoku, keď striedal pri bankomatoch rady a po hodine 
frustrácie sa dostal k peniazom, aby mohol v hotovosti za tovar na jarmoku zaplatiť.  
Následne odprezentoval informácie k návrhu uznesenia; prezentácia je súčasťou archívnych 
dokumentov. 
 
Rozprava: 
       Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – pýtal sa, či si mesto robilo prieskum aj v rámci iných miest 
a jarmokov a trhov, alebo či ide s tým mesto ako prvé podľa vzoru veľkých zahraničných 
vianočných trhov a pod. Zároveň uviedol, že rozlišoval by medzi predajcom a predajcom. Aj my 
máme predajcov, z ktorých máme finančný benefit a potom predajcov, ktorých tam chceme mať 
a ktorí platia symbolický peniaz. Okrem toho, že tam predávajú nejaké varešky, sa snažíme aj o to, 
aby prezentovali ľudovo-umeleckú tvorbu a výrobu. Myslí si, že z roka na rok máme väčší problém 
ich tam dostať za súčasných podmienok. Ide o stánky na jednu kopu a aby sme im nepripravili 
ďalšiu bariéru a prídeme o klientelu, ktorá chodí túto žiadateľnú formu prezentácie na jarmok robiť. 
Nehovoriac o tom, že by sa to týkalo aj stánkov v Parku Antona Bernoláka a chceme aby to tam 
bolo. Ak by sa im takéto podmienky dali, možno by to bolo diskriminačné a bola by to bariéra, ktorá 
by ich odradila od toho, aby tú službu poskytli.  
        Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – doplnil, že v spomínanom parku 
„Stredovek pod hradbami“ má všetky stánky týmto terminálom vybavené už teraz. Nebol záujem 
vytvoriť uznesenie, že každému, aj remeselníkom na Hlavnej, nakážeme mať terminál a bude na 
nich ako si ho nájdu. Poslanec Kopčík rokoval s firmou, ktorú prezentoval, s možnosťou 
poskytnutia informácií ako na to, pričom si záujemca bude môcť zobrať terminál aj na rodné číslo.     
       Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – podotkol, že na konci dňa to predajcom pomôže, lebo tržby 
budú vyššie. Vo svete to funguje a takmer 70% platieb už prebieha bezhotovostne. Stredovek pod 
hradbami funguje tak, že sa tam kupujú žetóny na zakúpenie tovarov. Tie si budeme môcť kúpiť 
kartou alebo aj v hotovosti. Záležitosť sa preberala detailnejšie a preto verí, že to pomôže.   
Predajcovi bude stačiť, ak sa preukáže, že má už uzatvorený kontrakt, alebo ak nemá, stačí dať 
prehlásenie, že do momentu kedy príde na trh, ho bude mať a bude prijímať platby kartou. Vie 
i o banke, kde bude postačujúci len mobil.   
       Mgr. Stanislav Hric, poslanec MZ – sprostredkoval skúsenosť, keď sa mu minulé volebné 
obdobie podarilo kolegov presvedčiť, aby sa do všeobecne záväzného nariadenia dostala platba 
kartou v prípade odvozu smetí na kopec FCC, a. s. Osobne si overoval potom skúsenosti 

http://www.trnava.sk/


62 

 

u zamestnancov a boli veľmi šťastní, že nemusia vydávať z väčších súm. Aj keď to pri zavádzaní 
vyzeralo problémovo, nakoniec to prinieslo efekt a všetci sú spokojní.  
       Ing. Richard Sládek, poslanec MZ – položil otázku ako to bude so zahraničnými predajcami, 
napr. z Čiech? 
       Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – každá zmena má nejaký odpor, ale na konci si myslí, že to 
bude prijaté pozitívne. Reagoval na poslanca Sládeka s tým, či v Čechách nie sú terminály. Mesto 
posúva mestské akcie k ľuďom, ktorí tam chcú nakupovať. Máme ponuku s tým, čo sme 
predrokovali a keď máš záujem, tak si to bez problémov zober. Ak si z inej krajiny, je predpoklad, 
že i tam sú kartoví provajderi. Podmienkou predaja bude prijímať karty a mesto nehovorí, že si 
musí zobrať slovenskú. Mesto sa rozhodlo urobiť extra krok smerom k ľuďom a pomôcť im. Ak 
predajca nemá terminál, môže to byť problém administratívny, alebo nevedomosť, preto mesto 
dáva takú pomoc, aby si ju predajca vedel vyriešiť rovno s tou firmou. Ak nechce, môže si urobiť 
vlastný prieskum, prípadne s ponukami môžu prísť aj banky a reagovať na zverejnené informácie.        

 
       Na rokovaní mestského zastupiteľstva k materiálu ďalšie pripomienky neboli vznesené. 
       Hlasovaním (za 21, proti 0, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 163 
v zmysle prerokovávaného materiálu. 
 
 
 
 
 

Ďalej v bode 12. „Rôzne“ boli zaznamenané  vystúpenia poslancov mestského zastupiteľstva: 
 
 
 
A/ 
Mgr. Ing. Marián Galbavý 
Využil výzvu kolegu Kopčíka, ktorá sa týkala toho, prečo nejakým spôsobom neiniciuje zmenu 
rokovacieho poriadku. Týmto požiadal mestský úrad, aby pripravil návrh zmeny znenia rokovacieho 
poriadku. Detaily dodá, ale hlavne vysvetlí myšlienku, filozofiu, prečo rokovací poriadok má isté 
problémy. V podstate sa v zákone o obecnom zriadení nehovorí o tom, kto predkladá materiály do 
rokovania obecného zastupiteľstva, lebo sa tam píše samozrejme vo všeobecnosti. Zákon ale 
definuje dva orgány; prvým je obecná rada, v našom prípade mestská rada ako iniciačný orgán 
a potom v čl. 25 hneď v prvom bode definuje právomoc poslancov predkladať návrhy do 
mestského zastupiteľstva. V zásade tento zákon inými slovami hovorí o tom, že mestská rada 
materiály do zastupiteľstva predkladá a poslanci môžu o nich rokovať. V zásade to znamená, že 
ak mestská rada schváli akýkoľvek pozmeňovací návrh, tento návrh je súčasťou predkladaného 
materiálu, lebo mestská rada predkladá materiály a my o ňom nemáme vôbec hlasovať. To je 
o tom, že na rozdiel od materiálov, ktoré boli pôvodne pripravené úradom, pretože úrad nemá 
žiadnu iniciačnú právomoc, tak tieto boli pozmenené mestskou radou. Ale v skutočnosti to, čo je 
produktom mestskej rady je návrh, ktorý sa predkladá do zastupiteľstva a preto hlasovanie 
o pozmeňujúcich návrhoch k materiálom mestskej rady je nonsenz. To, čo predložila, plus tá 
pripomienka, je to znenie, ktoré bolo predložené na rokovanie. Z toho vyplýva to, že je to 
nadbytočné a dostávame sa do problematických situácií, pretože ten materiál s pozmenením ako 
bol pozmenený mestskou radou je to, čo je predložené do zastupiteľstva a my ako poslanci, už len 
v rámci samotného rokovania prinášame pozmeňovacie návrhy.  
V tomto zmysle to navrhoval zapracovať, ak sa zhodneme právne na tomto názore. A opätovne 
zopakoval to, čo už povedal. Predložený je materiál mestskou radou, pretože nikto ho nemôže 
predložiť do mestského zastupiteľstva, ani primátor ani úrad, ale práve len mestská rada a keď tá 
rozhodne, že sa zmení nejaké slovo, automaticky sa v tom materiáli zmení. Samozrejme toto 
neplatí o materiáloch, ktoré majú zo zákona povinnosť zverejnenia, kde bohužiaľ už mestská rada 
môže materiál posunúť do mestského zastupiteľstva výlučne len v tom znení v akom bol 
zverejnený, a potom už len na základe poslaneckej iniciatívy môže byť tento materiál zmenený.   
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        Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka MsÚ – sa pýtala, kto rozhodne o spracovaní 
materiálu alebo je to na našom rozhodnutí? Pretože ak jej právnik povie, že sa nestotožňuje s tým, 
tak sa nepripravuje?        
       JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu – mestský úrad nemá problém spracovať 
návrh zmeny, novelizáciu rokovacieho poriadku, len bolo by vhodné, aby mailom dostal nejaký 
podnet, informáciu, ktorých častí by sa to malo týkať, pretože môžu nastať disproporcie typu a ako 
príklad uviedol všeobecne záväzné nariadenie, ktoré visí ako materiál už 21 dní pred rokovaním 
mestského zastupiteľstva, medzi radou a zastupiteľstvom je len 7 dní. Preto by bolo dobré, ak by 
poslanec dal námet, ktorých vecí by sa to mohlo týkať viac alebo menej.          
       Mgr. Stanislav Hric, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Uviedol, že takáto debata by 
mohla prejsť na úrovni predsedov poslaneckých klubov, po predchádzajúcom prvom kroku 
iniciátora poslanca Galbavého.   
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – vhodné by bolo, aby vec išla priamo na 
pána Kršiaka.   
  
 
 
B/ 
PhDr. Miloš Krištofík 
Primátorom mesta podpísaný list, ktorý bol rozposlaní občanom vlastniacim pôdu, návrh na 
uzatvorenie kúpnej zmluvy. Bolo to 24.3.2023. Následne z neho prečítal. Išlo o list v súvislosti 
s uznesením k budovaniu cyklotrasy Trnava – Bohdanovce, ktorým bola stanovená cena 6,- 
eur/m2.  V liste sa uvádza, že ak nepríde k uzatvoreniu kúpnej zmluvy, pristúpi sa k vyvlastneniu 
pozemku podľa zákona o vyvlastňovaní pozemkov... následne spomenul cestný zákon a možnosti 
vyvlastnenia. 
Dal na zváženie právnemu oddeleniu, či trvá na tom, že ten list bol správne skoncipovaný. Uviedol, 
že ide o ornú pôdu a vlastníci, ktorí sú tam, majú predkupné právo, čo hovorí Občiansky zákonník.  
Porušenie predkupného práva má za následok relatívne neplatnosť právneho úkonu.  
Podotkol, že nevie, či chceme ľuďom vyvlastňovať pozemky, pretože má stanovisko právnej 
kancelárie, v ktorom sa hovorí úplný opak.  
Aby mesto neprišlo o peniaze v nejakom súdnom spore, bolo by dobré, aby si aj mesto dalo urobiť 
právnu analýzu.   
       Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – reagoval a uviedol, že do zákona boli 
pridané aj cyklochodníky a požiadal o vyjadrenie pána Kršiaka.  
      JUDr. Igor Kršiak, vedúci odboru mestského úradu – uviedol, že nemá vedomosť k tomuto 
konkrétnemu prípadu, musí si to s kolegami pozrieť o akú vec ide. Všeobecne ale platí, že 
vyvlastňovacie konanie sa využíva v prípade verejnoprospešných stavieb, kde je zákonom 
ustanovený osobitný režim, tak všeobecné ustanovenia predkupného práva vlastníkov sa 
neuplatňujú. Nemá problém spraviť kontra právnu analýzu alebo stanovisko, ktoré sa bude opierať 
o legislatívnu normu, resp. o proces, ktorý tá norma upravuje.     
       PhDr. Miloš Krištofík, poslanec MZ – vystúpil preto, lebo občania Trnavy sú vysoko dotknutý 
štylizáciou toho listu. Ide o ľudí starších ročníkov, s určitým statusom v meste a i jemu sa to zdá 
nevhodné. V najbližších dňoch dostanete kompletnú analýzu právnej kancelárie.  
 
 
 
C/ 
Mgr. Rastislav Mráz 
Poďakoval viceprimátorovi za štýl vedenia tejto schôdze, ktorý bol nekonfrontačný a snažil sa tlmiť 
všetky vzniknuté emócie, ktoré nastali.  
 
 
 
D/  
Mgr. Rastislav Mráz 
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Vrátil sa k predchádzajúcemu rokovaniu, kde bola prerokovaná petícia ohľadom zrušenia 
Materskej škôlky na Narcisovej ulici. Vtedy ponúkol, že spolu s kolegami chce byť k dispozícii 
mestskému úradu i ostatným kolegom zo zastupiteľstva pri ďalšej analýze situácie a možností  
uchádzať sa o projekt, ktorý bol plánovaný, mohli zrealizovať v inej lokalite.  
Poďakoval zamestnancom mesta, ktorí boli nápomocní, jednak pani Repčíková, ktorá mala 
stretnutie s kolegom Krištofíkom a pani prednostka s kolegami, kde sme si ozrejmili nejaké vecné, 
administratívne alebo legislatívne bariéry pri tomto projekte nie sú viazané len na tú lokalitu, o ktorej 
sme sa bavili. Ako sme si ozrejmili, teraz je to skôr na politickom rozhodnutí. Požiadal o stretnutie 
s politickým vedením mesta, aby sme prehodnotili inú lokalitu, kde by mohol byť projekt DSS 
riešený tak, aby materská škola na Narcisovej bola zachovaná.    
       PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – s faktickou 
pripomienkou. Reagovala na poslanca Mráza z pohľadu, že má na starosti túto agendu. Môže 
vyvolať stretnutie a diskutovať o možných lokalitách. Uviedla, že zatiaľ z vašej strany neprišiel 
návrh inej lokality, ktorý by bol realizovateľný v tomto momente. Bude to návrh lokality, ktorej 
vlastník je niekto iný a nie mesto, takže sú tam iné časové bariéry, aby sme sa vedeli dostať 
k inému pozemku.     
 
 
  
E/ 
Ing. Andrej Farkaš 
Chcel k tomu reagovať ešte pri prerokovaní aktualizácie rozpočtu, ale mu to vypadlo. Chcel oceniť 
prácu mestského úradu a poďakovať všetkým poslancom za navýšenie sumy na rozširovanie 
kapacít našich mestských škôlok. Sme s nimi veľmi dobre v porovnaní s ostatnými krajskými 
mestami. Na minulom zastupiteľstve padlo číslo, že sa nepodarilo umiestniť 47 3-ročných detí 
k septembru 2022. Teraz sa bude otvárať MŠ Spojná, sú aj ďalšie projekty, či už K. Mahra alebo 
ďalšie v rozpočte. Poďakoval preto všetkým na úrade, ktorí na tom pracujú. Mesto je na tom dobre, 
aj keď verejná mienka je niekedy proti nám, ale  keď sa pozrieme na čísla, je to dobrá práca.       
       PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, druhá zástupkyňa primátora mesta – konkrétne čísla pre 
daný školský rok budú známe až po zápise detí, ktorý prebehne od 2. do 5. mája 2023 s tým, že 
s podporou Regionálneho úradu verejného zdravotníctva SR bol vytvorený priestor na to, aby na 
jedno dieťa neboli špecifikované 4 m2, ale 3 úžitkovej podlahovej plochy, nie spacej. Máme teda 
podmienky na to, aby sme sa dohodli s RÚVZ v Trnave o tom, do akej miery vieme navýšiť na 
jednotlivé triedy a kapacity. Ešte aj toto bude zohrávať úlohu, že budeme mať viac miest 
v materských školách.     
 
 
  
F/ 
Juraj Fuzák 
Podotkol, že 1. mája 2023 sa v Trnave uskutoční finále Slovenského pohára vo futbale. Mesto 
čakajú rôzne bezpečnostné opatrenia, ktoré väčšina ľudí chápe. Jednému opatreniu osobne moc 
dobre nerozumie. V súvislosti s futbalom je zákaz predaja alkoholických nápojov na vybraných 
uliciach v centre mesta. Mesto túto záležitosť schválilo na žiadosť Krajského riaditeľstva 
Policajného zboru SR. Osobne to považoval za nič neriešiace opatrenie, ktoré ubližuje len  
prevádzkam na daných uliciach, pretože ide o sviatok, veľa ľudí je doma, budú si chcieť vyjsť von, 
na obed...  Niektoré prevádzky na to doplatia. Rozumie tomu, že je to na zamedzenie diváckeho 
násilia, ale podľa jeho osobnej logiky sa môže „zrúbať“ v podniku o ulicu ďalej. Predložil výzvu, 
apel na prehodnotenie tohto jedného opatrenia.  
 
 
        Ďalšie vystúpenia v tomto bode programu zaznamenané neboli. 
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        V zmysle schváleného programu nasledoval bod 13. Interpelácie poslancov. 
 
        S interpeláciou vystúpili poslanci: 
 
Ing. Jaroslav Holeček, PhD.  
Interpeloval primátora mesta. 
Vážený pán primátor, v súlade s čl. 9 ods. 1 Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 
mesta Trnava Vám ako štatutárovi Mesta Trnava predkladám nasledovnú interpeláciu: 
Prečo vo výberovom konaní na obnovu Ružového parku v Trnave uspela firma COLAS Slovakia, 
ktorá vo výkaze výmer nemala nacenených viacero položiek. Ako príklad uvádzam štyri položky 
na dodávku žulových obkladov: 
1. rozpočet V1 – kruhová fontána, položka č. 19 – dodávka plus montáž obkladov a dlažieb fontány 
0 eur 
2. rozpočet V5 – vodné schody, položka č. 33 – dodávka plus montáž obkladov a dlažieb vodných 
schodov 0 eur  
3. rozpočet C8 – schody k vode, položka č. 36 – dodávka plus montáž obkladov a dlažieb schodov 
k vode 0 eur 
4. rozpočet C1 – schodisko knižnica, doplnenie oporného múru, položka č. 26 – dodávka plus 
montáž obkladov a dlažieb schodisko knižnica 0 eur. 
Prečo nebola spoločnosť COLAS Slovakia z výberového konania vyradená, resp. požiadaná 
o doplnenie ceny za tieto položky? 
Ak kvôli týmto nenaceneným položkám mohla stanoviť konečnú cenu v ponuke o 299 400,62 eur 
nižšiu ako firma, ktorá sa umiestnila za ňou. 
Finálna cena diela však po uzatvorení dvoch dodatkov bola vyššia o 373 020,42 eura, čo je 
o 73 619,80 eura viac ako cena, ktorú predložil v poradí druhý uchádzač.  
Zároveň Vás žiadam o sprístupnenie kompletnej dokumentácie z verejného obstarávania. 
Interpeláciu žiadam doručiť písomne.   
 
 
Diskusia k interpelácii: 

Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka mestského úradu – mesto má za sebou niekoľko 
rokovaní so spoločnosťou COLAS, nepotvrdili by to, čo Ste povedali, a ktoré momentálne nie sú 
v mierovom duchu. Dodatky č. 2 a č. 3, ktoré predstavujú práce naviac, sa netýkajú vôbec žulového 
kameňa ani monolitických blokov, pretože spoločnosť urobila chybu, ocenila vo výkaze výmer 
nulovou položkou; potom sa môžeme domnievať, že prácami naviac za ten kameň chceli mať 
zaplatené, čo sa ale nestalo a Mesto Trnava im ani dodatok nepodpíše. Spoločnosť COLAS, ktorá 
Ružový park postavila v nevýhode, lebo prišli o 400 tis. eur. To, čo hovorí poslanec ako práce 
naviac, sú tie, ktoré si vyžiadali chyby projektu alebo sa menili veci napr. mal byť siaty trávnik, 
menený za umelý,... Dodatky má k dispozícii a v rámci interpelácie ich aj úrad poskytne. Iná firma 
by nevyhrala, lebo tým, že COLAS nedal monolity, žulový kameň, mesto im dodatok nulovej 
položky ani neuzná. Dodatky sú naozaj spôsobené chybami projektu alebo prácami, ktoré si 
objednalo mesto. Požiadala Ing. Béreša o odbornejšie doplnenie informácie.         

Ing. Dušan Béreš, vedúci odboru mestského úradu – všetky naviac práce, ktoré boli priznané, 
dodatky č. 2 a 3.; dodatky č. 1 a 4 sa týkajú iba zmeny termínu, naviac práce, ktoré sa netýkajú iba 
tých inkriminovaných žulových blokov. Sú to štandardne naviac práce, kde bola nepresnosť medzi 
projektovou dokumentáciou, grafickou a výkazom výmer alebo vznikli tam nové nároky alebo sa 
zistilo, že pri príprave trávnika je nevhodná zemina, keďže tam bola nájdená akoby časť smetiska.  
Pôvodná sa musela odstrániť a doviesť nová zemina. Zároveň uviedol, že problematike žulových 
blokov sa venujú od mája minulého roku. Dňa 4.5.2022 boli rokovať zástupcovia spoločnosti 
COLAS u primátora. Odvtedy bolo niekoľko rokovaní; v podstate stále s tým istým výsledkom. 
Naviac práce neuznávame, pretože spoločnosť ocenila výkaz výmer, kde boli tieto položky, síce 
v agregovanej položke, ale boli nulovou hodnotou a podľa výkladu nášho špecializovaného 
pracoviska, aj nula je číslovka. Ak by bola položka vynechaná alebo prečiarknutá, mali by sme 
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právo sa pýtať prečo. Ale tým, že tam dali nulu, buď naznačili, že tom majú rozptýlené v iných 
položkách alebo to spravili vedome a nesú za to plnú zodpovednosť.  
Ostatné otázky budú vysvetlené v písomnej odpovedi na interpeláciu.         

Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Nevie ako je presne definovaný 
zákon o verejnom obstarávaní, má otázku, či je možné uzatvoriť zmluvu s niekým, kto výraznú 
položku v rozpočte má ocenenú číslicou nula. Požiadal o odpoveď poslanca Mráza alebo niekoho, 
kto sa venuje verejnému obstarávaniu. Tiež sa pýtal, či bude mesto požadovať, aby tieto žulové 
obklady boli v požadovanej kvalite aj dodané; ak ich nedodajú, aké bude mesto robiť z toho 
následky.    

Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka mestského úradu – odpovedala, že Ružový park 
je dokončený, žulové kamene sú tam, sú z toho fontány, z monolitov sú aj schody. Dodané boli a  
v Ružovom parku sú osadené. Vo výkaze výmer je nula, ale tam je problém nesúladu medzi 
projektovou dokumentáciou; v textovej časti to rozoberali, ale do výkazu výmer dali nulu.    

Uviedla, že v odpovedi na interpeláciu dá k dispozícii aj list z 31.3.2023, ktorý bol pripravený 
na mestskom úrade po tých niekoľkých rokovaniach so spoločnosťou COLAS; a to je stanovisko 
mesta k zmene ceny diela Ružového parku.  

Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – potvrdil, že ak niekto nacení niektorú položku nulou, nie 
je to dôvod na vylúčenie, ale vždy je to dôvod na žiadosť o vysvetlenie; čo každopádne malo byť.K 
celému prípadu sa vyjadriť nevie a keď kolega poslanec požiadal o dokumentáciu, môže sa k nej 
po preštudovaní vyjadriť. Každopádne ak bola nacenená nula, tak nulu môže fakturovať.    

Ing. Dušan Béreš, vedúci odboru mestského úradu – na fotografiách prezentoval zrealizovanie 
veci v parku – žulové monobloky, kamenné bloky pri fontáne. Ony boli súčasťou výkazu výmer, ale 
v agregovanej položke. Rozpočtár, ktorý robil ponuku, sa mal zamyslieť, čo tá agregovaná položka 
znamená. Vysvetlil, že agregovaná položka znamená, že je vyskladaná z viacerých položiek. Toto 
sa zrejme nestalo alebo je tam iný cieľ, prečo to nespravili. Je tiež toho názoru ako poslanec Mráz, 
že treba sa pýtať, aby sa dostala jednoznačná odpoveď. Ale pracovníci na našom špecializovanom 
pracovisku, odbore verejného obstarávania, trvajú na tom, že pokiaľ je to jasné z dokumentácie 
a výkazu výmer, načo sa pýtať. Myslí si, že konali v zmysle nejakých metodických usmernení, 
alebo znalosti zákona a preto si myslí, že vedia, čo povedali a čo robili.     

Mgr. Ľubica Horváthová, poslankyňa MZ – z osobnej skúsenosti, čo sa týka naceňovaní 
stavebných prác, tak je to naozaj na rozpočtárovi, ktorý aj v spolupráci s projektantom si možno 
vyžiada aj bližšiu dokumentáciu; je to jeho zodpovednosť, čo tam nacení. Dávajú sa rôzne položky, 
napr. bočné práce, kde sa to v rozpočte navyšuje a to je taká tá „vata“. Tiež sa stotožňovala s tým, 
že pokiaľ dali nulu, je to na ich zodpovednosť, že to dávajú za nulu. Nevidí dôvod na to, aby im to 
mesto zaplatilo.       

  
 
Ing. Branislav Baroš 
Interpeloval primátora mesta. 
Vážený pán primátor, v súlade s čl. 9 ods. 1 Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 
mesta Trnava Vám ako štatutárovi Mesta Trnava, ktoré je najväčším akcionárom spoločnosti 
TAVOS a zároveň Vám ako predsedovi Dozornej rady spoločnosti TAVOS predkladám nasledovnú 
interpeláciu: 
Ako bude riešené neustále znečisťovanie toku Trnávky v časti Modranka odpúšťaním splaškovej 
kanalizácie v čase prívalových dažďov zo strany spoločnosti TAVOS? 
Aké kroky vykoná Mesto Trnava ako najväčší akcionár spoločnosti TAVOS, aby sa takéto 
znečisťovanie nášho jediného vodného toku neopakovalo? 
Ako bolo uvedené v odpovedi z júla 2020 zo Slovenského vodohospodárskeho podniku, 
výsledkom takejto činnosti je, že uvedený fakt je následne „vidieť pod mostom na Mikovíniho ulici, 
kde na svahoch vidieť zachytené zvyšky splaškovej vody. Takáto kvalita vody je v letnom období 
živnou pôdou pre intenzívny rast vodného rastlinstva, vyhnívaniu a šíreniu zápachu, na ktorý sa 
občania sťažujú. Slovenský vodohospodársky podnik, š. p. ako správca vodného toku nevie 
ovplyvniť kvalitu vody a tento niekoľkoročný problém je potrebné riešiť so správcom kanalizačnej 
siete – TAVOS-om.“ 
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V rámci „zelenej dohody“, ktorú sa snažíme v našom meste presadzovať rôznymi spôsobmi, 
považujem riešenie tejto skutočnosti za jednu z najvyšších priorít. 
Odpoveď na interpeláciu žiadal doručiť písomne, (po spresnení e-mailom).    
 
 
Diskusia k interpelácii: 
        Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta – zareagoval, že viacero opatrení, čo mesto 
prijalo, najmä pri novej výstavbe, aj keď sa kanalizácia opravuje na pretras, čo možno vidieť pri 
výstavbe na Námestí SNP. Tam možno vidieť dve kanalizačné jednotky; jedna je na dažďovú vodu, 
druhá na splaškovú. Takto sa snažíme odbremeniť systém a je nereálne tu urobiť akékoľvek 
uznesenie, aby sme dokázali vymeniť kanalizáciu v celom meste. Ale postupnými krokmi, ktoré sú 
už aplikované pri každej novej stavbe, postupne sa k tomu príde. Osobne by bol tiež najradšej, ak 
by to bolo hneď, ale toto je dlh z minulosti, ktorý tu mesto má. Podotkol, že v písomnej odpovedi 
na interpeláciu bude uvedený aj zoznam opatrení, ktoré tomu napomáhajú.  
        Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Reagoval na vec, ktorá sa 
riešila už vtedy, keď bol vo vedení mesta. Nie je to problém iba Trnavy, ale skoro celého bývalého 
Československa. Takmer vo všetkých mestách v minulosti sa budovala jedna splašková a dažďová 
kanalizácia. V prípade Trnavy to znamená, že do čističky v Zelenči ide niekoľko hrubých rúr, cez 
ktoré idú splašky z celej Trnavy. Rúra funguje normálne, pokiaľ nie sú prívalové dažde, ale keď 
prídu a aj búrky, rúra sa zaplní a dažďová voda spolu so splaškami ide tzv. odľahčovacími 
komorami do Trnávky. Týchto odľahčovacích komôr po celej Trnávke je možno i dvadsať. To je 
dôvodom, prečo Trnávka v tom období tak smrdí, čo býva hlavne v lete. Riešením by bolo 
vybudovať iba samostatnú dažďovú a samostatnú splaškovú kanalizáciu, čo je investícia rádovo 
niekoľko desiatok miliónov eur. Nevie si predstaviť, ako by spoločnosť ktorou je TAVOS, a. s. na 
to zobrala peniaze alebo by na to ozaj museli byť obrovské dotačné schémy, či už z európskych 
fondov /zo štátneho rozpočtu zabudnime/. A to sa bavíme stále o krajine, v ktorej je ešte veľa miest,  
v ktorých kanalizácia nie je vybudovaná vôbec. Odporučil snažiť sa byť realistický, osobne by tiež 
bol za čistú Trnávku, do ktorej by nešli splašky, ale technicky si to nevie moc dobre predstaviť, po 
tom obrovskom dlhu, ktorý máme. V súčasnosti sa deje to, že investori pri nových individuálnych 
bytových výstavbách majú povinnosť budovať samostatnú dažďovú a samostatnú splaškovú 
kanalizáciu. Možno 80% objektov v Trnave má iba jednu kanalizáciu, preto tu tento problém je.      
        Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – na margo toho, čo povedal kolega Lančarič, myslí si, že 
to je dosť dôležitá vec. Pokiaľ sa snažíme o to, aby Trnava expandovala, ponúkame možnosť 
ďalším developerom stavať ďalšie bytové domy a zväčšovať počet obyvateľov Trnavy a tým pádom 
aj viac zaťažovať stávajúcu kanalizáciu. Počul, že kedysi v minulosti bol nápad, ako uviedol, 
poslanec, hľadať prostriedky z využitia eurofondov, vybudovať obchvat celej kanalizačnej siete, 
ktorá ide smerom od Smoleníc, a ktorá, má pocit je napojená na trnavskú kanalizáciu. Tým pádom 
by sme odľahčili tú trnavskú a možno toto by bolo jedno z riešení. Nie je odborník podáva 
informáciu len toho, čo dostal.     

 Ing. arch. Ondrej Horváth, vedúci odboru mestského úradu – reagoval na poslanca. Podotkol, 
že táto téma je veľmi horúca a priebežne sa rieši niekoľkými spôsobmi. S TAVOS-om bolo 
komunikované a v rámci neho mu bola zadaná úloha, aby sa našiel spôsob ako toto riešiť. Podľa 
jeho informácií, obchvat je v príprave a je to reálna vec, ktorá v blízkom, či viac vzdialenom čase 
bude. Takisto mesto vyvíja aktivity na do, aby samotnú Trnávku vedelo pri prívalových dažďoch 
odľahčiť, ale to je len čiastkové riešenie pri tých prívalových dažďoch. Obrovský problém, ktorý tu 
máme a ktorý zatiaľ nevieme ako bude riešený. Veľká časť Trnavy, čo sa týka obyvateľov, býva na 
sídliskách a v rámci jadier týchto bytových domov, v rámci tejto budovy je kanalizácia v stupačkách 
riešená už ako zmiešaná. Je to obrovský problém, ktorý nie je možné vyriešiť. Kapacita zvislého 
jadra v týchto budovách neumožňuje namiesto jednej rúry tam dávať dve. Ale s TAVOS-om túto 
tému mesto túto tému priebežne, veľmi intenzívne rieši. Tiež sa nám nepáči, že tieto veci sa dejú. 
Táto téma sa opätovne vracia a hľadajú sa riešenia, ale je to ťažká úloha.          
 
 
        Ďalšie vystúpenia v tomto bode programu zaznamenané neboli. 
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        Predsedníčka návrhovej komisie zrekapitulovala uznesenia prijaté na tomto rokovaní. 
Skonštatovala, že na rokovaní boli prijaté uznesenia od č. 116 do č. 163 vrátane. 
        Následne Bc. Marcel Krajčo, prvý zástupca primátora mesta ako predsedajúci, rokovanie 3. 
riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava ukončil. 
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